

### လောကကို ရှုကျင့်သူ

ရေပြင်ကို ရှုမြင်ရသကဲ့သို့လည်းကောင်း၊ တံလျှပ်ကို ရှုမြင်ရသကဲ့သို့ လည်းကောင်း၊ ဤအတူ(ခန္ဓာငါးပါး ဟူသော) လောကကို ရှုကျင့်သူကို သေမင်းသည် မမြင်နိုင်။ ဤသို့ ရှုသောသူသည် သေခြင်းကင်းရာ နိဗ္ဗာန်ကို မျက်မှောက်ပြုကြကုန်၏။ ထိုသူတို့အား နောက်တစ်ကြိမ် ပဋိသန္ဓေနေ၍ သေရခြင်းသည် မရှိ တော့ပြီ။

လောကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၇၀)

## နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅)ရပ်

- ၁။ ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်မည်။
- ၂။ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုဗဟိုပြု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း များကို လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ် ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်။
- ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင် သွားမည်။
- ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစနစ်များနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

## နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်များရှိ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြား

နေပြည်တော် ၉ ဇွန် ၁၄

စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းသည် အဖွဲ့ဝင်များလိုက်ပါ၍ ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မောင်တောမြို့နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့များသို့ သွားရောက်၍ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုများအား လိုက်လံကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး ခရိုင်/မြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ များ၌ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကူညီကယ်ဆယ် ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား သီးခြားစီ တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြား သည်။

ဦးစွာ မောင်တောမြို့နှင့်ဘူးသီးတောင် မြို့တို့မှ ခရိုင်/မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌများနှင့် ပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ကြိုးကြပ် ရန် တာဝန်ပေးအပ်ထားသည့် အရာရှိကြီး များက မုန်တိုင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများနှင့် ပြန်လည် ထူထောင်ရေး၊ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများ၊ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်ရှိ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကူညီကယ်ဆယ် ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြားစဉ်။

**သဘာဝအစစ်မို့ အရသာထူး စိတ်ရွှင်ကြည်နူး**

ASEAN-OSHNET AWARD Best Practices Award

FDA အမှတ် ၈၄/၁၄၀၉၀/၀၀၀

ယ်ရင်းအစုစည်းဌာန-ရန်- ၀၉ ၀၈၆၀၆၅၅ ၀၉ ၄၂၁၂၀၉၄၇၆  
STARMART nine mile Showroom -(၉)ရိမ်း၊ မြည့်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ရန်- ၀၉ ၃၀၆၀၀၀၀

Black Tea

Tea Mix

Lemon Tea

Plus Vitamin C

MTN

KHA YAE PIN MART-မင်္ဂလာ၊ မြည့်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ရန်- ၀၉ ၆၇၁၄၄၄၅၅၅  
STARMART Mandalay Wholesale- ဂါးလမ်းနှင့်မြင်းလမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ရန်- ၀၉ ၆၆၁၇၀၂၂၄၄  
STARMART Nay Pyi Taw-ရန်ကင်း-မန္တလေးလမ်းထောင့်၊ ရွာကောက်ရပ်၊ ယှဉ်းမနား၊ ရန်- ၀၉ ၆၅၀၁၀၉၀၇



# မြန်မာ့

## လူမှုကွန်ရက်ပေါ်မှ လှည့်ဖြားအသုံးချမှုများသတိထား

မျက်မှောက်ကာလတွင် အများပြည်သူတို့အနေဖြင့် လူမှုကွန်ရက်ပေါ်မှ နည်းပညာများနှင့် ဆိုရှယ်မီဒီယာများကို အသုံးပြုနေကြသည်။ လူမှုကွန်ရက်သည် အများပြည်သူတို့ ပြောဆိုဆက်သွယ်မှု၊ လူမှုစီးပွားဘဝများ ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်မှု၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့်အသိပညာဗဟုသုတများ မျှဝေခံစားမှုတို့ကို ပြုလုပ် သည့်နေရာဖြစ်သည်။ လူမှုကွန်ရက်သည် လူသားကမ္ဘာတွင် ကောင်းကျိုးများကို ဆောင်ကြဉ်းနိုင်ရန် ဖန်တီးထားသည့် နည်းပညာကွန်ရက်တစ်ခုဖြစ်သည်။

သို့သော်လောကတွင် အကောင်း/အဆိုးတို့သည် ဒွန်တွဲဖြစ်ပေါ်နေလေ့ရှိသည်။ ကောင်းကျိုးများကို အကြောင်းပြု၍ ဆိုးကျိုးများလည်း တွဲဖက်ပါလာတတ်သည်။ ပြည်သူတို့အနေဖြင့် လူမှုကွန်ရက်ကို အသုံးပြုကြရာ၌ မိမိတို့ဘဝအတွက် အနှောင့်အယှက်အန္တရာယ်များ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည်တို့ကို သတိပြုရမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံရေးတွင် အများပြည်သူတို့ကို မှိုင်းတိုက်သွင်းပြီး လမ်းမှားရောက်အောင် ပို့ဆောင်ပေးနေသည့် လိမ်ညာလှည့်ဖြားမှုများ၊ မမှန်ကန်သောသတင်းအချက် အလက်များ၊ ချဲ့ကားဝါဒဖြန့်မှုများစသည်တို့ကို သတိပြုရမည်ဖြစ်သည်။ စီးပွားရေး တွင် လိမ်လည်လှည့်ဖြားပြီး အမြတ်ထုတ်လိုသည့်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ လောင်းကစားမှုအမျိုးမျိုး၊ လူမှုရေးတွင် လိမ်လည်လှည့်ဖြားပြီး ကိုယ်ကျင့်သိက္ခာ ဖောက်ဖျက်မှုများ၊ လူကုန်ကူးမှုများကို အထူးသတိပြုကြရမည်ဖြစ်သည်။

အထူးသဖြင့် လူမှုကွန်ရက်ပေါ်မှအကြောင်းအရာများကို ကြည့်ရှု၍ စိတ်ခံစား ချက်များကို ထုတ်ဖော်တတ်ကြသည်။ လက်ရှိအခြေအနေအရ နိုင်ငံရေးကို အကြောင်းပြု၍ အွန်လိုင်းပေါ်၌ ဝေဖန်ပြောဆိုရှုတ်ချမှုများ၊ အားပေးအားမြှောက် ပြုလုပ်မှုများစသည်ဖြင့် တစ်မျိုးမဟုတ်တစ်မျိုး ပြုလုပ်တတ်ကြသည်။ ထိုအခါ မိမိတို့ဆောင်ရွက်မှုများသည် ဥပဒေနှင့်ငြိစွန်းမှုရှိ/မရှိ သတိပြုမိလိုသည်။ ဥပမာ အားဖြင့် အကြမ်းဖက်ဆောင်ရွက်မှုတစ်မျိုးမျိုးနှင့်ပတ်သက်သည့် အကြောင်းအရာ တစ်ခု၏အောက်တွင် မှတ်ချက်တစ်ခုခုပေးသည့် ထောက်ခံမှု၊ အားပေးအားမြှောက် မှု ပြုလုပ်သည့်အခါ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေနှင့်ငြိစွန်းပြီး အရေးယူခံ ရနိုင်သည်ကို သတိပြုရမည်ဖြစ်သည်။

စီးပွားရေးဘက်တွင် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ထိခိုက်နစ်နာအောင် အပုပ်ချမှုများ၊ မမှန်ကန်စွာဝေဖန်ပြောကြားမှုများ၊ လိမ်ညာမှုများသည် ဥပဒေနှင့်ငြိစွန်းသဖြင့် တရားစွဲခြင်း၊ အရေးယူခြင်းခံရနိုင်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှ ယခု ၂၀၂၃ ခုနှစ်အထိ အွန်လိုင်းပေါ်တွင် အသရေဖျက်မှု ၂၄၈၅ မှု၊ ၂၀၁၉ ခုနှစ်မှ ယခု ၂၀၂၃ ခုနှစ်အထိ အွန်လိုင်းပေါ်မှ လိမ်လည်မှု ၅၂၆ မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် စီးပွားရေးလုပ်ကိုင်သူများသည် အွန်လိုင်းကို အဓိကအားထားအသုံးပြုကြသည်။ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို နမူနာပြု ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားကြသည်။ သို့သော် အချို့ဝိသမလောဘသားများသည် ကောင်းရောင်းကောင်းဝယ် ပြုလုပ်နေကြသူများ နည်းတူ ဟန်ဆောင်လိမ်ညာသော တစ်ကွက်ချန်နည်းလမ်းများဖြင့် လှည့်ဖြား ရောင်းချခဲ့ကြရာ ပြည်သူများ အလိမ်မိ၍ နစ်နာသူများစွာရှိသည်။ အွန်လိုင်းပေါ်မှ စီးပွားရေးလိမ်ညာမှုများသည် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပြည်သူများအပြင် ခေတ်မီသည့်နိုင်ငံ ကြီးများပါ ဖြေရှင်း၍မရနိုင်လောက်အောင် အွန်လိုင်းလိမ်လည်မှုများ ကြီးထွားလာ နေသည်ကိုတွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။

၂၀၂၁ ခုနှစ်မှစတင်ပြီး အွန်လိုင်းပေါ်တွင် အကြမ်းဖက်အားပေးမှုများ နေ့စဉ် မြင်တွေ့ရလျက်ရှိသည်။ အကြမ်းဖက်သမားများ၊ အကြမ်းဖက်သမားအားပေးသည့် မီဒီယာများ၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများကို နေ့စဉ်မြင်တွေ့နေရသည်။ ပြည်သူများ အနေဖြင့် အကြမ်းဖက်သမားများနှင့်ပတ်သက်၍ မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ၊ ထောက်ခံ၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ စာဖြင့်ဖြစ်စေ တစ်နည်းနည်းဖြင့် အများပြည်သူအနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့်မျှဝေခြင်း၊ အားပေး ကူညီခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၀၅-က၊ အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၃၃(က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခြင်းခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှု နှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်/မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများအား ဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်သည်ကို အသိပေးထားသည်။

သို့ဖြစ်ရာ မျက်မှောက်ကာလတွင် လူမှုကွန်ရက်ပေါ်မှ အမျိုးမျိုးတို့သည် ပြည်သူ များကြားတွင် အလွန်အလွန်ခေတ်စားလာပြီး ပြည်သူအများစုမှာ တွင်ကျယ်စွာ အသုံးပြုနေကြသည်။ ထိုသို့အသုံးပြုကြရာတွင် မိမိတို့၏ကောင်းကျိုးအမျိုးမျိုး တို့ကို ကောင်းသောနည်းလမ်းများဖြင့် အသုံးပြုကြရန်လိုအပ်ပြီး ယခုအခါ အွန်လိုင်းပေါ်၌ တွင်ကျယ်စွာအသုံးပြုနေသည့် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးတို့နှင့် ပတ်သက်သည့် လိမ်ညာလှည့်ဖြားမှုအန္တရာယ်များကိုလည်း အထူးသတိပြုရှောင်ရှား ကြရန်လိုအပ်ပါကြောင်း။ ။

## မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း

### ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး အတည်ပြုခန့်ထားခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန၊ မန္တလေးအဝေးသင်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာခင်သန်းစင် ကို အစမ်းခန့်ကာလ (၁) နှစ် ပြည့်မြောက်သည့်နေ့မှစ၍ အတည်ပြုခန့်ထားလိုက်သည်။

## မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအဖြစ် မစ္စတာ အိစ်ကန်ဒဲ အာဇီဇေ့ဖ် အား ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီ

### နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ အထူး အာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး ဒေါက်တာနီကိုလိုင်းလစ်စတိုပါဒေါ့ဗ်၏နေရာ တွင် မစ္စတာ အိစ်ကန်ဒဲ အာဇီဇေ့ဖ် အား ခန့်အပ်ရန်ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက သဘောတူညီပြီးဖြစ် သည်။

မစ္စတာ အိစ်ကန်ဒဲ အာဇီဇေ့ဖ် ကို ၁၉၅၆ ခုနှစ်တွင် မွေးဖွားခဲ့ပြီး ၎င်းသည် ၁၉၇၈ ခုနှစ်တွင် မော်စကိုနိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးတက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့ရရှိခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ၁၉၇၈ ခုနှစ်တွင် ဆိုဗီယက်ဆိုရှယ်လစ်ပြည်ထောင်စုသမ္မတနိုင်ငံ

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံရှိ ဆိုဗီယက်သံရုံး၊ မလေးရှားနိုင်ငံ ရှိ ဆိုဗီယက်သံရုံးနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ ရုရှား ဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံသံရုံးတို့၌ သံတမန်ရာထူးအဆင့်ဆင့်ဖြင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်အထိ မွန်ဂိုလီးယားနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားသံအမတ်ကြီးအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။

မစ္စတာ အိစ်ကန်ဒဲ အာဇီဇေ့ဖ်သည် တရုတ်၊ အင်္ဂလိပ်နှင့် ပြင်သစ်ဘာသာစကားတို့ကို တတ်ကျွမ်းသည်။ ၎င်းသည် အိမ်ထောင်သည်တစ်ဦးဖြစ်ကာ သားတစ်ဦးရှိသည်။  
သတင်းစဉ်



ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) တန့်ယန်းမြို့နယ်တွင် ၂၀၂၃ ခုနှစ် မိုးရာသီ စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ဇွန် ၁၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီက တန့်ယန်း-ပန်ဆန်း ကားလမ်းဘေးရန်အောင်မြင်စေတီအနီးထင်းရှူး စိုက်ခင်း၌ ကျင်းပရာ ကျွန်းပင် ၁၀၀၊ ထင်းရှူးပင် ၁၀၀၊ ရေသင်းဝင် ပင် ၁၀၀၊ ယမနေပင် ၁၀၀၊ ခါတော်စီပင် ၁၀၀ စုစုပေါင်း အပင် ၅၀၀ ကို စုပေါင်းစိုက်ပျိုးကြစဉ်။  
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

## မိုးတိမ်တောင်ပြန်ပေါ်မှုအခြေအနေ

### နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်း ပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် မိုးတိမ်တောင်များဖြစ်ထွန်းမှု အားကောင်းနေပြီး အဆိုပါ မိုးတိမ်တောင်များရွေ့လျားရာ နေရာ တစ်လျှောက်တွင် မိုးရွာသွန်းခြင်းနှင့်အတူ လေပြင်း တိုက်ခတ်ခြင်း၊ မိုးထစ်ချွန်းခြင်း၊ မိုးကြိုးပစ်ခြင်း၊ လျှပ်စီးလက်ခြင်းနှင့် မိုးသီးကြွေခြင်းစသည့် မိုးလေဝသဖြစ်စဉ်များ ဖြစ်ပေါ်နိုင်သဖြင့် ကြိုတင် သတိပြုနိုင်ပါရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။

မိုး/ဇလ

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက် ၁၄-၆-၂၀၂၃				
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၇,၉၀၀	၈,၀၀၀	၄၈၃	၃,၈၅၈,၁၀၀
MTSH	၂,၉၀၀	၂,၉၀၀	၅၀၀	၁,၄၅၀,၀၀၀
MCB	၇,၂၀၀	၇,၂၀၀	၀	၀
FPB	၁,၄၅၀	၁,၄၅၀	၉,၆၀၀	၁၃,၉၂၀,၀၀၀
TMH	၂,၄၅၀	၂,၄၅၀	၅၄	၁၂၉,၈၀၀
EFR	၂,၄၅၀	၂,၄၅၀	၁၂၄	၃၀၈,၉၀၀
AMATA	၄,၈၀၀	၄,၉၀၀	၂၁၈	၁,၀၄၆,၆၀၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

**မြန်မာ့**

စာတည်းမျိုးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ည၊
စာတည်းမျိုး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊	အယ်ဒီတာများ	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊
	ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	သုတေသန	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊	စာပြင်	- ဒေါ်ခင်ယုဆွေနှင့်အဖွဲ့
စာတည်းများ	ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဦးကျော်သူရနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့





နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း မောင်တောမြို့နယ်ရှိ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် နယ်မြေခံတပ်ရင်းရှိ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုဝင်များအတွက် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

☆ ရှေ့ဖုံးမှ  
ပျက်စီးသွားသော အဆောက်အအုံများအတွက် ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းများ ဖြည့်ဆည်းပေးနေမှု၊ ရိက္ခာပြတ်လပ်မှုမရှိစေရေး စီမံထားရှိမှု၊ ပျက်စီးသွားသော ကျောင်းများ အမြန်ပြန်လည်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နေမှုများကို တင်ပြရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်က လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ် ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။  
ရှင်းလင်းပြောကြား  
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်က မိခင်မဲ့တိုင်းအလွန် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအတွက် Disaster

ရွက်နေသည့် အခြေအနေများ၊ မိုးရာသီတွင် စိုက်ပျိုးရေးအတွက် ထွန်ယက်မှုနှင့် မျိုးစေ့လိုအပ်မှုအတွက် စီမံဆောင်ရွက်ပေးမှု အခြေအနေများ၊ ဇွန် ၁ ရက်အထိ ကျောင်းဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးနှင့် ကျောင်းများ ပြုပြင်နေဆဲကာလ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အမိုးအကာအောက်တွင် စာသင်ကြားနိုင်ရေးဆိုင်ရာ စီမံဆောင်ရွက်ခဲ့မှုအခြေအနေများ၊ မြို့နယ်များအလိုက် ဆက်သွယ်မှုကောင်းမွန်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ၉၉ ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီးခဲ့မှုအခြေအနေများ၊ အခြေခံလူတန်းစား စားဝတ်နေရေး ပြေလည်စေရေး မုန့်တိုင်းမတိုက်ခတ်မီ အရန်ဆန်တန်ချိန် ၁၀၀၀၀(အိတ် ၂၀၀၀၀)



Management Centre-DMC ၏ ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများ၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ သာသနိကဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများ၊ ရုံး/ဌာနဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများအလိုက် ဦးစားပေးဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများ၊ ပြည်သူများအားလုံး အမိုးအကာအောက်ရောက်ရှိရေး ဦးစားပေးဆောင်

စုဆောင်းခဲ့မှု အခြေအနေများ၊ ညီညွတ်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ဖြင့် အမြန်ဆုံးပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည့် အစဉ်အလာကောင်းကို ဆက်လက်အလားကောင်းကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းရန် လိုအပ်သည့် အခြေအနေများကို အသေးစိတ်ဆွေးနွေး ရှင်းလင်းပြောကြား

ပြီး တက်ရောက်လာကြသူများ၏ တင်ပြချက်များအပေါ် လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။  
ထောက်ပံ့ပေးအပ်  
ထို့နောက် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေး အဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်

သည်။  
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မောင်တောမြို့နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့တို့ရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများသို့ သွားရောက်၍ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား ဖူးမြော်ကြည်ညိုပြီး ဆွမ်းဆန်

**အားပေးစကား ပြောကြား**  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း မောင်တောမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံ၌ တက်ရောက်ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိသည့် လူနာများအား ကြည့်ရှုအားပေးစကား ပြောကြားစဉ်။

တော်နှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။  
ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်သည် မောင်တောမြို့နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့တို့ရှိ နယ်မြေခံတပ်ရင်းမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ နယ်ခြားစောင့်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိသားစုများအား သွားရောက်တွေ့ဆုံ အားပေးစကားပြောကြားပြီး ၎င်းတို့၏ တင်ပြချက်များအပေါ် လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးကာ စားသောက်ဖွယ်ရာများနှင့် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



# စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ကောင်းမွန်သော ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကြောင့် ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှု အနည်းဆုံးဖြစ်အောင် ပြင်ဆင်နိုင်သကဲ့သို့ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ မြန်ဆန်စွာဆောင်ရွက်နိုင်မှုများသည်လည်း စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကြောင့်ပင်ဖြစ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄  
 အမျိုးသား သဘာဝဘေး အန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းသည် နိုင်ငံ တော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း၊ ဒေါက်တာ အောင်ကျော်မင်း၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့် ဦးကိုကိုလှိုင်၊ ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ ဒေါက်တာ မျိုးသိန်းကျော်နှင့် ဒေါက်တာ သက်ဆိုင်ဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူ များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့ လေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိ ကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း မိခါမုန်တိုင်းကြောင့်ပျက်စီးခဲ့သော အပျက်အစီးများကို ရွှပ်ရွှပ်ချွံချွံ ရှင်းလင်းလုပ်အားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား တွေ့ဆုံဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း စစ်တွေတက္ကသိုလ်၌ မဟာတန်း တက်ရောက်လျက်ရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြားစဉ်။

ထွန်းထွန်းနောင်၊ ဦးမျိုးသန့်နှင့် ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်၊ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိ သူများက ကြိုဆိုကြသည်။  
 ကြည့်ရှုအားပေး ထို့နောက်နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယ ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် စစ်တွေမြို့ ကုလားတန် ဘက်စုံသုံး ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ကုန်တင် သင်္ဘောများ ဆိုက်ရောက်နေမှု၊ မုန်တိုင်းဒဏ်သင့် ပြည်သူများ အတွက် ကူညီကယ်ဆယ်ရေး ပစ္စည်းများနှင့် ပြန်လည်ထူထောင် ရေးပစ္စည်းများအား ကူညီ ကယ်ဆယ်ရေး အဖွဲ့များက ဆိပ်ကမ်းသို့သယ်ယူပို့ဆောင်နေ မှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး တာဝန်ရှိသူများအား လိုအပ်သည် များ လမ်းညွှန်မှာကြားသည်။  
 ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်သည် စစ်တွေတက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိရာ

စစ်တွေတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ ခင်မောင်ဇော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက မုန်တိုင်းဒဏ် ကြောင့် ပျက်စီးသွားသည့် ဘွဲ့နှင့် သဘင်ခန်းမ ပြန်လည်ပြုပြင် တည်ဆောက်နေမှု၊ တတိယနှစ်၊ စတုတ္ထနှစ် သင်တန်းများနှင့် ပထမနှစ် ဂုဏ်ထူးတန်း၊ ဒုတိယ နှစ်ဂုဏ်ထူးတန်း ဖွင့်လှစ်သင်ကြား နေမှုအခြေအနေများကို လိုက်လံ ရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်က တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အမိုးပြုပြင်ခြင်း လုပ်ငန်းအား တစ်လအတွင်း ပြီးစီးအောင် ရည်မှန်းချက်ထား ဆောင်ရွက်ကြ စေလိုကြောင်း၊ တက္ကသိုလ်အင်္ဂါရပ်နှင့်အညီ ပြုပြင် တည်ဆောက်သွားကြရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ တက္ကသိုလ် အတွင်း/ အပြင် ဥပမာရပ် ကောင်းမွန်အောင် သန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်သွားရန် လိုကြောင်း လမ်းညွှန်မှာကြားပြီး မဟာတန်း တက်ရောက်လျက်

ရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ အတွင်း ကူညီကယ်ဆယ်ရေး များအား တွေ့ဆုံအားပေးစကား ပြောကြားကာ တက္ကသိုလ်ဝင်း နေမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း စစ်တွေမြို့ ကုလားတန်ဘက်စုံသုံး ဆိပ်ကမ်း၌ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များက ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးပစ္စည်းများ သယ်ယူပို့ဆောင်နေမှုကို ကြည့်ရှု အားပေးစဉ်။

စစ်ဆေးသည်။  
 ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်သည် စစ်တွေကမ်းနားပတ်လမ်း (ရှုခင်း သာလမ်း)၊ စာတိုက်လမ်းဆုံမှ စစ်တွေဟိုတယ်အထိ အရှည်ပေ ၁၂၉၀၀ လမ်းပိုင်း ပြင်ဆင်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။  
 လမ်းပိုင်း ယာယီရှင်းလင်း ဆောင်၌ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်က လမ်းပိုင်းပြုပြင် တည်ဆောက်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြရာ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ က လိုအပ်သည်များ လမ်းညွှန် မှာကြားသည်။  
 ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယ ဝန်ကြီးချုပ်သည် စစ်တွေ မြို့ ဒုတင်-၅၀၀ ဆုံ အထွေထွေ ရောဂါကုဆေးရုံကြီးသို့ ရောက်ရှိ ရာ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ ကြည်လွင်က မိခါမုန်တိုင်းဒဏ် ကြောင့် သားဖွားမီးယပ်လူနာ ဆောင်၊ ကိုဗစ်-၁၉ လူနာဆောင်၊ ကျောက်ကပ်သန့်စင်ဌာန၊ သွားနှင့် ခံတွင်းရောဂါကုဌာနနှင့် ဝန်ထမ်း အိမ်ရာများ ခေါင်းမိုးပျက်စီးမှု၊ သူနာပြုနှင့် သားဖွားသင်တန်း ကျောင်း နှစ်ထပ်ဆောင်နှင့် တိုင်းရင်းဆေးရုံတိုးချဲ့ နှစ်ထပ် ဆောင်ပျက်စီးမှုတို့ကို ရှင်းလင်း တင်ပြရာ လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ဆေးကုသမှု ခံယူလျက်ရှိသည့် ရသေ့တောင်မြို့နယ် နှုံးပိုက် ကျေးရွာ သက်တော် ၁၀၅ နှစ် ဝါတော် ၈၅ ဝါရှိ နှုံးပိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝဏ္ဏအား ဖူးမြော်ကြည့်ညို့ ပြီး ကျန်းမာရေးအခြေအနေ များကို မေးမြန်းလျှောက်ထား သည်။  
 စာမျက်နှာ ၅ သို့ ☆



★ စာမျက်နှာ ၄ မှ

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်သည် ဆေးရုံအတွင်း ဆေးကုသမှု ခံယူလျက်ရှိသည့် ဒေသခံပြည်သူများကို တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက် အားပေးစကားပြောကြားပြီး စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ကာ ကျောက်ကပ်သန့်စင်ဌာနစိတ်ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် စစ်တွေမြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်အားပေးစကား ပြောကြားသည်။

တက်ရောက် ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယ

တက်ရောက်သည်။ အခမ်းအနားတွင် အမျိုးသား သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ကူညီကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် ရွပ်ရွပ်ချွံချွံ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ပရဟိတအဖွဲ့များ အနေဖြင့် ကိုယ်ကျိုးစီးပွားကို လျစ်လျူရှု၍ အနစ်နာခံပြီး အားကြိုးမာန်တက် စေတနာ အပြည့်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် အတွက် အသိအမှတ်ပြု ဂုဏ်ပြုပါကြောင်း၊ အာဆီယံအပါအဝင် နိုင်ငံတကာက ပြင်းထန်၍ ကြီးမား



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း စစ်တွေကမ်းနားပတ်လမ်း (ရှုခင်းသာလမ်း)၊ စာတိုက်လမ်းဆုံမှ စစ်တွေဟိုတယ်အထိ အရှည်ပေ ၁၂၉၀ လမ်းပိုင်း ပြင်ဆင်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း မိုခါမုန်တိုင်းကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သော အပျက်အစီးများကို ရွပ်ရွပ်ချွံချွံရှင်းလင်းလုပ်အားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များကို ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်စဉ်။

ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်သည် လောကနန္ဒာ စေတီတော်ဝင်းအတွင်းရှိ သာသနာ့ဗိမာန်၌ မိုခါမုန်တိုင်းကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သော အပျက်အစီးများကို ရွပ်ရွပ်ချွံချွံရှင်းလင်းလုပ်အားပေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား ဂုဏ်ပြုခြင်း အခမ်းအနားသို့

သော ဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်နိုင်သည်ဟု မျှော်လင့်ခဲ့ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဆောင်၍ အမြော်အမြင်ရှိစွာဖြင့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း၊ လေဖိအားနည်း စတင်ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် မေ ၆ ရက်မှစ၍ Disaster Management Centre-DMC ကို ဖွဲ့စည်းများနှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များအား ရန် ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး မေ ၈ ရက်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းနိုင်ခဲ့ကြောင်း။

ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ ပြည်သူများ တစ်ဦးတစ်ယောက် မကျန် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရန် ပြင်ဆင်စုဖွဲ့မှုများ၊ မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒဦးစီးဌာန၏ တိုင်းထွာချက်များအရ လိုအပ်သော ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပူးပေါင်း၍ နာဂစ်မုန်တိုင်း၏ သင်ခန်းစာများကို ရယူကာ ကြိုတင်ပြင်ဆင်

မှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ မေ ၄ ရက်တွင် မုန်တိုင်းဝင်ရောက်ခဲ့သော်လည်း မိမိတို့အနေဖြင့် မေ ၆ ရက် ကတည်းကပင် Function ဖြစ်အောင် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဒီရေစတက်ချိန် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့၍လည်း ထိခိုက်မှုနည်းခဲ့ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် အနေဖြင့် သတ်မှတ်ချိန်ထက်စော၍ အနီရောင်အဆင့် ကြေညာခဲ့သဖြင့် ကြိုတင်ရွှေ့ပြောင်းမှုအား အချိန်စောစွာ ရွှေ့ပြောင်းနိုင်ခဲ့သောကြောင့် ထိခိုက်သေဆုံးဆုံးရှုံးမှုကို အနည်းဆုံး လျော့ချနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ မုန်တိုင်းအလွန်ကာလ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများကို ဆောလျင်ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ကိုယ်ကျိုးစွန့်အနစ်နာခံ၍ အနေအစားဆင်းရဲစွာဖြင့် မုန်တိုင်းထိခိုက်ခဲ့သော နေရာများတွင် အားတက်သရောဝင်ရောက်ကူညီကြသည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များ၊ ပရဟိတအဖွဲ့များအပေါ် အလှဉ်းသင့်သလို ဂုဏ်ပြုပေးရန် နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်တိုင် မှာကြားခဲ့ကြောင်း၊ အပြည့်အဝပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ယခုကဲ့သို့ စွမ်းစွမ်းတမံ ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် မုန်တိုင်း

တိုက်ခတ်ပြီး ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု မြင်ကွင်းနှင့် ယခုတစ်လပြည့်ကာလ ပြန်လည်ထူထောင်ပြီးစီးမှု မြင်ကွင်းသည် ဝမ်းသာအားရ ကျေနပ်ဖွယ် ပြောင်းလဲနေသည်ကို တွေ့ရကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ အစီအမံဖြင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မြို့တွင်းနှင့် ရပ်ကွက်အလိုက် ပြည်သူများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြသည်ကို တွေ့ရသည့်အတွက် အသိအမှတ်ပြုပါကြောင်း၊ ဒေသအကျိုးဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြည်သူသည် ထာဝရ ဝန်ထမ်းသည် တစ်ခဏသာဖြစ်၍ မိမိဒေသအကျိုးအတွက် အပြည့်အဝပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ ပညာရေးနှင့် ပတ်သက်၍ မုန်တိုင်းကြောင့် ကျောင်းပေါင်း ၁၅၅၃ ကျောင်း ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်၏ အစီအမံအရ အထက်တန်းအဆင့်များ ဦးစားပေး ပြင်ဆင်၍ ဇွန် ၁ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း၊ ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးတိုင်း ကျောင်းနေနိုင်ရေးနှင့် ကျောင်းနေသူအားလုံးအညီ ပညာရေးကို အလေးထား ဆောင်ရွက်နေခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ဇွန် ၁ ရက်တွင် ကျောင်းများဖွင့်လှစ်

ခဲ့ခြင်းဖြင့် ကျောင်းသားမိဘများ၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို ဖြေလျှော့ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း။ ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာလကတည်းကပင် အသက်ထက်အရေးကြီးတာ ဘာမျှမရှိဟူသော မူဝါဒနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ ဆေးရုံနှင့်ပတ်သက်၍ လိုအပ်သော ပြင်ဆင်မှုများကို ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း။ ဆက်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ ပုံမှန်လည်ပတ်နေ ဆက်သွယ်ရေး ကဏ္ဍသည် အရေးကြီးသော အခန်းကဏ္ဍတစ်ခု ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့တွင် ရာနှုန်းပြည့် ဆက်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ ပုံမှန်လည်ပတ်နေပြီ ဖြစ်ကြောင်း၊ နေ့စဉ်ကဏ္ဍအလိုက် လုပ်ဆောင်မှုများကို အခက်အခဲမရှိ ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး Disaster Management Centre-DMC မှ နေ့စဉ်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပြုလုပ်၍ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပေးခြင်း၊ လမ်းညွှန်မှုပြုခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်ကလည်း ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများအပေါ် စိတ်ဝင်တစား စောင့်ကြည့်လမ်းညွှန်မှုများ ပြုလုပ်ပေးလျက် ရှိကြောင်း။ စာမျက်နှာ ၆ သို့ ၀



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း စစ်တွေမြို့ ဒုတိယ(၅၀၀)ဆုံ ဆေးရုံကြီး၌ ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိသည့် ဒေသခံပြည်သူများကို တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်အားပေးစကားပြောကြားစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း စစ်တွေမြို့ ဒုတိယ(၅၀၀)ဆုံ ဆေးရုံကြီး၌ ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိသည့် ဒေသခံတစ်ဦးအား စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။



# နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ရခိုင်ပြည်နယ် သဘာဝဘေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြား

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄ ရခိုင်ပြည်နယ် သဘာဝဘေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် ရခိုင် ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၌ ကျင်းပ ရာ အမျိုးသားသဘာဝဘေး အန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် မှူးကြီး စိုးဝင်း တက်ရောက် အမှာစကား ပြောကြားသည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ရခိုင်ပြည်နယ် သဘာဝဘေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

တက်ရောက် အစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း၊ ဒေါက်တာ အောင်ကျော်မင်း၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများ၊ အနောက်ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများနှင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန် ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်း နောင်နှင့်ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်းတို့က မိခါမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်ခဲ့မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီး ချုပ်၏ လမ်းညွှန်မှာကြားချက် များအပေါ် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေများ၊ ကူညီကယ်ဆယ် ရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ရာဒေသ များသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့မှု၊ မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှု အခြေအနေ စစ်ဆေး တွေ့ရှိချက်များ၊ ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ ဆောင်ရွက် မှုအခြေအနေများ၊ စစ်တွေမြို့တွင်း ကေဘယ်ကွန်ရက်များ ပြုပြင်မှု အခြေအနေများ၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများ၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား အမြန်ရရှိရေး ပြင်ဆင်စုဖွဲ့ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ သောက်သုံးရေရရှိရေး ကဏ္ဍ အလိုက် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများ၊ ပညာရေးကဏ္ဍ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေ များ၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ ဆောင်

ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများ၊ လမ်းတံတားကဏ္ဍ ဆောင်ရွက် ထားရှိမှုအခြေအနေ၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းကဏ္ဍ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေ များ၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများအား ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဆိုင်ရာ တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်နေသော ဌာနဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှု၊ ဒေသခံ ပြည်သူများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုတို့ကြောင့် မြင်သာသော တိုးတက်မှုများ တွေ့ရကြောင်း၊ အလားတူ မောင်တောနှင့် ဘူးသီး တောင်တို့တွင်လည်း တိုးတက်မှု များစွာ တွေ့ရှိရကြောင်း၊ တာဝန် ရှိသူများအနေဖြင့် အရှိန်အဟုန် မပျက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားရန်လိုကြောင်း၊ စီမံမှုကောင်း စွာဖြင့် တာဝန်ရှိသူများ၏ ကြိုးစား အားထုတ်မှုကို အသိအမှတ်ပြုပါ ကြောင်း။

**စိုက်ပျိုးရေး**  
စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ဒေသနှင့်ကိုက်ညီသော မျိုးစပါး များ အချိန်မီရောက်ရှိအောင် စီမံ ပေးလျက်ရှိပြီး အမှန်တကယ် စိုက်ပျိုးမည့် တောင်သူများအနေ ဖြင့် စိုက်နည်း လေးသွယ်နှင့်အညီ ကြိုးစားဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ မိုးစပါးထွန်ယက်ရေး အသုံးပြုရန် အတွက် စက်မှုလယ်ယာဦးစီး ဌာနက ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း

လိုအပ်သော မြို့နယ်များသို့ လယ်ထွန်စက် ၈၅ စီးဖြင့် ထွန်ထယ် လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်သွား ရန် စီမံထားပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် လက်တွန်း လယ်ထွန်စက်များအား ထပ်မံပို့ဆောင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း။

ဝန်ကြီးဌာနအလိုက်အဆောက် အအုံများ ပြုပြင်ရာတွင် ငွေကြေး သုံးစွဲမှုနှင့်ပတ်သက်၍ လမ်းညွှန် ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန် လိုပြီး ဝန်ကြီးချုပ်၏ မူဝါဒဖြစ် သော မူလအခြေအနေထက် ပိုမိုတိုးတက် ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း။

**စားသောက်ကုန်**  
စားသောက်ကုန်နှင့် ပတ်သက် ၍ ပြည်သူအားလုံး လုံလောက်စွာ စားသောက်နိုင်ရေးစီမံဆောင်ရွက် လျက်ရှိပြီး ဒေသတွင်း ကုန်ဈေးနှုန်း ကြီးမြင့်မှု မရှိစေရေး စားသောက် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး အသား၊ ငါး၊ ဥနှင့် ဟင်းသီး ဟင်းရွက်များအား တစ်နိုင်တစ်ပိုင် နှင့် တစ်အုပ်တစ်မ စီးပွားဖြစ် မွေးမြူ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး ထုတ်လုပ် နိုင်စေရန် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာနတို့က ပေါင်းစပ်လျက် စတင်ဆောင်ရွက် ရန်လိုကြောင်း၊ လိုအပ်သည့် မတည်အရင်းအနှီးကိစ္စ၊ ခြံကွက်

စနစ်မွေးမြူနိုင်ရေး လိုအပ်သော အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ရေး ကိစ္စနှင့် နည်းပညာနှင့် သွင်းအားစု စသည်တို့ကို ရခိုင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့က သက်ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပြီး အမြန်ဆုံး စတင် အကောင်အထည်ဖော်ရန် လိုပါကြောင်း၊ Demand and Supply လိုအပ်ချက်အရ Demand ရှိပြီး Supply မရှိပါက သို့မဟုတ် မလုံလောက်ပါက ကုန်ဈေးနှုန်းမှာ လည်း အလိုအလျောက် ကြီးမြင့် နေမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ တစ်ဖက်ကလည်း ကုန်ဈေးနှုန်း ကြီးမြင့်မှု မဖြစ်စေရေး အထောက် အကူပြုသလို တစ်ဖက်ကလည်း ဒေသအတွက် အသား၊ ငါး၊ ဥနှင့် ရေးကို ကြီးပမ်းအကောင်အထည် ဖော်ကြရန်လိုကြောင်း၊ ယင်းသို့ လုပ်ဆောင်မှုသည် Cash For Work Program တစ်ခုအဖြစ် ဖော်ဆောင်ရာ ရောက်ပါကြောင်း၊ စားရေရိက္ခာ ပြည့်ဝမှုလုံလုံသာ ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိ တို့၏ ဝမ်းရေးအတွက် အဓိက လိုအပ်သည့် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရေး ကိုလည်း အင်ပြည့်အားပြည့်ဖြင့် ဆောင်ရွက် အောင်မြင်နိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ ဆောင်

ရွက်မှုအနေဖြင့် ရေဒီယိုစခန်း ၁၂၃၃ ခုရှိသည့်အနက် ၈၉၂ ခု ပြန်လည်ပြင်ဆင်ခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ၉၉ ဒသမ ၀၃ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ပြီး ဖြစ်ရာ ရာနှုန်းပြည့် ပြီးစီးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ အနေဖြင့် ပုဏ္ဏားကျွန်း-စစ်တွေ အမှတ်(၁)ဓာတ်အားလိုင်းမှ ဇွန် ၆ ရက်တွင် စစ်တွေ (၆၆)ကေဗီ ဓာတ်အားခွဲရုံ အမှတ် (၁) သို့ လည်းကောင်း၊ ဇွန် ၈ ရက်တွင် စစ်တွေဓာတ်အားခွဲရုံ အမှတ်(၂) ဆက်ရုံးကျဓာတ်အားခွဲရုံသို့လည်း ကောင်း ဓာတ်အားများ ပို့လွှတ် ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း ထရန်စမော်မာ ၂၄၅ လုံးဖြင့် စစ်တွေမြို့အတွင်း ရပ်ကွက် ၃၃ ရပ်ကွက်သို့ ရာနှုန်း ပြည့် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း ၁၀/ သူည ဒသမ ၄ ကေဗီ ဓာတ်အားခွဲရုံမှ စုစုပေါင်း ထရန်စမော်မာ ၂၉ လုံး ဖြင့် ဇွန် ၇ ရက်တွင်မြို့ပေါ်ရပ်ကွက် များ အားလုံးသို့ ရာနှုန်းပြည့် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်သည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း၊ ဆက်လက်၍ လည်း ကျန်ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မြို့နယ်များအား ဇူလိုင်လ ပထမ ပတ်အပြီး လျှပ်စစ်ဓာတ်အား အမြန်ဆုံးပေးနိုင်ရန် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း။

○ စာမျက်နှာ ၅ မှ မုန်တိုင်းကြောင့်၁၄၈၅ ဦး သေဆုံး ခဲ့ပြီး ငွေကျပ် ၅၂၂ ဘီလီယံခန့် ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း၊ မုန်တိုင်းကြောင့် သေဆုံးသူများသည် အချိန်မီ ရွှေ့ပြောင်းနိုင်ရန် တာဝန်ရှိသူများ ၏ စီမံမှုအပေါ် ငြင်းဆန်ခဲ့မှုများ ကြောင့် မဖြစ်သင့်ဘဲ အသက် ဆုံးရှုံးမှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရ ကြောင်း၊ အဖွဲ့အစည်းဖြင့် စနစ် တကျ ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများကြောင့် ယခုကဲ့သို့ ပြန်လည်ထူထောင်နိုင် ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ် အတွင်းရှိမြို့နယ် ၁၇ မြို့နယ်နှင့်

ချင်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ် လေးမြို့နယ်တို့ကို သဘာဝဘေး အန္တရာယ် ကျရောက်သော ဒေသ များအဖြစ် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ(၁၁) အရ ကြေညာခဲ့ကြောင်း၊ မုန်တိုင်း ထိခိုက်မှု ပြင်းထန်သော စစ်တွေ၊ မောင်တောနှင့် ရသေ့တောင် ကဲ့သို့သောမြို့များအတွက်စိုက်ပျိုး ရေးလုပ်ငန်းများ ထိခိုက်မှုမရှိ စေရန် လယ်ထွန်စက်၊ ကျွဲ၊ နွားနှင့် မျိုးစေ့များ စီမံဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိကြောင်း။

နိုင်ငံတကာ၊ အာဆီယံနှင့်

အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများက ဆုံးရှုံးမှု ကြီးမားမည်ဟု မျှော်မှန်းထား သော်လည်း “ပြည့်အင်အားသည် ပြည်တွင်းမှာသာရှိသည်” ဟူသော စကားနှင့်အညီ စည်းလုံးညီညွတ် မှုနှင့် ကောင်းမွန်သော ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုတို့ကြောင့် ထိခိုက် ဆုံးရှုံးမှု အနည်းဆုံးဖြစ်အောင် ပြင်ဆင်နိုင်သကဲ့သို့ ပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ မြန်ဆန် စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုများသည် လည်း စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကြောင့် ပင်ဖြစ်ကြောင်း။

ယခုကဲ့သို့ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်း များတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက် ပေးကြသည့် အဖွဲ့အစည်းများ အားလုံးနှင့် ပြည်သူအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်းကို ပြောကြားလိုပါကြောင်း ပြောကြား သည်။

**ချီးမြှင့်ပေးအပ်**  
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယ ဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဒေါက်တာ

အောင်ကျော်မင်းတို့သည် မိခါ မုန်တိုင်းကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သော အပျက်အစီးများကို ရွပ်ရွပ်ချွံချွံ ရှင်းလင်းလုပ်အားပေး ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်း များ၊ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များ နှင့် ပရဟိတအဖွဲ့များကို ဂုဏ်ပြု ဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်သည်။

ယနေ့တွင် ပြန်လည်ထူထောင် ရေးလုပ်ငန်းများအား ရွပ်ရွပ်ချွံချွံ ရှင်းလင်းလုပ်အားပေး ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေး နှင့် ပရဟိတအဖွဲ့ စုစုပေါင်းအဖွဲ့ ၂၀ တို့အား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေမှာ

ငွေကျပ် သိန်း ၄၉၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်သည် စစ်တွေမြို့ မကျည်းမြိုင်ရပ်ကွက်ရှိ နန္ဒာရာမ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် သို့သွားရောက်၍ ပဏ္ဍိတနန္ဒာရာမ ကျောင်းဆရာတော် အဂ္ဂမဟာဂန္ထ ဝါစက ဘဒ္ဒန္တနန္ဒသီရိအား ဖူးမြော် ကြည်ညိုပြီး လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



**စာမျက်နှာ ၆ မှ**  
 သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန အနေဖြင့် မုန်တိုင်းဒဏ်သင့်ဒေသများတွင် သောက်သုံးရေသန့်ရရှိရေးအတွက် ယာဉ်တစ်စီး၊ တစ်နာရီ သန့်စင်ရေဂါလန် ၈၀၀ ထွက်ရှိသော ရွေ့လျားရေသန့်စင်ကား ခြောက်စီးကို စစ်တွေ၊ မင်းပြား၊ ရသေ့တောင်မြို့တို့တွင် ဖြန့်ခွဲထားပြီး တစ်ရက်လျှင် ၈ နာရီကြာ ရေဂါလန် ၂၂၀၀၀ ခန့် ဖြန့်ဝေပေးလျက် ရှိကြောင်း၊ ဆက်လက်၍ လည်း သောက်သုံးရေလုံလောက်စွာ ရရှိရန် စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထပ်မံ၍လည်း စစ်တွေ ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိပြီးဖြစ်သည့် Life Straw လုံး ၂၀၀ နှင့် Mobile ရေတင်စက်များကိုလည်း အမြန်ဆုံး ဖြန့်ဝေပေးရန်လိုကြောင်း။  
 စစ်တွေမြို့နယ်ရှိ အစိုးရနည်း

ပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ စစ်တွေတက္ကသိုလ်၊ နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များကို လိုအပ်သော သန့်ရှင်းရေးနှင့် အဆောက်အအုံပြင်ဆင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇွန် ၁ ရက်မှစ၍ စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ အလားတူ အခြေခံပညာကျောင်းများကိုလည်း ဇွန် ၁ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ဦးရေ ၄၉၂၀၀၀ ကျော် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားလျက်ရှိကြောင်း။  
 ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မြို့နယ် ၁၇ မြို့နယ်တွင်ရှိသော ပြည်သူ့လူထုများအား မြို့နယ်ဆေးရုံ ၁၇ ရုံ၊ တိုက်နယ်ဆေးရုံ ၄၃ ရုံတွင်လည်းကောင်း၊ အထူးကုဆေးအဖွဲ့နှစ်ဖွဲ့၊ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးဆေးအဖွဲ့ (Rapid Response Team) ရှစ်ဖွဲ့ဖြင့်လည်းကောင်း၊ မေ ၁၆ ရက်မှ ယနေ့အချိန်အထိ ကျန်းမာရေး

စောင့်ရှောက်မှု ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ယခုအချိန်အထိ ပြင်ပလူနာ ၁၇၂၃၉ ဦး၊ အတွင်းလူနာ ၃၃၅၂၇ ဦးတို့ကို ကုသပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။  
 ပြန်လည်တည်ဆောက်လျက်ရှိသော အဆောက်အအုံကြောင့် ပြိုကျပျက်စီးခဲ့သော လမ်း၊ တံတားများတွင် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ပြတ်တောက်မှုမရှိစေဘဲ အမြန်ဆုံးဖြတ်တမ်းသွားလာနိုင်ရန်အတွက် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန တံတားဦးစီးဌာနတည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့ နှစ်ဖွဲ့၊ တံတားအထူးအဖွဲ့ ခုနစ်ဖွဲ့မှ ယာယီဘေးလိတ်တားများ တည်ဆောက်နိုင်ရန်အတွက် မေ ၁၆ ရက်မှစတင်ပြီး တည်ဆောက်ရေးပစ္စည်းများ စုဆောင်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး မေ ၁၈ ရက်မှစ၍ လမ်းတံတားများကို စတင်ပြန်လည်တည်ဆောက်လျက်ရှိကြောင်း။

နိုင်ငံတကာ၏ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ပေးပို့လှူဒါန်းမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ဆောင်ရွက်ပြီး/ဆောင်ရွက်ဆဲ လုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ IDP များနှင့် ဘင်္ဂါလီများအပေါ် ထောက်ပံ့ပေးမှုများအနေဖြင့် ပြည်နယ်အစိုးရ ခွင့်ပြုချက်ရယူ၍ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း၊ မိုခမီနီတိုင်းဒဏ်ခံရသည့် နေရာများသို့ ကယ်ဆယ်ရေး၊ ကူညီရေး၊ ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ တစ်ဆင့် နိုင်ငံ၏ ဗဟိုချက်ဖြစ်သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး DMC သို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း၊ ထို့အဖွဲ့မှ တစ်ဆင့် ရေယာဉ်၊ လေယာဉ်များဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့ရှိ ဖြန့်ဝေစေလိုသော လိုအပ်သည့်နေရာများကို ဆက်

လက်ဖြန့်ဖြူးဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါကိစ္စရပ်သည် နားလည်မှုလွှဲမှားနိုင်သော အချက်ဖြစ်၍ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် တာဝန်ပေးထားသည့် ကြီးကြပ်ရေးသော ပြည်ထောင်စုအဆင့် ပုဂ္ဂိုလ်များအနေဖြင့် သတိထားလိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ Humanitarian Country Team အဖွဲ့နှင့် ကူညီရေးလုပ်ငန်းများ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ The Secretary General of ASEAN as the ASEAN Humanitarian Assistance Coordinator (SG-AHAC) လာရောက်၍ ပျက်စီးမှုအခြေအနေအထားကို ပိုမိုကောင်းမွန်ရမည်ဟူသော နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို ညီညွတ်သောပေါင်းစည်းစွမ်းအားဖြင့် အားလုံးပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့ကြောင်း များရှိ၍ အပြည့်အဝ ပူးပေါင်း

ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း။  
 ပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဒေသခံပြည်သူများ အမြန်ဆုံး စိတ်အေးချမ်းသာစွာဖြင့် မိမိလုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်နိုင်ရေး နိုင်ငံတော်အဆင့်၊ ပြည်နယ်အဆင့်၊ ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့်တို့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ပြည်သူများ တက်ညီလက်ညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း။  
 ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်  
 ပြည့်အင်အားသည် ပြည်တွင်းမှာသာရှိပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်အား မူလအခြေအနေအထား ပိုမိုကောင်းမွန်ရမည်ဟူသော နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို ညီညွတ်သောပေါင်းစည်းစွမ်းအားဖြင့် အားလုံးပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
 သတင်းစဉ်



### ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြန့်ဝေပေးသည့် အစိုးရနည်းပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ စစ်တွေတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များကို လိုအပ်သော သန့်ရှင်းရေးနှင့် အဆောက်အအုံပြင်ဆင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇွန် ၁ ရက်မှစ၍ စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ အလားတူ အခြေခံပညာကျောင်းများကိုလည်း ဇွန် ၁ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ဦးရေ ၄၉၂၀၀၀ ကျော် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားလျက်ရှိကြောင်း။

**ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြန့်ဝေပေးသည့် အစိုးရနည်းပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ စစ်တွေတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များကို လိုအပ်သော သန့်ရှင်းရေးနှင့် အဆောက်အအုံပြင်ဆင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇွန် ၁ ရက်မှစ၍ စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ အလားတူ အခြေခံပညာကျောင်းများကိုလည်း ဇွန် ၁ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ဦးရေ ၄၉၂၀၀၀ ကျော် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားလျက်ရှိကြောင်း။**

### “စိုက်ပျိုးစွမ်းအား မြှင့်တင်ရေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄  
 စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၏ (၂၂)ကြိမ်မြောက် ဗဟိုပွဲစဉ်အဖြစ် “စိုက်ပျိုးစွမ်းအားမြှင့်တင်ရေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံးစုဝေးဆောင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။  
 ဆွေးနွေးပွဲတွင် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းနောင်က လုပ်ကွက်ငယ်တောင်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို စိုက်ပျိုးစွမ်းအားဖြင့် မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ပထမအဆင့် ဦးစားပေးအနေဖြင့် အဓိကသီးနှံ ၁၀ မျိုး၏ အထွက်နှုန်းတိုးတက်စေရန်အတွက် သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာနများက ကဏ္ဍအလိုက် ပူးပေါင်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း၊ အလုပ်သမား ရှားပါးလာသည့်ပြဿနာကို ဖြေရှင်းနိုင်ရန် စက်မှုလယ်ယာစနစ်သို့ ကူးပြောင်း၍ ထွန်ယက်ခြင်းမှ ရိတ်သိမ်းသည်အထိ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ သုံးစွဲနိုင်ရေး၊ စနစ်ကျ

လယ်ယာမြေများ ဖော်ထုတ်နိုင်ရေးကိုလည်း အလေးထား ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း။  
 စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာရရှိရေးသည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်ရန် အဓိကကျသည့်အတွက် ရေကို အကျိုးရှိထိရောက်စွာ အသုံးချနိုင်မှုသာ စိုက်ပျိုးရေးလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သီးနှံအထွက်နှုန်းတိုးတက်စေရေးနှင့် သီးနှံစိုက်စွမ်းအားမြှင့်တင်ရေးအတွက် သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည်လည်း အရေးကြီးကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေးအတွက် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု စွမ်းအားတိုးတက်ရန် မဖြစ်မနေလိုအပ်သဖြင့် ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ ပြောင်းလဲတိုးတက်လာသည့် စိုက်ပျိုးရေးနည်းပညာများ၊ သွင်းအားစုများနှင့် စိုက်ပျိုးရေးကို အကျိုးရှိထိရောက်စွာ အသုံးချပြီး အရည်အသွေးပြည့်မီသည့် စိုက်ပျိုးရေးထုတ်ကုန်များ ထုတ်လုပ်နိုင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။  
 ယင်းစကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် အစီအစဉ်များအဖြစ် စီမံကိန်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား

ရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ဆွေလင်းက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပြီး ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ ဦးစီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များက မြေသယံဇာတ၊ ရေသယံဇာတနှင့် မြေယာအသုံးချမှုအခြေအနေ၊ အဓိကသီးနှံများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု မြှင့်တင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များ၊ နေ့စပါး၊ ပဲမျိုးစုံ၊ အစေ့ထုတ်ပြောင်းများနှင့် ပတ်သက်သည့် စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှု၊ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှု၊ မြေတစ်ဧကချင်း၏ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုနှင့် တောင်သူတစ်ဦးချင်း၏ ထုတ်လုပ်နိုင်စွမ်းတိုးတက်ရန် ဆောင်ရွက်သည့်အချက်များ၊ ရေရရှိရေးဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များ၊ စက်မှုလယ်ယာကျေးပြောင်းရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ဆွေးနွေးကြရာ တက်ရောက်လာကြသူများက မေးမြန်းဆွေးနွေးအကြံပြုကြောင်း သိရသည်။  
 သတင်းစဉ်

**ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြန့်ဝေပေးသည့် အစိုးရနည်းပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ စစ်တွေတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များကို လိုအပ်သော သန့်ရှင်းရေးနှင့် အဆောက်အအုံပြင်ဆင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇွန် ၁ ရက်မှစ၍ စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ အလားတူ အခြေခံပညာကျောင်းများကိုလည်း ဇွန် ၁ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ဦးရေ ၄၉၂၀၀၀ ကျော် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားလျက်ရှိကြောင်း။**

### မြောင်းမြမြို့၌ မိုးရာသီ စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ကျင်းပ

မြောင်းမြ ဇွန် ၁၄  
 မြောင်းမြမြို့ ဂုဏ်နိစက်ရုံဝင်း၌ ခရိုင်သစ်တောဦးစီးဌာနက စီစဉ်ဆောင်ရွက်မှုဖြင့် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ဇွန် ၁၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပသည်။  
 အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင် (၂)ဦးခင်မောင်မြင့်၊ ခရိုင်သစ်တောဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမင်းဆွေ၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌတို့က ပျိုးပင်များကို တာဝန်ရှိသူများအား ပေးအပ်ပြီး ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်သူများနှင့်အတူ ကျွန်းပင် ၁၀၀၊ ပျဉ်းကတိုးပင် ၁၀၀၊ မဟော်ဂနီပင် ၂၀၀၊ မန်ဂျန်ရှားပင် ၆၀၀ တို့ကို စုပေါင်းစိုက်ပျိုးကြကြောင်း သိရသည်။  
 ဝေဝေ(မြောင်းမြ)

### ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနက ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဥပဒေများစာအုပ် ထုတ်ဝေ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄  
 ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ ဥပဒေအသိပညာပြန့်ပွားရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ အရ ဥပဒေစာအုပ်များ၊ ဥပဒေလက်စွဲစာအုပ်များ ပြုစုခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းများကို သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နှစ်စဉ်ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သော ဥပဒေများကို စုစည်း၍ နှစ်အလိုက် ဥပဒေစာအုပ်များ ထုတ်ဝေခဲ့ပြီး ယခုအခါ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဥပဒေများစာအုပ်ကို ထုတ်ဝေပြီးဖြစ်သည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် ဥပဒေများစာအုပ်သည် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သော ဥပဒေများကို စုစည်း၍ စာအုပ်ထုတ်ဝေခြင်းဖြစ်ပြီး စာအုပ်တွင် ဥပဒေပေါင်း ၄၉ ခု ပါဝင်သည်။  
 အဆိုပါ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဥပဒေများစာအုပ်သည် တရားဝင်ရည်ညွှန်းကိုးကားနိုင်သည့် စာအုပ်ဖြစ်ပြီး ဥပဒေပညာရှင်များ၊ ရှေ့နေရှေ့ရပ်များနှင့် ဥပဒေပညာလေ့လာလိုသူများအတွက် အသုံးဝင်သော စာအုပ်ကောင်းတစ်အုပ် ဖြစ်သည့်အပြင် စာကြည့်တိုက်များတွင် ထားရှိသည့် စာအုပ်တစ်အုပ်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
 နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ  
 က  
 ပြဋ္ဌာန်းထုတ်ပြန်ခဲ့သော  
 ဥပဒေများ  
 (၂၀၂၂ ခုနှစ်)  
 ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ဝေသည်။  
 ၂၀၂၃ ခုနှစ်

**ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်**  
 ဇွန် ၁၄ ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၃)တွင် ဖော်ပြပါရှိသည့် MV WERU PACK KHA (ဝိရူပက္ခ) ရေယာဉ်ဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ပေးပို့သတင်းပါ မေ ၅ ရက်အစား မေ ၁၆ ရက်ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။  
 စာတည်းအဖွဲ့



# ကနဦးလိုအပ်ချက်စစ်တမ်းကောက်ယူရေး၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအတည်ပြုရေးနှင့် လိုအပ်ချက်များ ဆန်းစစ်ဖော်ထုတ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (Disaster Management Center- DMC) သည် မိုခါမုန်တိုင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ပေးသည့် ဗဟိုဌာနဖြစ်သည်။ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီအောက်တွင် လုပ်ငန်းကော်မတီ ၁၂ ခုကို ဖွဲ့စည်းထားရှိပြီး အဆိုပါလုပ်ငန်းကော်မတီများသည် DMC တွင် စုဖွဲ့ကာ မိုခါမုန်တိုင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများကို အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လုပ်ငန်းကော်မတီ ၁၂ ခုအနက် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သည့် ကနဦးလိုအပ်ချက်စစ်တမ်းကောက်ယူရေး၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအတည်ပြုရေးနှင့် လိုအပ်ချက်များ ဆန်းစစ်ဖော်ထုတ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးထွန်းဇော်နှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုများကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်-

တွေ့ဆုံမေးမြန်း - ဝင်းဝင်း

မေး။ ။ မိုခါမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်မှုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ကနဦး လုပ်ငန်းကော်မတီရဲ့ ကြိုတင်ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုကို ပြောပြပေးစေလိုပါတယ်ရဲ့။

ဖြေ။ ။ မေလ ၆ ရက်နေ့မှာ ကျင်းပတဲ့ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ အရေးပေါ်လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်နဲ့ မေလ ၉ ရက်နေ့မှာ လုပ်ငန်းစီမံချက်ကို ရေးဆွဲခဲ့ပါတယ်။ စီမံချက်အရ ရွှေ့လျားအဖွဲ့ ခုနစ်ဖွဲ့နဲ့ စာရင်းပြုစုရေးအဖွဲ့ ၁၀ ဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးခဲ့တယ်။ လုပ်ငန်းကော်မတီအတွင်းရေးမှူးအနေနဲ့ မေလ ၈ ရက်နေ့ကစ၍ DMC မှာ နေ့စဉ် အစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး လုပ်ငန်းကော်မတီနဲ့ စပ်လျဉ်းတဲ့လုပ်ငန်းတွေကို ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ မေလ ၉ ရက်နေ့က စတင်ပြီး DMC မှာ ညွှန်ကြားရေးမှူးတစ်ဦး၊ ဒုတိယစာရင်းအင်းမှူးတစ်ဦးကို ရုံးထိုင်ဆောင်ရွက်စေခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မိုခါမုန်တိုင်းဝင်ရောက်နိုင်တဲ့ ဒေသတွေရဲ့ အချက်အလက်တွေ ကြိုတင်ပြုစုတာ၊ ကောက်ယူမှုပုံစံစာရင်းပုံစံပြုစုတာ၊ ပုံစံတွေကို သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်လုပ်ငန်းကော်မတီတွေထံ ဖြန့်ဝေတာတွေ ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအရေးပေါ် Command Post အဖွဲ့တွေမှာ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်တွေမှာရှိတဲ့ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့ဝန်ထမ်းတွေ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။

ဆက်လက်ပြီး မကွေးနဲ့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတွေကို မေလ ၁၃ ရက်နေ့မှာ စေလွှတ်ပြီး ပျက်စီးမှုစာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေး ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။

မေး။ ။ မိုခါမုန်တိုင်းကြောင့် ထိခိုက်မှုအများဆုံးဖြစ်တဲ့ ရခိုင်ပြည်နယ်နဲ့ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေကို သိရှိလိုပါတယ်။

ဖြေ။ ။ ရခိုင်ပြည်နယ်ကို မေလ ၁၅ ရက်နေ့မှာ လုပ်ငန်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး သွားရောက်ခဲ့ပါတယ်။ မေလ ၁၆ ရက်နေ့မှာ ရခိုင်ပြည်နယ်ရဲ့ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေး လုပ်ငန်းစီမံချက်ရေးဆွဲပြီး ရွှေ့လျားအဖွဲ့ဝင်တွေ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအောက် ဌာနအဖွဲ့အစည်းတွေက ဝန်ထမ်းတွေနဲ့ စာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါတယ်။ မေလ ၁၅ ရက်နေ့မှာ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့ (ရုံးချုပ်) က ရန်ကုန်ကို စေလွှတ်ထားတဲ့ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဆောင်တဲ့အဖွဲ့က ရခိုင်ပြည်နယ်ကို ဆက်လက်သွားရောက်ပြီး မြေပြင်စာရင်း ကောက်ယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဆောင်တဲ့အဖွဲ့ကို မေလ ၁၆ ရက်နေ့မှာ စစ်တွေမြို့ကို ထပ်မံစေလွှတ်ပြီး စာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့နဲ့ မြေပြင်စာရင်းကောက်ယူရရှိတဲ့ အချက်အလက်တွေကို ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (DMC) ကို နေ့စဉ် တင်ပြပါတယ်။

ဒီလုပ်ငန်းစီမံချက်အရ မြေပြင်ကွင်းဆင်း စာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့ကို မေလ ၁၇ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းက စတင်ပြီး အဖွဲ့အသီးသီးက တာဝန်ယူ



ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးထွန်းဇော်

ရတဲမြို့နယ်တွေကို စာရင်းကောက်ယူဖို့ ထွက်ခဲ့ကြပါတယ်။ စာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့က ရခိုင်ပြည်နယ်ရဲ့ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေကို မေလ ၁၇ ရက်နေ့ကစတင်ပြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်း စာရင်းကောက်ယူခဲ့ရာ မေလ ၂၃ ရက်နေ့မှာပြီးဆုံးခဲ့ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာနနဲ့ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (NDMC) ကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တင်ပြခဲ့ပါတယ်။ စာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့က ရရှိတဲ့ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေနဲ့ စပ်လျဉ်းပြီး သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်တွေမှာ ပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းတွေ ဆောင်ရွက်ဖို့ တပ်မတော်က တာဝန်ပေးအပ်ထားတဲ့ တာဝန်ခံအရာရှိကြီးတွေနဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ဖို့ ရခိုင်ပြည်နယ် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာနရဲ့ လမ်းညွှန်မှုကိုရရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒီအတွက် မေလ ၂၇ ရက်နေ့က စတင်ပြီး မြို့နယ် ၁၇ မြို့နယ်ကို ဒုတိယအကြိမ် ထပ်မံကွင်းဆင်းပြီး သက်ဆိုင်ရာဌာနတွေနဲ့ ပူးပေါင်းပြီး ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေ ပြန်လည်စစ်အတည်ပြုနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ဒုတိယအကြိမ် ထပ်မံသွားရောက်

ရာမှာ မေလ ၂၇ ရက်နေ့မှာ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ ကျောက်တော်၊ မြောက်ဦး၊ ဘူးသီးတောင်နဲ့ အမ်းမြို့နယ်၊ မေလ ၂၈ ရက်နေ့မှာ ကျောက်ဖြူ၊ ရမ်းဗြဲ၊ စစ်တွေ၊ ပေါက်တော၊ ရသေ့တောင်၊ တောင်ကုတ်၊ မာန်အောင်၊ မောင်တော၊ မင်းပြား၊ မြေပုံ၊ ဝှဲနဲ့ သံတွဲမြို့နယ်တွေကို ထွက်ခွာခဲ့ကြပြီး ဇွန်လ ၅ ရက်နေ့အထိ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေ ပြန်လည်စစ်အတည်ပြုနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါတယ်။

မေး။ ။ ကောက်ယူရရှိတဲ့ စာရင်းတွေကို ဘယ်လိုဆက်လက် ဆောင်ရွက်ရပါသလဲ။

ဖြေ။ ။ ကနဦး လုပ်ငန်းကော်မတီက နေပြည်တော်ကောင်စီအပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်တွေမှာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေကို မေလ ၁၁ ရက်နေ့က စတင်ပြီး

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (DMC) ကို နေ့စဉ်အစီရင်ခံတင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ကနဦးလုပ်ငန်းကော်မတီအနေနဲ့ သဘာဝဘေးဒဏ်ကြောင့် လူများအသက်ဆုံးရှုံးမှု၊ တိရစ္ဆာန်များ သေကျေပျက်စီးမှု၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးသွားတဲ့ အဆောက်အအုံတွေကို ပြန်လည်ပြုပြင်တည်ဆောက်ရာမှာ ထောက်ပံ့ကူညီပေးနိုင်ဖို့အတွက် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ သာသနိကအဆောက်အအုံတွေရဲ့ ပျက်စီးမှုနဲ့ သွပ်၊ သံ၊ သစ် လိုအပ်ချက် ကနဦးစာရင်းတွေ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံ၊ လျှပ်စစ်နဲ့ စွမ်းအင်၊ ပိုင်ဆိုင်ပစ္စည်း (ကာ၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်ဘီး) စတဲ့ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ လယ်ယာ/ သားငါးကဏ္ဍတို့နဲ့ စပ်လျဉ်းတဲ့ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေကို သတ်မှတ်ပုံစံနဲ့ ပြုစုပြီး သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (DMC) ကို နေ့စဉ် အစီရင်ခံတင်ပြလျက်ရှိပါတယ်။ ။

မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့ကို မေလ ၁၇ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းက စတင်ပြီး အဖွဲ့အသီးသီးက တာဝန်ယူရတဲမြို့နယ်တွေကို စာရင်းကောက်ယူဖို့ ထွက်ခဲ့ကြပါတယ်။ စာရင်းကောက်ယူရေးအဖွဲ့ ၁၇ ဖွဲ့က ရခိုင်ပြည်နယ်ရဲ့ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းတွေကို မေလ ၁၇ ရက်နေ့ကစတင်ပြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက်ယူခဲ့ရာ မေလ ၂၃ ရက်နေ့မှာ ပြီးဆုံးခဲ့ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာနနဲ့ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (NDMC) ကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တင်ပြခဲ့ပါတယ်။



ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့၌ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းများ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းကောက်ယူနေစဉ်။



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတမြို့၌ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းများ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းကောက်ယူနေစဉ်။



# e-ID စနစ်လုပ်ငန်းကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ e-ID စနစ်သည် e-Government လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည့် အခြေခံစနစ်တစ်ခုဖြစ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

မြန်မာနိုင်ငံ၏ e-Government စနစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အတွက် အခြေခံအကျဆုံးလုပ်ငန်း ဖြစ်သည့် e-ID စနစ် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် e-ID စနစ်လုပ်ငန်းကော်မတီ လုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီး ဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

### တက်ရောက်

အစည်းအဝေးသို့ e-ID စနစ်လုပ်ငန်း ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင်၊ e-ID စနစ်လုပ်ငန်း ကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်လှမွန်၊ လုပ်ငန်းကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မျိုးသန့်နှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့် ဒေါ်သန်းသန်းလင်း၊ ဦးရဲတင့်၊ ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဗိုလ်မှူးချုပ် မြတ်မင်းဦးနှင့် လုပ်ငန်း ကော်မတီဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိ သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးမြင့်ကြိုင် က နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး နိုင်ငံတကာ စံချိန်စံညွှန်းနှင့်အညီ Digital စနစ်သို့ ကူးပြောင်းနိုင်ရေးအတွက် e-Government စနစ် အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ရေး အလေးထားကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ e-ID စနစ် သည် e-Government လုပ်ငန်းစဉ် အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည့် အခြေခံ စနစ်တစ်ခုဖြစ်သည့်အပြင် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုလုပ်ငန်းများအတွက် အခြေခံ အုတ်မြစ်တစ်ခုလည်း ဖြစ်ကြောင်း၊



e-ID စနစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံအတွင်း နေထိုင်သူ အသက် (၁၀)နှစ်နှင့်အထက် နိုင်ငံသား၊ ဧည့်နိုင်ငံသား၊ နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရသူ၊ နိုင်ငံခြားသား အမြဲနေထိုင်ခွင့် (PR) စနစ်ဖြင့် နေထိုင်ခွင့်ရသူ၊ အမြဲနေ အခွန် ဆောင်နိုင်ငံခြားသားများ စသည်တို့၏ ကိုယ်ရေးအချက်အလက် (Biographic Data)နှင့် ဇီဝဆိုင်ရာအချက်အလက် (Biometric Data) များ ကောက်ယူ၍ Database တွင် သိမ်းဆည်းပြီး ဂဏန်း (၁၀) လုံးပါဝင်သော Unique ID နံပါတ် တစ်ခုစီ သတ်မှတ်ပေးသည့် စနစ်ဖြစ် ကြောင်း၊ ယင်းနောက် UID နံပါတ်ရရှိပြီး သူများအနက် ဥပဒေအရ နိုင်ငံသား အရည်အချင်း ပြည့်မီသူများအားလုံးကို National ID ထုတ်ပေးနိုင်ရေး ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့ပြင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်များ၏ ကူညီဆောင်ရွက်မှု များဖြင့် လဝကမြို့နယ်ရုံး အသီးသီးရှိ နိုင်ငံ-၄ မှတ်တမ်းပါ အချက်အလက် ၅ သန်းကျော်နှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေ စာရင်းပုံစံ(၆၆/၆) ၁၃ သန်းကျော်ကို Database အတွင်း ထည့်သွင်းဆောင်ရွက် ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ဆက်လက်၍ တိုင်း

ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် e-ID Database System အတွင်း ထည့်သွင်း ထားသော နိုင်ငံ/ဧည့်/ပြု ကိုယ်ရေးအချက် အလက်များနှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေ စာရင်းပုံစံ (၆၆/၆) များကို အခြေခံ၍ Biometric အချက်အလက်များ ကောက်ယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း၊ ယင်းလုပ်ငန်းစဉ်ကို Pilot Project အဖြစ် ၂၀၂၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်မှ စ၍ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ(နေပြည်တော်) ရှိ ဝန်ကြီးဌာနများ၊ အစိုးရအဖွဲ့အစည်း များနှင့် ရန်ကုန်၊ ဧရာဝတီနှင့် ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီးတို့တွင် စတင်ကောက်ယူခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အခက်အခဲများ၊ နည်းပညာ ဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များကို ဖြေရှင်း ပြင်ဆင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ ယခုအခါ မိမိဝန်ကြီးဌာနရှိ အီလက် ထရွန်နစ် မှတ်ပုံတင်စနစ်ဦးစီးဌာန အနေဖြင့် ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာနမှ ပေးပို့လာသော SIM Regi- stration Manangement System (SRMS) အတွင်းရှိ (SIM Card) များကို တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေး စိစစ်အကြောင်း ပြန်ကြားခြင်း၊ အောင်ဘာလေထီမှ နိုင်ငံနံပါတ်အား မှန်ကန်ခြင်းရှိ၊ မရှိ တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေးပြန်ကြားပေးနိုင်မည့်

API Platform တစ်ခုတည်ဆောက်နိုင် ရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပြည်ပနိုင်ငံရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားများ၏ ကိုယ်ရေးအချက် အလက်များ စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (passport) လုပ်ငန်း များအတွက် Database ဖြင့် တိုက်ဆိုင် စိစစ်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ သည့်အပြင် မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်မှ Centralized e-Pension စနစ်တွင် Face ID ဖြင့် အငြိမ်းစားများအား စိစစ်မှုပြုလုပ် ရာတွင် e-ID စနစ်ဖြင့် ချိတ်ဆက်နိုင် ရေးအတွက် လိုအပ်မည့်နည်းပညာပိုင်း ဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီနိုင်ရေးကိုလည်း ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ယင်းလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်နိုင် ရေးအတွက် လိုအပ်သော Hardware နှင့် Software များ ဝယ်ယူရေးနှင့်ပတ်သက်၍ e-ID စနစ်လုပ်ငန်းကော်မတီက နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ခွင့်ပြုချက် ဖြင့် e-ID စနစ်ဆိုင်ရာ တင်ဒါကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ဆောင်ရွက်ရမည့် တင်ဒါလုပ်ငန်းစဉ် များကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်းနှင့် e-ID စနစ်ကိုအခြေခံ၍ National Database အဖြစ် တည်ဆောက် နိုင်ရေးအတွက် ဌာနအလိုက် ဝိုင်းဝန်း

ဆွေးနွေးအကြံပြုပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အီလက်ထရွန်နစ် မှတ်ပုံ တင်စနစ်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမင်းဟိန်းက e-ID စနစ်လုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေမှု၊ တင်ဒါခေါ်ယူဆောင်ရွက်မည့် အခြေ အနေနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်း တင်ပြပြီး ဒုတိယဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဒေါ်သန်းသန်းလင်း၊ ဦးရဲတင့်၊ ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဗိုလ်မှူးချုပ်မြတ်မင်းဦး၊ လုပ်ငန်း ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များက e-ID စနစ် အတွက် လိုအပ်သောနည်းပညာဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများ တင်ဒါခေါ်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ မှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်း များအပေါ် ဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ နှင့်အညီဖြစ်စေရေး၊ တင်ဒါခေါ်ယူ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစား သင့်သည့် အခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကြံပြုဆွေးနွေးကြသည်။

### ဆွေးနွေး

ဆက်လက်၍ e-ID စနစ်လုပ်ငန်း ကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပို့ဆောင်ရေး နှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်လှမွန်နှင့် ကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသန့်တို့က နည်းပညာဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများဝယ်ယူရေး အတွက် တင်ဒါကော်မတီအနေဖြင့် တင်ဒါလုပ်ငန်းများ စိစစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု နှင့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွေ့အကြုံများ၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်း အခြေအနေများကို သုံးသပ်အကြံပြု ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး က တင်ပြချက်များအပေါ် လိုအပ်သည့် များ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးပြီး နိဂုံးချုပ် အမှာစကားပြောကြားကာ အစည်းအဝေး ကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။  
သတင်းစဉ်

## ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်နိုင်ဦး BIMSTEC Business Conclave ၏ ဆက်စပ်ဖိုရမ်များသို့ တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄  
အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ ကိုးလ် ကတ္တားမြို့၌ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည့် BIMSTEC Business Conclave တွင် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဧည့်သည် တော်အဖြစ် တက်ရောက်နေသည့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ် ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးအောင်နိုင်ဦးသည် BIMSTEC Business Conclave ၏ ဒုတိယနေ့ဖြစ်သည့် ယနေ့တွင် ကဏ္ဍအလိုက် ကျင်းပသော ဆက်စပ်ဖိုရမ်များသို့ တက်ရောက် သည်။

ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်မှ ၁၂ နာရီအထိ Hytta Regency Kolkata Hotel

Ballroom One ၌ ပြုလုပ်သည့် ဘင်းမိစတက် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အစားအစာဖိုရမ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ပဲမျိုးစုံ၊ ပြောင်းနှင့် နှမ်းကုန်သည် များအသင်း၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ မျိုးလွင်၊ စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစင်တာ မှ အမှုဆောင် ဒါရိုက် တာ စီးပွားရေးပညာရှင် ဒေါက်တာ ဇော်ဦးတို့က Panelist အဖြစ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည် Hytta Regency Kolkata Hotel ၏ Guchhi ခန်းမ ၌ပြုလုပ်သော ကျောက်မျက် ရတနာဖိုရမ်သို့ တက်ရောက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံ



ကျောက်မျက်ရတနာ လုပ်ငန်းရှင် များအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဟန်က Panelist အဖြစ် ဆွေးနွေးသည့်

အစီအစဉ်သို့ တက်ရောက် အားပေးသည်။ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည်

မွန်လွဲပိုင်းတွင် Hytta Regency Kolkata Hotel Ballroom One

သမီးများဖိုရမ်နှင့် Guchhi ခန်းမတွင် ပြုလုပ်သော ဘင်းမိ စတက် ပညာရေးဖိုရမ်တို့ကို တက်ရောက် အားပေးသည်။

### ဆွေးနွေး

ဘင်းမိစတက်အမျိုးသမီးများ ဖိုရမ်တွင် မြန်မာအမျိုးသမီးစီးပွား ရေး စွမ်းဆောင်ရည်များအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်သက်မော်နှင့် ဘင်းမိစတက်ပညာရေးဖိုရမ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီး စွန့်ပေးတီ ထွင်သူများအသင်းဝင် Streamline Training -Learning Center တည်ထောင်သူ ဒေါ်ဝင်းအိခိုင်တို့က Panelist အဖြစ် ပါဝင်တက်ရောက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။  
သတင်းစဉ်

## အခြေခံငါးမွေးမြူရေးနှင့် ငါးဆေးထိုးသားဖောက်သင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

မချမ်းဘော ဇွန် ၁၄

နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ မတည် ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ငါးမွေးမြူရေးဆောင်ရွက်နေသော မချမ်းဘောမြို့နယ် နမ့်ခမကျေးရွာမှ ဒေသခံ ငါးမွေး တောင်သူ ၁၀ ဦးတို့အား အခြေခံငါးမွေးမြူရေးနှင့်

ငါးဆေးထိုးသားဖောက်သင်တန်းဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးပြီး သင်တန်းဆင်းပွဲကို ဇွန် ၈ ရက်က ဝိုင်းမော် ငါးလုပ်ငန်းစခန်း သင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

### စာတွေ့လက်တွေ့ပို့ချပေး

အဆိုပါသင်တန်းဆင်းပွဲသို့ ကချင်ပြည်နယ်

အစိုးရအဖွဲ့ စီးပွားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ဦးမျိုးဆွေ တက်ရောက်ပြီး သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် များချီးမြှင့်ပေးသည်။ သင်တန်းတွင် အခြေခံငါးမွေး မြူရေးဆိုင်ရာဘာသာရပ်၊ ငါးဆေးထိုးသားဖောက် ခြင်းဘာသာရပ်စာတွေ့လက်တွေ့၊ ငါးမွေးကန်တူးဖော် ခြင်း၊ မျိုးစပ်ငါးခွဲမွေးမြူရေးဆိုင်ရာဘာသာရပ်၊ သဘာဝ ငါးသားဖောက်ခြင်းဘာသာရပ်၊ ကောင်းမွန်

သောရေသတ္တဝါမွေးမြူရေးကျင့်စဉ် (GAQP) ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်၊ ငါးသယ်ဇာတထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ နှင့် ကချင်ပြည်နယ် ရေချိုငါးလုပ်ငန်းဥပဒေဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်များကို ဇွန် ၆ ရက်မှ ဇွန် ၈ ရက်အထိ သုံးရက်ကြာ စာတွေ့လက်တွေ့ပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



# ဂိမ်းနဲ့အတွင်းက ထောက်ပံ့ကလစ်ကာများ

စွမ်းပြည့်

လူငယ်ဘဝမှာ အရေးကြီးဆုံးအချက်က အနာဂတ်ရဲ့လူငယ်လေးတွေ လမ်းမှားမရောက်ရေးပါ။ ဒီခေတ်ဒီကာလက ပိုလို့အရေးကြီးပါတယ်။ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် မပျက်ဖို့၊ အဖျက်ဆီးမခံရဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ အများစုက နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး ပြဿနာတွေကြားမှာ ရုန်းကန်နေကြရတယ်။ တချို့ ဘဝရပ်တည်ဖို့ ခက်ခဲနေကြရတယ်။ စိန်ခေါ်မှု မြောက်မြားစွာနဲ့ကြုံတွေ့နေကြရတယ်။ တချို့က ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် လမ်းစပျောက်နေတယ်လို့ ထင်ကြတယ်။ တကယ်က မပျောက်ပါဘူး။ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ထင်နေတာပါ။ မဖြေရှင်းတတ်ကြတာ၊ ဖြေရှင်းဖို့နည်း မသိကြတာ၊ တိုးတက်ရာလမ်း မရှာတတ်ကြတာပါ။ အဲဒီတော့ လမ်းမှားမှာ တစ်လည်လည်ဖြစ်နေကြရတယ်။ အမှန်းစကား တွေကြား ဝေခွဲမရ၊ စာမဖတ်အား၊ လေ့လာအား နည်းတော့ အမှား၊ အမှန်မသိ၊ အကောင်းမြင်နိုင်စွမ်းမရှိ၊ ဆင်ခြင်နိုင်စွမ်းမသိ၊ နောက်ဆုံးမှာ မဟုတ်တာ၊ မကောင်းတာ၊ အကျိုးမရှိတာတွေနဲ့ပဲ အချိန်ဖြုန်းကြရင်းက....။

**အကြမ်းဖက်လမ်းစဉ်အောက်က Online Game**  
Online Game တစ်ခုဟာ နောက်ဆုံးမှာသူတို့ရဲ့ အချိန်ဖြုန်းကိရိယာ ထွက်ပေါက်တစ်ခုဖြစ်လာတယ်။ အွန်လိုင်းဂိမ်းအမျိုးအစားများစွာအနက် pdf game အမျိုးအစားတစ်ခုဟာဖြင့် ယနေ့လူငယ်တချို့ရဲ့အမှန်းတွေ၊ အာယာတတွေ ဖြေရှင်းရာ လက်နက်တစ်ခုဖြစ်လာတယ်။ တချို့မသိစိတ်မှာ တပ်မတော်အပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစိတ်လေးတွေရှိနေတယ်။ တချို့က တော်လှန်ရေးခေါင်းစဉ် အမျိုးမျိုးတပ်ထားပေမယ့် လုပ်ရပ်က အကြမ်းဖက်ပုံစံအမျိုးမျိုးဖြစ်နေတယ်။ တော်လှန်လိုစိတ် ရှိသော်ငြား လုပ်ရပ်က အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေသာ ဖြစ်နေပြီး တပ်မတော်နဲ့ လုံခြုံရေးအဖွဲ့တွေရဲ့ ထိခိုက်မှုက နည်းနည်း၊ အများဆုံးက အပြစ်မဲ့ပြည်သူတွေ၊ ဘုန်းကြီးသံဃာတွေ၊ ကျောင်းဆရာ ဆရာမတွေ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ကလေး သူငယ် လူမမည်တွေ၊ တချို့ဆရာဝန်သူနာပြုတွေ၊ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတွေ၊ အပြစ်မဲ့လူထုလူတန်းစားပေါင်းစုံ ဘာကျန်မလဲ။ ထောင်နဲ့ချီ သောင်းနဲ့ချီ သတ်လိုက်ကြတာ.. ပျက်စီးသွားတဲ့စာသင်ကျောင်း၊ သာသနိက အဆောက်အအုံတွေ၊ ဆက်သွယ်ရေးတာဝါတိုင်တွေ၊ ကျေးရွာရပ်ကွက် အိမ်ခြေအမြောက်အမြား..ဒါတွေပါ။ အကြမ်းဖက်လမ်းစဉ်နဲ့ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်ဆိုတာ။

**နောက်ဆက်တွဲ ဆိုးဆိုးရွားရွားတွေနဲ့ ဘာမှကောင်းရာမရှိတဲ့ဂိမ်း**  
ဒါကြောင့် မိမိကိုယ်တိုင် အဲဒီ pdf game မှာ ပါဝင်မိပြီဆိုရင် မိမိရဲ့ ဂိမ်းကလစ်တစ်ခုက လူသတ်အားပေးဖြစ်မှန်းမသိ ဖြစ်သွားပါပြီလို့ ဆိုလိုက်ပါရစေ။ နောင်သံသရာအဆက်ဆက်ပါဏာတိပါတာက ကျူးလွန်ရက်က အပါယ်ခရဲသက်ဆင်းလျက်သား ဖြစ်သွားပါပြီ။ မိမိဘက်က ဘာအကျိုးတရားတွေ ရလိုက်ပါသလဲ။ ဘာမှရတဲ့ရစရာမရှိတာပါ။ သတ်ချင်ဖြတ်ချင်စိတ်သာ များလာမယ်။ အနုနည်း၊

**ဂိမ်းဆိုတာ စွဲတဲ့သဘောရှိတော့ ဦးနှောက်ထိခိုက်မယ်၊ စိတ်ဓာတ်ကျ၊ အထီးကျန်၊ အစွဲလွန်၊ အိပ်မပျော် ကြောင်တောင်တောင်ဖြစ်မယ်၊ သည်းခံစိတ် ကိုယ်ချင်းစာစိတ်တွေ နည်းလာပြီး ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေး ပျက်ယွင်း၊ လူမှုရေးတာဝန်တွေ လစ်ဟင်းမယ်။ ကျောင်းစာတွေပျက်ကွက်၊ ဉာဏ်တွေတုံး၊ ပညာရေး နှောင့်နှေးမယ်၊ တောက်လျှောက်အထိုင်များတော့ သွေးလေးမယ်၊ လူကဝလာမယ်၊ အဆီပိတ်မယ်၊ သွေးတိုး ဆီးချိုရမယ်၊ နှလုံးသွေးကြောပိတ်မယ်၊ နောက်ဆုံး ငယ်ငယ်ရွယ်ရွယ်နဲ့အသက်တိုမယ်။ ကဲ.. ဘာကောင်းတာ ရှိမလဲ၊ ကိုယ့်အတွက်လည်းမကောင်း၊ အများအတွက်လည်းမကောင်း၊ မိသားစုတာဝန်၊ လူမှုရေးတာဝန်မကျေပွန်၊ ကိုယ့်ကြောင့် လူတွေ သေကျေထိခိုက်ပျက်စီးရ၊ ဘဝတွေပျက်ကြရ**

ငြိမ်းချမ်းသောနည်းနဲ့ ဖြေရှင်းဖို့ မကြိုးစား၊ အရာရာ အကြမ်းနည်းနဲ့သာ ဖြေရှင်းတတ်လာပြီး လူသတ် အားပေးမိတဲ့အတွက် အကုသိုလ်ခရဲသာရပါတယ်။ နောက်ဆုံးအချိန်ကုန်တယ်၊ ပိုက်ဆံကုန်မယ်၊ မျက်စိ ထိခိုက်၊ ခေါင်းကိုက်ခါးကိုက်မယ်၊ ထမင်းမေ့ဟင်းမေ့ အာဟာရချို့တဲ့မယ်။

ဂိမ်းဆိုတာ စွဲတဲ့သဘောရှိတော့ ဦးနှောက် ထိခိုက်မယ်၊ စိတ်ဓာတ်ကျ၊ အထီးကျန်၊ အစွဲလွန်၊ အိပ်မပျော် ကြောင်တောင်တောင်ဖြစ်မယ်၊ သည်းခံ စိတ်၊ ကိုယ်ချင်းစာစိတ်တွေ နည်းလာပြီး ပေါင်းသင်း ဆက်ဆံရေး ပျက်ယွင်း၊ လူမှုရေးတာဝန်တွေ လစ်ဟင်းမယ်။ ကျောင်းစာတွေ ပျက်ကွက်၊ ဉာဏ် တွေတုံး၊ ပညာရေးနှောင့်နှေးမယ်၊ တောက်လျှောက် အထိုင်များတော့ သွေးလေးမယ်၊ လူကဝလာမယ်၊ အဆီပိတ်မယ်၊ သွေးတိုးဆီးချိုရမယ်၊ နှလုံး သွေးကြောပိတ်မယ်၊ နောက်ဆုံးငယ်ငယ်ရွယ်ရွယ်နဲ့ အသက်တိုမယ်။ ကဲ.. ဘာကောင်းတာရှိမလဲ၊ ကိုယ့် အတွက်လည်းမကောင်း၊ အများအတွက်လည်း မကောင်း၊ မိသားစုတာဝန်၊ လူမှုရေးတာဝန်မကျေပွန်၊ ကိုယ့်ကြောင့်လူတွေ သေကျေထိခိုက်ပျက်စီးရ၊ ဘဝတွေပျက်ကြရ။

**ဖြစ်စေချင်တဲ့စေတနာ**  
ဆိုလိုတာက လူငယ်တွေကို လမ်းမှားမရောက် စေချင်၊ လမ်းမှန်ကိုသာ ပို့ချင်တဲ့စေတနာနဲ့ပါ။ ဂိမ်းစွဲ လူငယ်တွေကတော့ ထင်မှာပေါ့။ သူတို့လုပ်ရပ်က တော်လှန်ရေးကို ထောက်ပံ့လုပ်နေတာ၊ တော်လှန် ရေးကလစ်ကာတွေပေါ့။ digital striker တွေပေါ့၊ တော်လှန်ရေးကလစ်ကာကနေ အကြမ်းဖက်၊ လူသတ်ကလစ်ကာတွေ ဖြစ်နေမှန်းမသိရှာဘူး။ တချို့ထင်ကြတယ်။ နည်းပညာအသစ်တွေနဲ့ ကစား တာဆိုတော့ သူတို့လုပ်ငန်းကို လွယ်လွယ်နဲ့ သိနိုင် စရာအကြောင်းမရှိဘူး။ pdf game ကစားလို့ ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်တယ်ဆိုတာ.. ကြောက်စရာမလိုဘူး။ မြိမ်းခြောက်နေတာစသဖြင့် ဘာညာဘာညာ..။ စဉ်းစားရမှာက နည်းပညာပိုင်း မဟုတ် high tech တွေကြောင့် လုံခြုံမှုရှိတယ်။ ဘယ်လိုမှခြေရာခံလို့လည်းမရဘူး စသဖြင့် ဒါတွေ ကြောင့်လည်း မဟုတ်ပါဘူး။ အဓိကက ဆင်ခြင်တဲ့ တရား.. လူသားတစ်ယောက်မှာ ထားရှိရမယ့် လူသားဝတ္တရား တာဝန်ကျေပွန်မှု၊ အကြင်နာ၊

စာနာ၊ သနားငဲ့ညာမှု၊ ကိုယ့်ကြောင့် သူတစ်ပါး မိသားစုဘဝတွေ မပျက်စီးစေလိုမှု၊ ကိုယ့်ရဲ့တန်ဖိုး ရှိတဲ့အချိန်တွေကို အများအတွက် ပရဟိတစိတ်နဲ့ အသုံးချလိုစိတ်ရှိမှု၊ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်ကျန်းမာအောင် နေတတ်မှု၊ ပညာတတ်တစ်ယောက်ဖြစ်အောင် ကြိုးစားမှု၊ ဒါကိုပဲဖြစ်စေချင်တာ။

**မိဘတွေအနေနဲ့လည်း လေ့လာစောင့်ကြည့်သင့်တဲ့အရာ**  
နိုင်ငံတော်က အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းတွေ ရပ်တန့်သွားအောင်၊ အပြစ်မဲ့ပြည်သူတွေ မသေ အောင် pdf game application အသုံးပြုသူတွေကို ထိထိရောက်ရောက်အရေးယူမယ်လို့ အကြိမ်ကြိမ် ထုတ်ပြန်ထားတဲ့ ကြေညာချက်တွေကို ပြည်သူ အားလုံးက အလေးအနက်ဂရုပြုသင့်တယ်လို့ ထင်ပါတယ်။ မှန်ပါတယ်။ လူသတ်သမားတွေဆီ ရောက်မယ့် ဝင်ငွေလမ်းကြောင်းကို ဖြတ်တောက် ချင်လိုပါပဲ။ သူတို့ကတော့ ပြောပါလိမ့်မယ်။ နိုင်ငံတော်က ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်တွေကို ဂရုစိုက်စရာမလိုဘူး၊ ထောက်ပံ့ကလစ်ကာတွေကို မရပ်ပါနဲ့၊ မကြောက်ပါနဲ့ စည်းရုံးသိမ်းသွင်းပါလိမ့် မယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုရင် အခုလို pdf game clip တွေကြောင့် သူတို့ဆီဝင်တဲ့ဝင်ငွေတွေဟာ လအလိုက် သိန်းချီထောင်ချီ ပမာဏများပြားတဲ့အတွက် ကြောင့်ပါပဲ။ ဒီလိုသိန်းထောင်ချီပမာဏရနေတဲ့ ဝင်ငွေရပ်တန့်သွားမှာ သေမလောက်ကြောက်ပါ တယ်။ ဒါကြောင့်ပြောပါတယ်။ ကိုယ့်ရဲ့ကလစ် တစ်ခုကြောင့် ဒီလိုအကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်တွေမှာ ပါဝင်သွားမိတယ်ဆိုရင် အလွန်ကို မိုက်မဲရာကျတာ ပေါ့။ မိဘတွေအနေနဲ့လည်း မိမိတို့သားသမီးတွေရဲ့ ဂိမ်းကစားတဲ့အလေ့အထကို လေ့လာစောင့်ကြည့် သင့်ပါတယ်။ သာမန်ရိုးရိုးဂိမ်းကစားတာက အကြောင်းမဟုတ်ပါဘူး။ အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်တွေနဲ့ သွယ်ဝိုက်ပတ်သက်ပြီး မိမိရဲ့သားသမီးတွေ ကိုယ်တိုင်ပါဝင်ပတ်သက်နေလို့ ဒါမှမဟုတ် အရေးယူခံရတဲ့အခြေအနေ၊ ဒီအခြေအနေတွေ ကြောင့် နောက်မှ နောင်တရ၊ ဝမ်းနည်းစရာအဖြစ် တွေမဖြစ်အောင် ကြိုတင်ဗဟုသုတရှိပြီး မိမိ သားသမီးတွေကို ထိန်းကျောင်းသင့်တယ်လို့ ယူဆ မိပါတယ်။

**မြင်အောင်ကြည့်ရမယ့် ပီဒီအက်ဖ်ဂိမ်းစီးပွားရေး သမားတွေရဲ့ထောင်ချောက်**  
ဒီတော့ pdf game ဆိုတာဘယ်လို application လဲ၊ လေ့လာကြည့်တော့ ပီဒီအက်ဖ်တွေ သူတို့ ကိုယ်တိုင်ထွင်ထားတဲ့ ဖြားယောင်းသိမ်းသွင်းခြင်း ဂိမ်းတစ်မျိုးပါပဲ။ ဂိမ်းဆိုပေမယ့် ကြော်ငြာလည်းပါ တယ်။ ဂိမ်းလည်းကစား ကြော်ငြာလည်းကြည့်ပေါ့။ ကြော်ငြာဆိုတာက Google နဲ့ချိတ်ထားတာ၊ ကြော်ငြာအများစုက ယူကေနဲ့ ယူအက်စ်က လာတယ်ဆိုတော့ အပျက်သဘောဖန်တီးသူတွေရဲ့ ဘယ်လိုစေတနာဆိုလဲ၊ သဘောပေါက်လွယ်မှာပါ။ ဂိမ်းက တိုက်ပွဲဂိမ်း၊ ပစ်ခတ်မှုတွေပါတယ်။ တိုက်ပွဲ

တစ်ပွဲ ဘယ်လိုတိုက်မလဲ၊ အက်ပလီကေးရှင်းက သင်ပေးတယ်။ လူငယ်တွေကိုဆွဲဆောင်တဲ့အနေနဲ့ ခေတ်မီသေနတ်မျိုးစုံကို ကိုင်တွယ်ရတယ်။ သွေးဆာနေသူတွေအတွက် ကျေနပ်စရာတော့ ကောင်းတာပေါ့။ တိုက်ပွဲတစ်ပွဲအတွက် ကနဦး ပေးထားတဲ့ကျည်က ၄၀၊ ၅၀ လောက်ပဲပါပါတယ်။ ဒီအခါ ပစ်ရခတ်ရတဲ့အခါ ဘယ်လိုမှမလောက်နိုင် ပါဘူး။ မလောက်အောင်လည်း တမင်ဖန်တီးထား တာ။ အဲဒီအတွက် ကျည်အမြန်ဖြည့်ဖို့ လိုလာတယ်။ ကျည်ဖြည့်တင်းဖို့ မဖြစ်မနေလုပ်ရမယ့်အလုပ်က ကြော်ငြာကို များများကြည့်ပေးဖို့ပါပဲ။ ကျည်ကုန် တိုင်းတက်လာတဲ့ကြော်ငြာကို ကြည့်ပေးရတယ်။ ကျည်ကုန်တာကလည်း မြန်၊ ကြော်ငြာတစ်ခုကြည့် တိုင်းလည်း ကျည်က ၁၀ တောင့်လောက်ပဲဖြည့်ပေး တာ။ ထပ်တလဲလဲဖြည့်လိုက်၊ ကုန်လိုက်၊ ကြည့်လိုက် ပေါ့။ ကျည်ကသာ အကုန်မြန်တာ၊ ကြည့်ရတဲ့ ကြော်ငြာက တစ်ခါကြည့် ငါးမိနစ်၊ ၁၀ မိနစ် ကြာတယ်။ တကယ်လို့ ကိုယ်က ကြော်ငြာမကြည့်ဘူး ဆိုပါစို့။ သတ်မှတ်ထားတဲ့အချိန်ပြည့်သွားရင် ကိုယ်က တိုက်ပွဲကျမှာပဲ။ တိုက်ပွဲကျမှာစိုးလို့ မခံ ချင်ဘဲ ဆက်တိုက်ရင်လည်း ကိုယ့်ဘက်က ရှိသမျှ ပြောင်ဖို့ပဲ။ နောက်ဆုံးဂိမ်းကိုစွဲ၊ စီးပွားရေးသမားတွေ ရဲ့လှည့်ကွက်ထဲမှာ ဂိမ်းဖန်တီးရှင်ပီဒီအက်ဖ်ရဲ့ သားကောင်ဘဝရောက်ရတာပါပဲ။ တိုက်ပွဲပစ်ခတ် ချိန်ထက် ကြော်ငြာကြည့်ချိန်က ပိုများနေတဲ့အခြေ အနေက ပီဒီအက်ဖ်ဂိမ်းဖန်တီးသူတွေရဲ့ စီးပွားရေး ကစားကွက်ပါပဲ။

**အမှန်းအာယာတတွေရိုက်သွင်းရာ လက်နက်ကိရိယာတစ်ခုမျှသာ**  
ဒီအချက်ကို ဂိမ်းကစားတဲ့လူငယ်လေးတွေနဲ့ မိဘတွေ မြင်အောင်ကြည့်စေချင်တယ်။ စီးပွားရေး သမားတွေအတွက်ကတော့ တစ်ချက်ခုတည်း၊ လေး ချက် ပြတ်သွားမလောက်ပါပဲ။ စီးပွားရေးအမြတ် အစွန်း၊ အကြမ်းဖက်အားပေးတာနဲ့ လူငယ်တွေရဲ့ စိတ်ဓာတ်တွေကို အညွန့်အညှိုးရိုက်ချိုးလိုက်တာပါပဲ။ ဒီငွေတွေ စီးပွားရေးသမားတွေ လက်ထဲရောက်သွား တော့ ဘာလုပ်မလဲ၊ အကြမ်းဖက်လုပ်ဖို့ လူသတ် လက်နက်ပဲ ဝယ်မှာပေါ့။ တိုင်းပြည်ပျက်ဖို့ ဖျက်ဆီး ကြမှာပေါ့။ လူငယ်ရဲ့သဘောသဘာဝက စူးစမ်းချင် တယ်။ သွေးဆူလွယ်တယ်။ အသစ်အဆန်းဆို လုပ်ကြည့်ချင်တယ်။ ဒီလက္ခဏာတွေက အဖျက် သမားတွေရဲ့အကြိုက်။ ကောင်းတဲ့ဘက်မှာဆို အလွန်အသုံးကျလောက်ပေမယ့် အကြမ်းဖက် စိတ်ဓာတ် ရိုက်သွင်းခံထားရတဲ့လူငယ်တွေအတွက် တော့ မီးလောင်ရာလေပင့် လောင်စာတစ်မျိုး ဖြစ်သွားရော။ ဒီလိုအနေအထားမျိုးကတစ်ဆင့် အကြမ်းဖက် စစ်သွေးကြွပုံစံတွေဖြစ်လာမယ်။ မိမိ ပစ်မှတ်တွေအပေါ် အလွန်ရင့်သီးတဲ့ အသုံးအနှုန်း တွေကို သုံးစွဲဖန်များလာတဲ့အခါ မိမိမသိစိတ်မှာ အမှန်းတွေ၊ အာယာတတွေသာ ကြီးစိုးလာပါတော့ တယ်။

**နောက်ဆုံးပြောချင်တာက လူငယ်တွေအနေနဲ့ ရည်မှန်းချက်ရှိပါ။ ဒီအချိန်က အားလုံးမှာ ဖိစီးမှုတွေနဲ့ ကျပ်တည်းကြတာပါပဲ။ ဒါပေမဲ့ ကိုယ့်ဘဝအနာဂတ်လှပဖို့ အခွင့်အလမ်းတစ်ခုခုတော့ ရှိနေမှာဖြစ်တဲ့ အတွက် ပညာဉာဏ်အမြော်အမြင်နဲ့ အခွင့်အလမ်းကို ရအောင်ရှာပြီး ကိုယ့်အတွက် အားသာချက်တွေရအောင်ဖန်တီးပါလို့ တိုက်တွန်းချင်ပါတယ်။**

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့ \*



### စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သားငါးကဏ္ဍနှင့် စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုတိုးမြှင့်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

မုံရွာ ဇွန် ၁၄  
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သားငါးကဏ္ဍနှင့်စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုတိုးမြှင့်ရေး ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ပိုင်းတွင် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



တာဝန်ကျေပွန်အောင် ဆောင်ရွက် ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီး ချုပ် ဦးမြတ်ကျော်က သားငါး ကဏ္ဍနှင့် စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု တိုးမြှင့်ရေး လုပ်ငန်းများအား တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်နေကြရသည့် ဌာန ဆိုင်ရာများအနေဖြင့် မိမိတို့ ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းများ အပေါ် တာဝန်ကျေပွန်အောင် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ပါ ကြောင်း။

သင်ခန်းစာယူကာ ကုန်ထုတ် လုပ်ငန်းများ တိုးတက်အောင် တာဝန်ရှိသူများ အနေဖြင့် အစွမ်းကုန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် သွားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် စည်ပင်သာယာ ရေးအဖွဲ့၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ စားသုံးသူ ရေးရာဦးစီးဌာနနှင့် ပို့ဆောင်ရေး စီမံကိန်းဦးစီးဌာနတို့မှ တိုင်းဒေသ ကြီး အတွင်း သားငါးကဏ္ဍနှင့်

စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု တိုးမြှင့်ရေး လုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ အထွေထွေဖြည့်စွက် အကြံပြု ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က အကြံပြုဆွေးနွေး တင်ပြချက်များအပေါ် လိုအပ် သည့်များကို တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖြည့်ဆည်း ပေးစပ်ဆောင်ရွက် ပေးကာအစည်းအဝေးကိုရပ်သိမ်း ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

### ရပ်ရွာအခြေပြု လူကုန်ကူးမှုစိစစ်ဖော်ထုတ်သည့် မှတ်တမ်းရေးသွင်းခြင်းသင်တန်းဖွင့်လှစ်



မော်လမြိုင် ဇွန် ၁၄  
မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့၌ ရပ်ရွာအခြေပြု လူကုန်ကူးမှု စိစစ်ဖော်ထုတ်သည့် မှတ်တမ်းရေးသွင်းခြင်းသင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား

ကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက မော်လမြိုင်မြို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ မွန်ပြည်နယ် လူကုန်ကူးမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး ကျော်စွာမြင့်၊ မွန်ပြည်နယ် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ရဲမှူးကြီးမျိုးဆွေ၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ် ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်သည်။  
အခမ်းအနားတွင် မွန်ပြည်နယ် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်စွာမြင့် က အမှာစကားပြောကြားသည်။  
ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာကြသော သင်တန်းသား သင်တန်းသူ များနှင့် အမှတ်တရဓာတ်ပုံရိုက်ကူး၍ ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက် အားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
အဆိုပါသင်တန်းကို သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၃၀ ဖြင့် ဇွန် ၁၄ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ သုံးရက်ကြာ သင်ကြားပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

❖ စာမျက်နှာ ၁၀ မှ ဒါဟာ အဖျက်သမားတွေ အလိုချင်ဆုံး ပျက်သုဉ်းရေးအမှတ် လက္ခဏာတွေပါ။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ မိဘနေရာက သဘော ထားပြီး ကျွန်တော်တို့ သားသမီးလူငယ်တွေ ကို ဒီလိုအခြေအနေဆိုးဆီ မရောက်စေချင် ပါဘူး။ ရောက်နေတဲ့ကလေးတွေကိုလည်း အချိန်မီဆွဲတင်နိုင်ရပါမယ်။  
နောက်ဆုံးပြောချင်တာက လူငယ်တွေ အနေနဲ့ ရည်မှန်းချက်ရှိပါ။ ဒီအချိန်က အားလုံး မှာဖီစီးမှုတွေနဲ့ ကျပ်တည်းကြတာပါ။ ဒါပေမဲ့ ကိုယ့်ဘဝ အနာဂတ်လှပဖို့ အခွင့်အလမ်း တစ်ခုခုတွေ ရှိနေမှာဖြစ်တဲ့အတွက် ပညာ ဉာဏ်အမြော်အမြင်နဲ့ အခွင့်အလမ်းကိုအောင် ရှာပြီး ကိုယ့်အတွက်အားသာချက်တွေရအောင်

ဖန်တီးပါလို့ တိုက်တွန်းချင်ပါတယ်။ ပညာဉာဏ်အတွက်တော့ စာများများ ဖတ်၊ များများလေ့လာပါ။ ထောင့်စုံအောင် တွေးပါ။ မိဘဆရာသမားစကားနားထောင်ပါ။ မိမိကြောင့် မိမိမိဘတွေ ညီအစ်ကိုမောင်နှမ တွေ ကိုယ်ဆင်းရဲ၊ စိတ်ဆင်းရဲဒုက္ခမရောက် ကြပါစေနဲ့။ အတွေ့အကြုံရှိသူတွေဆီက လေ့လာသင်ယူပါ။ မေးမြန်းပါ။ အကြံဉာဏ် တောင်းပါ။ အတိုင်းအတာတစ်ခုမှာ ပိုင်းခြား ဆင်ခြင်သုံးသပ်တတ်လာပါလိမ့်မယ်။  
နောက်ဆုံး အမှားအမှန်ခွဲခြားတတ်လာ ပါလိမ့်မယ်။ ဘယ်ဟာအမှား ဘယ်ဟာအမှန်၊ ဆောင်ရန်ရှောင်ရန်နဲ့တကွ ဘာကိုတော့ လုပ်သင့်တယ်၊ ဘာကိုတော့ မလုပ်သင့်ဘူး ခွဲခြားတတ်လာပါလိမ့်မယ်။ အနည်းဆုံးတော့

အခုလိုကာလမှာ ပီဒီအက်ဖ်ဂိမ်းဆိုတာကြီးကို ဝေးဝေးက ရှောင်စေချင်ပါတယ်။ လက်တည့် လည်းမစမ်းပါနဲ့။ ပါဝင်ပတ်သက်နေမိရင်လည်း မြန်မြန်ခွာပါ။ မိမိဖုန်းထဲ ထားသိုသိမ်းဆည်း ထားတဲ့ ပီဒီအက်ဖ်ဂိမ်းအက်ပလီကေးရှင်း တွေကို အမြန်ဖျက်ပါ။ ရှာဖွေသိမ်းဆည်းခံရတဲ့ အခါ အကြမ်းဖက်ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင် တဲ့အခြေအနေနဲ့ နောက်ဆက်တွဲဆိုးကျိုးတွေ ကို ဘဝနဲ့ယှဉ်ပြီး အလေးအနက်ထား စဉ်းစား ကြပါ။  
နောက်ဆုံးရဲ့နောက်ဆုံးမှာ မှာချင်တာ တစ်ခုပဲ ရှိပါတယ်။ ကိုယ့်ဘဝမှာ ရွေးချယ်မှု မှန်မှန်ကန်ကန်နဲ့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် နှစ်ရာ ရောက်မယ့်လမ်းကို မရွေးချယ်မိကြစေဖို့ ပါပဲ...။

### မြန်မာမှာ သာတဲ့ “လ”

- ❖ မျိုးဆက်သစ်အား၊ ဖွေချစ်သား . . . တို့များနေရာ၊ တို့ပြည်ရွာဝယ် စာတွေမပြတ်၊ ရှာဖွေဖတ် စာတတ်ပေတတ် လိုအပ်တယ် . . . ။
- ❖ နိုင်ငံလူမျိုး၊ ကိုယ့်အကျိုးတွက် ကောင်းဆိုးမှားမှန်၊ အတန်တန်လျှင် ဝေဖန်ပိုင်းခြား၊ သိမြင်များဖို့ ဖတ်ကြား၍သာ၊ တစ်နေ့မကွာ လေ့လာဆည်းပူးနေရမယ် . . . ။
- ❖ “ကုသိုလ်” “ဥစ္စာ”၊ အဖြာဖြာလျှင် “ပညာ”သုံးခု၊ တစ်နေ့မှည့် တစ်ခုခုသာ၊ ရအောင်ရှာ ပညာရှိများမိန့်ခဲ့တယ် . . . ။
- ❖ ရိုးသားစင်ကြယ်၊ တို့လူငယ်များ အရွယ်သုံးပါး၊ မုန်းမပွားဘဲ နှလုံးသားဖြူစင်၊ ဉာဏ်ကောင်းရွှင်ဖို့ အလျဉ်မပြတ်၊ တွင်တွင်ဖတ် ကျက်မှတ်လျက်သာ နေကောင်းတယ် . . . ။
- ❖ မြို့ကြီးမြို့ငယ်၊ အသွယ်သွယ်ပြင် မြို့နယ်သေးမြော၊ အရေးပါပြီး ကျေးရွာဇနပုဒ်၊ လယ်ယာလုပ် စာအုပ်စာပေ ရှိရမယ် . . . ။
- ❖ နိုင်ငံတော်မူ၊ များပြည်သူတို့ ညီတူလှုပ်ရှား၊ မရပ်နားဘဲ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး၊ ဖော်ဆောင်ပျိုးသော် အကျိုးများကြောင်း၊ ရလဒ်ကောင်းဖြင့် ငါးသောင်းကျော်လာ၊ ခုအခါ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက် ပေါ်ခဲ့တယ် . . . ။
- ❖ စာကြည့်တိုက်များ၊ ရေရှည်အားဖြင့် ခုံညားဖွံ့ဖြိုး၊ တိုးထက်တိုးဖြင့် ပံ့ပိုးမနေ၊ အကျိုးဆောင်ပေး အမျိုးသားရေးတာဝန်ကွယ် . . . ။
- ❖ နိုင်ငံတော်အား၊ စွမ်းပကားဖြင့် ပွားများတွင်တွင်၊ အလှူရှင်တို့ တူယှဉ်တွဲကာ၊ နွေးထွေးစွာပင် ကျေးရွာစွန့်ဖျား၊ ကွင်းဆင်းသွား များပြားစာအုပ် လှူဒါန်းတယ် . . . ။
- ❖ ကျေးလက်ပြည်သူ၊ များရှင်လူနှင့် တောသူတောင်သား၊ လယ်သမားတို့ သိ-ကြား-မြင်-တွေး၊ ခေတ်မီရေးတွက် စာရေးဆရာ၊ အယ်ဒီတာလည်း ပြည်ရွာတစ်ကြော၊ ယာလယ်တောတွင် ဟောပြောဆွေးနွေး၊ ပညာပေး စာရေးစာဖတ်ကြစို့ကွယ် . . . ။
- ❖ စာဖတ်ပျော်မွေ့၊ သည်အလေ့ကြောင့် လက်တွေ့ပွင့်လန်း၊ သိမြင်ကျွမ်းပြီး စွမ်းစွမ်းတမ်း၊ ပြုကျင့်ကြံ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မယ် . . . ။ အမှန်အကန်ပျိုး အကျိုးဆက်ကွယ် . . . ။ အဖန်ဖန်တန်ခိုး မိုးထက်ကျယ် . . . ။

မင်းယဉ်စု



# ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဒေသအလိုက် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးသူများက သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အနေဖြင့် ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း(မိုခါ) တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည့် ဒေသများကို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၁၁ အရ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်သောဒေသများ အဖြစ်ကြေညာချက်များ ထုတ်ပြန်၍ ယင်းကြေညာချက်များပါ ဒေသများတွင် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဒေသအလိုက် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများကို ခန့်အပ်တာဝန်ပေးထားပြီးဖြစ်သည်။

သွားရောက်ကြည့်ရှု

ထိုသို့ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးအပ်ထားရှိရာ ယနေ့တွင် ကျောက်ဖြူမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လူအေးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျောက်ဖြူမြို့အဝင် ပင်လယ်ကမ်းခြေ၌ ပြုလုပ်သည့် မိုးရာသီအုန်းပင်စိုက်ပွဲတော်တွင် အုန်းပင်များ စိုက်ပျိုးနေမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ဂုံးချိုရပ်ကွက်ရှိ ဂုံးချိုဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတိုက်တွင် နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က ဒေသခံပြည်သူများ



အား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

# သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သောဒေသများတွင် တပ်မတော်က ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်ခဲ့ရသည့် ဒေသများတွင် လိုအပ်သည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် တပ်မတော်က ကြိုတင်စုဖွဲ့စေလွှတ်ထားသည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် နယ်မြေခံလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှုကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့်ပူးပေါင်း၍ သက်ဆိုင်ရာဒေသများတွင် အင်တိုက်အားတိုက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။



ရွာမဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ လဲကျနေသော သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းကြီးများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းပေးပြီး ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများနှင့် သောက်သုံးရေပေးဝေခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့အတူ စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော ကူညီ

ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များနှင့်ပူးပေါင်း၍ ဥယျာဉ်သာကျေးရွာရှိ ဒေသခံပြည်သူများကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပေးပြီး ပါဒလိတ်ကျေးရွာအနီး ရန်ကုန်-စစ်တွေသွား ကားလမ်းမကြီးဘေးရှိ လဲကျနေသော သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းများနှင့် ချုံနွယ်များကို ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံရတနာပွဲဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်ပူးပေါင်း၍ ရေချမ်းပြင်ကျေးရွာ၌ လမ်းဘေး ဝဲ/ယာရှိ လဲကျနေသော သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းများနှင့် ချုံနွယ်များအား ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

အလားတူဘူးသီးတောင်မြို့သို့ ရောက်ရှိနေသည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းများနှင့်အတူ ပူးပေါင်း၍ မြို့သစ်တောင်ရပ်ကွက် ကမ်းနားလမ်းရှိ အမှိုက်ပုံများ၊ သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းများနှင့် ချုံနွယ်များကို ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များက မြို့မရပ်ကွက်ရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

# ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့ရှိ မုန်တိုင်းဒဏ်သင့်ပြည်သူများအား ဆန်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ကြက်ဥ၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက်များနှင့် စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများ ဈေးနှုန်းသက်သာစွာဖြင့် ဆက်လက်ရောင်းချ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း (မိုခါ) တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် စစ်တွေမြို့ရှိ မုန်တိုင်းဒဏ်သင့် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၏ စားသောက်ရေး အဆင်ပြေစေရန်နှင့် မိမိတို့အလိုရှိရာ စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများကို ဈေးနှုန်းသက်သာစွာဖြင့် ဝယ်ယူစားသောက်နိုင်ရေးအတွက် အနောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေခံတပ်မတော် သားများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက နေ့စဉ်ရောင်းချပေးလျက်ရှိသည်။



ဝယ်ယူအားပေး တို့မှ ထုတ်လုပ်သည့် ခေါက်ဆွဲခြောက်၊ ဘီစကွတ်နှင့် စည်သွတ်ဘူးများဖြစ်သည့် အမဲသားဘူး၊ မျှစ်စားတော်ပဲဘူး၊ ကြက်သားအာလူးဘူး၊ ငါးတန်အချိုပေါင်းဘူး၊ ငါးသလောက်ဘူး၊ ငပိကြော်ဘူး၊ ပဲထောပတ်ဘူး၊ ပဲခရမ်းဘူး၊ သရက်သီးသနပ်ဘူး စသည့် စားသောက်ကုန်များ၊ ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များ၏ စားကုန်ပစ္စည်းများ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများနှင့် အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းများကို ပြင်ပပေါက်ဈေးထက်သက်သာသော ဈေးနှုန်းများဖြင့် ဆက်လက်ရောင်းချပေးခဲ့ရာ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းမိသားစုများက တစ်ခဲနက်ဝယ်ယူအားပေးကြောင်းနှင့် ယခုကဲ့သို့ စားရေးအခက်အခဲဖြစ်ပေါ်နေချိန်တွင် သက်သာသော ဈေးနှုန်းများဖြင့် ရောင်းချပေးမှုအပေါ် တာဝန်ရှိသူများအား အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

# ရေတာရှည်မြို့နယ်၌ ဆပ်ပြာပြုလုပ်နည်းသင်တန်းဖွင့်

ရေတာရှည် ဇွန် ၁၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ်၌ သမဝါယမနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနက ကျင်းပသော ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအထောက်အကူပြု ဆပ်ပြာပြုလုပ်နည်းသင်တန်းဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ခင်တန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု နတ်ရေတွင်းကျေးရွာ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ခေတ္တမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းလင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခေတ္တမြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်မောင်မောင်က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ရခြင်းနှင့်ပတ်သက်သည့်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး သင်တန်းသားတစ်ဦးအား သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါသင်တန်းကို သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၂၀ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ ငါးရက်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)





### ကမ္ဘာပေါ်တွင် ဉာဏ်ရည်တုနည်းပညာစောင့်ကြည့်စစ်ဆေးရေးအေဂျင်စီ ဖွဲ့စည်းသွားရန်လိုအပ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်ပြောကြား

နယူးယောက် ဇွန် ၁၄

ကမ္ဘာပေါ်တွင် ဉာဏ်ရည်တုနည်းပညာစောင့်ကြည့်စစ်ဆေးရေးအေဂျင်စီ ဖွဲ့စည်းသွားရန်လိုအပ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် အန်တိုနီယို ဂူတာရစ်စ်က ပြောကြားသည်။

ဉာဏ်ရည်တုနည်းပညာဆိုင်ရာ အေဂျင်စီအား အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဏုမြူစွမ်းအင်အေဂျင်စီ ကဲ့သို့ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက နယူးယောက်တွင် ကျင်းပသည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် မှတ်ချက်ပြုသည်။

ယခုကဲ့သို့ ဉာဏ်ရည်တုနည်းပညာဆိုင်ရာ အေဂျင်စီဖွဲ့စည်းရန်အကြံပေးခြင်းသည် ဉာဏ်ရည်တုနည်းပညာကိုအသုံးပြု၍ ဒစ်ဂျစ်တယ်ပလက်ဖောင်းများတွင် သတင်းတုသတင်းမှားများ ထုတ်လွှင့်နေသည့် ကိစ္စရပ်များကို ဖြေရှင်းသွားရန်အတွက်

နိုင်ငံတကာစည်းမျဉ်းများအရ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယနေ့ခေတ်တွင် ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းပညာပလက်ဖောင်းများတွင် အမုန်းစကားနှင့်သတင်းတုသတင်းမှားများ ပြန့်ပွားနေခြင်းဖြင့် ကမ္ဘာကြီးအား အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေပြီး ၎င်းကဲ့သို့သော နည်းပညာ၏ နှောင့်ယှက်မှုများကို ဖြေရှင်းခြင်းမပြုဘဲ ရှောင်လွှဲမရကြောင်း ဂူတာရစ်စ်က ပြောကြားသည်။

ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ အစိုးရများ၊ နည်းပညာကုမ္ပဏီများနှင့် နည်းပညာလုပ်ငန်းနယ်ပယ်မှ တာဝန်ရှိသူများသည် ဒစ်ဂျစ်တယ်ပလက်ဖောင်းများတွင် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများနှင့် အမုန်းစကားများ ပြန့်ပွားခြင်းကို တားဆီးရန် တာဝန်ရှိကြောင်း ၎င်းကမှတ်ချက်ပြုသည်။

ကိုးကား - စီဂျီတီအင်န်၊ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ



### ဂျပန်နိုင်ငံရှိ မူလတန်းကျောင်းတစ်ကျောင်း၌ AI ဉာဏ်ရည်တုနည်းပညာ အသုံးပြုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပညာပေး

တိုကျို ဇွန် ၁၄

ဂျပန်နိုင်ငံရှိ မူလတန်းကျောင်းတစ်ကျောင်းသည် AI ဉာဏ်ရည်တု အသုံးပြုမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကလေးငယ်များကို အသိပညာပေးသင်တန်းတစ်ခု ကျင်းပပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိတွင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း၌ ChatGPT နှင့် အခြားသော chatbot များသည် ပြည်သူများအကြား ရေပန်းစားလျက်ရှိသည်။

**နှစ်သက်ခဲ့**

တိုကျိုအနီး ချီဘာစီရင်စုရှိ မူလတန်းကျောင်းမှ ပဉ္စမတန်းကျောင်းသားများသည် “SDGs ဟူသည် အဘယ်နည်း” ကဲ့သို့သော မေးခွန်းကိုမေးခဲ့ရာ Chat GPT က SDGs ဟူသည် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည်ဟု ချက်ချင်းဖြေကြားမှုကြောင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက နှစ်သက်ခဲ့ကြသည်။



ChatGPT ၏ပြန်လည်ဖြေကြားမှုများသည် အွန်လိုင်းတွင် ယခုရရှိနိုင်သည့် အချက်အလက်များကိုသာ ဖြေကြားပေးခြင်းဖြစ်ပြီး တစ်ခါတစ်ရံ အဖြေများမှာ မှားယွင်းနိုင်ကြောင်းကို နည်းပြဆရာက ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ရှင်းပြခဲ့သည်။

အခြား ကျောင်းသားတစ်ဦး မေးမြန်းထားသည့် မေးခွန်းကို ပြန်လည်မေးမြန်းကြည့်ရာ Chat GPT ၏ ပြန်လည်ဖြေကြားမှုမှာ တူညီမှုမရှိကြောင်းနှင့် မေးခွန်းဖြေဆိုမှု၏ အခြေခံစနစ်မှာ အမြဲတမ်း ပြောင်းလဲလျက်ရှိသည်ကို သိရှိကြောင်း ကျောင်းသူတစ်ဦးက ဆိုသည်။

ကိုးကား - အင်န်အိတ်ချီကော ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

### ဂရိနိုင်ငံ၌ ဒုက္ခသည်များနှင့် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချနေထိုင်သူများ လိုက်ပါလာသည့် ငါးဖမ်းသင်္ဘောတစ်စင်း နှစ်မြုပ် ၃၂ ဦး သေဆုံး

အေသင် ဇွန် ၁၄

ဂရိနိုင်ငံ အနောက်တောင်ပိုင်း၌ ဒုက္ခသည်များနှင့် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချနေထိုင်သူများလိုက်ပါလာသည့် ငါးဖမ်းသင်္ဘောတစ်စင်း နှစ်မြုပ်ခဲ့ရာ ၃၂ ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ဂရိနိုင်ငံပိုင် သတင်းအေဂျင်စီ AMNA က ယနေ့ ပြောကြားသည်။

ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိခရီးသည်တစ်ရာလေးဦးကို ကယ်ဆယ်နိုင်ခဲ့ပြီး ကျန်ပျောက်ဆုံးသူများကို ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဂရိကမ်းရိုးတန်းစောင့်အဖွဲ့၏ အီးမေးလ်သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ ခရီးသည်များတွင် အသက်ကယ်ဝတ်စုံများမပါရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါဖြစ်စဉ်သည် ဂရိနိုင်ငံ ပီလိုစ်မြို့ရှိ ကမ်းရိုးတန်းအနီး၌ ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ငါးဖမ်းသင်္ဘောသည် လစ်ဗျားနိုင်ငံမှ အီတလီနိုင်ငံသို့ ရွက်လွှင့်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း အသက်ရှင်လွတ်မြောက်လာသူများက အာဏာပိုင်များကို ပြောကြားသည်။

ဂရိနိုင်ငံသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစပြီး ဒုက္ခသည်နှင့် ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားဝင်ရောက်မှု အများဆုံးနိုင်ငံများစာရင်းတွင် ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်



### နမီးဘီးယားနိုင်ငံတွင် ၂၀၂၆ ခုနှစ်၌ တစ်ခါသုံးပလတ်စတစ် အသုံးပြုမှုကို ပိတ်ပင်မည်

ဝင်းဟောက်စ် ဇွန် ၁၄

နမီးဘီးယားနိုင်ငံတွင် ၂၀၂၆ ခုနှစ်၌ တစ်ခါသုံးပလတ်စတစ် အသုံးပြုမှုကို ပိတ်ပင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ သစ်တောနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားသည်။

၎င်းကဲ့သို့ ပိတ်ပင်ခြင်းအားဖြင့် သမုဒ္ဒရာများနှင့်သစ်တောများ အပါအဝင် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်များတွင် ပလတ်စတစ်စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများလျော့နည်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ သစ်တောနှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီး ပိုးဟန်ဗာရီတာက မှတ်ချက်ပြုသည်။

ယခုပိတ်ပင်လိုက်သည့် တစ်ခါသုံးပလတ်စတစ်ပစ္စည်းများတွင်

ပလတ်စတစ်ဈေးဝယ်အိတ်များပါဝင်ပြီး ပလတ်စတစ်အအေးသောက်ပိုက်များနှင့် ပလတ်စတစ်နားကြပ်တံများ ရောင်းဝယ်ခြင်းကိုလည်း ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှစတင်၍ ပိတ်ပင်မည်ဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် နိုင်ငံအတွင်းရှိပန်းခြံများတွင် ပလတ်စတစ်အိတ်များသုံးစွဲခြင်းကို ပိတ်ပင်ထားပြီး ပလတ်စတစ်အိတ်သုံးစွဲခြင်းအား အခွန်ကောက်ခံလျက်ရှိသည်။ ၎င်းကဲ့သို့ ကောက်ခံရရှိသည့်အခွန်ငွေများအား သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲရေး၊ လေထုညစ်ညမ်းမှုလျော့ချရေးနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် သုံးစွဲသွားမည်ဖြစ်သည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ



### ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ ယခုနှစ် ပထမလေးလအတွင်း နိုင်ငံတကာခရီးသည် ၁ ဒသမ ၇၂ သန်း လာရောက်ခဲ့

ဖနောင်ပင် ဇွန် ၁၄

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ ယခုနှစ် ပထမလေးလအတွင်း နိုင်ငံတကာခရီးသည် ၁ ဒသမ ၇၂ သန်း ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ၎င်းပမာဏသည် ယမန်နှစ်အလားတူကာလထက် ၆၁ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့ပြောကြားသည်။

နိုင်ငံအတွင်းသို့ ထိုင်းနိုင်ငံမှ ခရီးသည် အများဆုံးလာရောက်ခဲ့ပြီး ဗီယက်နမ်နှင့်တရုတ်ခရီးသည်များလည်း လာရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယခုနှစ် ပထမလေးလအတွင်း ထိုင်းခရီးသည် ၅၇၀၀၂၁ ဦး၊

ဗီယက်နမ်ခရီးသည် ၂၈၉၆၄၃ ဦးနှင့် တရုတ်ခရီးသည် ၁၈၄၀၀၉ ဦး အသီးသီးလာရောက်ခဲ့သည်။

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသည် ယခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံတကာခရီးသည်လေးသန်းကျော်ကို နိုင်ငံအတွင်းလာရောက်စေရေး ရည်မှန်းချက်ထားရှိကြောင်းနှင့် တရုတ်နိုင်ငံမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းများကို ပြည်ပနိုင်ငံများသို့ ပြန်လည်သွားရောက်ခွင့်ပြုခြင်းသည် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံအတွက် သာမက တစ်ကမ္ဘာလုံးအတွက်အကျိုးရှိစေခဲ့ကြောင်း ကမ္ဘောဒီးယားခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီး သောင့်ခွန်းက မှတ်ချက်ပြုသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ



### အကြမ်းဖက်သမားများကို ငှားရမ်းနေထိုင်ခွင့်ပြုပေးသူ နေအိမ်တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုက်နာနိုင်ရန် အသိပေးထုတ်ပြန်ချက်

နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို မလိုလားဘဲ နိုင်ငံတော်အား အလုံးစုံပျက်သုဉ်းစေလိုသည့် အကြမ်းဖက်အုပ်စုများဖြစ်သော CRPH၊ NUG နှင့် PDF အမည်ခံ အဖွဲ့အစည်းအမျိုးမျိုး၊ ယင်းတို့နှင့်ဆက်စပ်ပတ်သက်သော အဖွဲ့အစည်းတို့က နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးခြင်း၊ နည်းမျိုးစုံဖြင့် သတ်ဖြတ်ခြင်း၊ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအငြိုးထားသတ်ဖြတ်ခြင်း စသည့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။

၎င်းတို့ကို အလွယ်တကူ ခြေရာခံနိုင်ခြင်းမရှိစေရန်အတွက် အဆောင်များနှင့် နေအိမ်တိုက်ခန်းများတွင် ငှားရမ်းနေထိုင်ပြီး အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များကို လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရမိသည့်ဖြစ်စဉ်များအရ တွေ့ရှိရသည်။

ယင်းလုပ်ဆောင်မှုများကို တားဆီးကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် အဆောင်၊ နေအိမ်တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် ငှားရမ်းသူများ၏

ကိုယ်ရေးအချက်အလက်၊ အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာရရှိမှသာ ငှားရမ်းခြင်းနှင့် ယင်းအချက်အလက် အထောက်အထားများဖြင့် သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများသို့ ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားခြင်းကို ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အကြမ်းဖက်မှုကျူးလွန်သည့် ငှားရမ်းနေထိုင်သူများကို အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်ရွက်သည့်အခါ ငှားရမ်းထားသည့် နေအိမ်တိုက်ခန်းများကို အမှုနှင့်ဆက်စပ်၍ သက်သေခံအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရမည်ဖြစ်ပြီး တရားရုံးတွင် စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ချက်အရ နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရမည်ဖြစ်သည်ကို အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့က အသိပေးထုတ်ပြန်ထားခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

ထိုသို့ အသိပေးထုတ်ပြန်ခဲ့သော်လည်း နေအိမ်တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်အချို့သည် မသိကျိုးကျွန်ပြု၍ ဆက်လက်ငှားရမ်းပေးနေခြင်းသည် အကြမ်းဖက်မှုများကို ဆက်လက်ကျူးလွန်နိုင်အောင် အားပေးကူညီ

ရာရောက်သကဲ့သို့ဖြစ်စေသည်။ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေတွင် အကြမ်းဖက်သမားများနှင့် အကြမ်းဖက်အုပ်စုများကို အဆောက်အအုံနှင့် နေရာတစ်ခုခု အသုံးပြုခြင်း၊ ယာယီတည်းခိုနေထိုင်ခွင့်ပြုသူများသည် အကြမ်းဖက်သမားများနည်းတူ အကြမ်းဖက်မှုကို ကျူးလွန်ရာ ရောက်ကြောင်း ပြဋ္ဌာန်းထားသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဖြစ်စဉ်ပေါ်ပေါက်သည့်အခါတွင် နေအိမ်တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် စနစ်တကျစိစစ်၍ ငှားရမ်းခြင်း၊ ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားထားခြင်းမရှိကြောင်း တွေ့ရှိရပါက အဆိုပါငှားရမ်းထားသည့် နေအိမ်တိုက်ခန်းများကို သက်သေခံအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရမည်ဖြစ်ပြီး တရားရုံးတွင် စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ချက်အရ နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရမည်ဖြစ်သည့်အပြင် အကြမ်းဖက်မှုအား အားပေးကူညီသူအဖြစ် အရေးယူခံရနိုင်ကြောင်း ထပ်မံအသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်အပ်သည်။

အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့

### PDF Game ဆော့ကစားခြင်းကြောင့် ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်သည်

အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေသည့် PDF အဖွဲ့များအား တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ထောက်ပံ့လှူဒါန်းစေရန်၊ လူငယ်လူရွယ်များ၏ မသိစိတ်များအတွင်း တပ်မတော်အပေါ် အထင်အမြင်လွှဲမှားစေရန်နှင့် တော်လှန်လိုစိတ်တိုးပွားလာစေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် NUG၊ CRPH လက်အောက်ခံ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများက PDF Game Application များ တီထွင်ဖန်တီးအသုံးပြုလျက် ရှိကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရသည့်အတွက် PDF Game ဆော့ကစားခြင်းသည် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အား ထောက်ပံ့ခြင်းဖြစ်၍ ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

### အမုန်းစကားကို ဆန့်ကျင်ကြ၊ တားဆီးကြရမည်

လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်ရာဘာသာ၊ ကျား/မ(သို့မဟုတ်) မည်သူမည်ဝါဖြစ်သည်ဆိုသည့် အကြောင်းအရာ တို့အပေါ်အခြေပြု၍ လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦး(သို့မဟုတ်) လူအုပ်စုတစ်စုကို မျှတမှုမရှိစွာ ဝေဖန်သည့် (သို့မဟုတ်) မလိုမုန်းထားမှုကို ဖော်ပြသည့် ဆက်ဆံမှု တစ်မျိုးမျိုးကို ရည်ညွှန်းပြီး အကြမ်းဖက်ရန် လှုံ့ဆော်ခြင်းသည် အမုန်းစကားပင်ဖြစ်သည်။

အမုန်းစကားပြန်ပွားခြင်းသည် လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်း ခွဲခြားဆက်ဆံမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုကိုဖြစ်ပေါ်စေပြီး ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာနေထိုင်ရန်နှင့် ငြိမ်းချမ်းပြီး ညီညွတ်သည့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတည်ဆောက်ရန် မျှော်မှန်းချက်တို့ကို ထိခိုက်စေသည့်အပြင် အကျင့်စာရိတ္တကိုလည်း ထိပါးစေသည်။

သို့ဖြစ်၍ ပြည်သူများအနေဖြင့် အမုန်းစကားများကို ရှုတ်ချရန်နှင့် တားဆီးရန် စီမံဆောင်ရွက်ရမည်။ အမုန်းစကားဆန့်ကျင်သည့် လှုပ်ရှားမှုများတွင် အားလုံး ပါဝင်ရန်နှင့် ပံ့ပိုးအားပေးရမည်။

### အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက်တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ မြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များမှ တစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများပြည်သူအနေနှင့်အယုတ်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၁၅-က၊ အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ (က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ထိုကဲ့သို့ အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ခြင်းဖြစ်သော်လည်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ဒေါက်ပွားရပ်ကွက်နေ ရွှေလရောင်သည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Shwe La Yaung” Facebook အကောင့်နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဗဟန်းမြို့နယ် ဆရာစံတောင်ရပ်ကွက်နေ ကောင်းချမ်းသာမြင့်(ခ)အားဖူသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Kaung Chan Thar Myint” Facebook အကောင့်တို့ဖြင့် အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့်အတွက် တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်း အမှုဖွင့်လှစ်အရေးယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရသည်။

ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက်ဖော်ထုတ် အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

### “ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ စင်တင်ဟာသတစ်ခန်းရပ်အစီအစဉ် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄

မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များကို တိုးမြှင့်တင်ဆက်လျက်ရှိရာ “ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ စင်တင်ဟာသတစ်ခန်းရပ် အစီအစဉ်ကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ထုတ်လွှင့်ပြသပေးလျက်ရှိသည်။

“ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ စင်တင်ဟာသတစ်ခန်းရပ် အစီအစဉ်ကို ဟားစတိုင်လ်လူရွှင်တော်အဖွဲ့မှ စတားကောင်းထက်စီစဉ်ပြီး စတားကောင်းထက်၊ ကောင်းမွန်၊ ဘာမိတွန်း၊ ရဲလေး၊ မ၊ နေကျော်၊ ဟာသမယ်မတူး၊ ရဲထွန်း၊ ကြယ်စင်လင်း၊ လကျော်၊ ရွှေယမင်းနှင့် အိုကေတို့ ပါဝင်ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါအစီအစဉ်တွင် “ယုံတောင်မယုံနိုင်ဘူး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မည်ဖြစ်ရာ MRTV-HD Channel မှ ဇွန် ၁၇ ရက် (စနေနေ့) ည ၈ နာရီသတင်းများအပြီးတွင် ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းအစီအစဉ်ကို ဇွန် ၂၁ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၆ နာရီသတင်းအပြီးတွင်လည်း ထပ်မံထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



### တောင်ငူမြို့ အထက(နတ်စင်ကုန်း)၌ အသိပညာပေး ဟောပြော

တောင်ငူ ဇွန် ၁၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတောင်ငူမြို့ ငါးဖယ်အင်းကျေးရွာအုပ်စု နတ်စင်ကုန်းကျေးရွာ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက အနန္တမေတ္တာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်ဇာခြည်အောင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး တောင်ငူခရိုင် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်နီနီရွှေ

က အမျိုးသမီးများအပေါ် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြားမှု ပပျောက်ရေး သဘောတူစာချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးကော်မတီ နောက်ခံသမိုင်းနှင့် အမျိုးသမီးများစောင့်ရှောက်ရေးအကြောင်း၊ တောင်ငူခရိုင် အမှတ်(၂) လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး တပ်ဖွဲ့စိတ်မှ ဒုတိယရဲအုပ်ပေါ်ထွန်းက လူကုန်ကူးမှု ဖြစ်ပေါ်လာပုံ၊ လူကုန်ကူးမှုအဓိပ္ပာယ်၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး ဥပဒေ အခန်း(၁၀)ပါ ပြစ်မှုနှင့်ပြစ်ဒဏ်များ၊ လူကုန်ကူးမှုနှင့် လူမှောင်ခိုမှု ကွဲပြားခြားနားပုံ၊ ခေါင်းပုံဖြတ်မှုများအကြောင်း၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့မှ အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်သီသီဝင်းက အမျိုးသမီးများအပေါ် လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာအကြမ်းဖက်ခြင်း၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအကြမ်းဖက်ခြင်း၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာအကြမ်းဖက်ခြင်း၊ အင်တာနက်ဆိုင်ရာအကြမ်းဖက်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ရှိသော ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ အကြမ်းဖက်ခြင်းနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အကြမ်းဖက်ခြင်းအကြောင်းတို့ကို ဟောပြောဆွေးနွေးသည်။

အဆိုပါဟောပြောပွဲသို့ အထက်တန်းအဆင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူ ၂၀၀ ခန့် တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)





# ဥပဒေဘောင်အတွင်း လက်နက်/ခဲယမ်းများနှင့်အတူ ဝင်ရောက်လာသည့် PDF အဖွဲ့ဝင်များအား ဆုကြေးငွေများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် PDF အပါအဝင် အဖွဲ့အစည်းအမျိုးမျိုးအမည်ခံ၍ လက်နက်ကိုင်ဆွဲကျင့်လျက်ရှိသည့် အဖွဲ့အစည်းများအတွင်း ရောက်ရှိနေသူများအား ဥပဒေဘောင်အတွင်း သို့မဟုတ် ပြန်လည်ဝင်ရောက်ရန် ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိရာ ဥပဒေဘောင်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်လာသူများကို လိုအပ်သည့်ကူညီပံ့ပိုးမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လက်နက်/ခဲယမ်း များဖြင့် ဝင်ရောက်လာသူများကို ဆုကြေးငွေများ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖိတ်ခေါ်မှုအား ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေ ၉ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

ယင်းသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက သတင်းထုတ်ပြန်ဖိတ်ခေါ်၍ ဥပဒေဘောင်အတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများကို လက်ခံကြိုဆိုလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူ မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ်နှင့် ကလေးမြို့နယ်တို့မှ PDF အဖွဲ့ဝင်အမျိုးသား ၁၁ ဦးတို့သည် မောင်းပြန်သေနတ် ငါးလက်၊ ပစ္စတို သေနတ် တစ်လက်နှင့်အတူ အနောက်မြောက် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ဇေယျာသီရိခန်းမ၌ စစ်ကိုင်းတိုင်း

ဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်၊ တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် သန်းထိုက်နှင့် တာဝန်ရှိသူများထံသို့ လက်နက်များအပ်နှံပြီး ဥပဒေဘောင်အတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တိုင်းမှူး တို့က နယ်မြေဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရား ဥပဒေဆိုင်ရာပုဒ်မများနှင့် အသိပညာပေးခြင်းများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တိုင်းမှူး တို့က ဥပဒေဘောင်အတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခဲ့သည့် မောင်းပြန်သေနတ်ဖြင့် အလင်းဝင်ရောက်လာသူ ငါးဦးအား တစ်ဦးလျှင် ဆုကြေးငွေကျပ်သိန်း ၅၀ အားလည်းကောင်း၊ ပစ္စတိုသေနတ်ဖြင့် အလင်း ဝင်ရောက်လာသူ တစ်ဦးအား ဆုကြေးငွေကျပ် ၂၅ သိန်းအားလည်းကောင်း၊ လက်နက်မဲ့အလင်း ဝင်ရောက်လာသူ ငါးဦးအား တစ်ဦးလျှင် ထောက်ပံ့ ငွေကျပ်သိန်း ၂၀ အား လည်းကောင်း ချီးမြှင့်ပေးအပ် ပြီး ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများကို ပေးအပ်၍ ဝန်ခံကတိ လက်မှတ်ရေးထိုးစေကာ ၎င်းတို့၏ မိဘအုပ်ထိန်းသူ များထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ဥပဒေဘောင်အတွင်း ပြန်လည် ဝင်ရောက်ခဲ့သူများကိုယ်စား တစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်



ဝမ်းမြောက်စကားပြောကြားသည်။ ထိုသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီမှ ဥပဒေဘောင်အတွင်း ဝင်ရောက်လာသူများကို ပြန်လည်ကြိုဆိုလက်ခံ၍ လိုအပ်သည့်ကူညီပံ့ပိုးမှု များ ဆောင်ရွက်ပေးကာ လက်နက်/ခဲယမ်းများ ပါရှိမှုအတွက် ဆုကြေးငွေများ ထိုက်ထိုက်တန်တန် ထောက်ပံ့ပေးအပ်လျက်ရှိခြင်းကြောင့် ဥပဒေဘောင် အတွင်းသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်ရန် ဆန္ဒရှိသူများ

ကျန်ရှိနေသေးကြောင်း သိရှိရပြီး ဥပဒေဘောင် အတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်လိုသူများအနေဖြင့် နီးစပ်ရာ ခရိုင်၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များ၊ တပ်စခန်းများနှင့် ရဲစခန်းများသို့ အမြန်ဆက်သွယ် သတင်းပေးပို့လာပါက ကြိုဆိုလက်ခံပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လက်နက်/ခဲယမ်းများအတွက် ဆုကြေးငွေများ ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

## (၃၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ဆုတံဆိပ်များရရှိခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်မှ အားကစားသမားများအား ဂုဏ်ပြုပွဲကျင်းပ



တောင်ကြီး ဇွန် ၁၄  
(၃၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့ တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ တွင် မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ရွှေ၊ ငွေ၊ ကြေး ဆုတံဆိပ်များ ရရှိခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်မှ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ထူးဆောင် အားကစားသမားများ ဂုဏ်ပြု ချီးမြှင့်ခြင်းကို ယနေ့မုန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် တောင်ကြီးမြို့ ရှမ်း ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်း အဝေးခန်းမ (၃)၌ ကျင်းပသည်။ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ပွဲတွင် ရှမ်း

ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင် ဇော်အေးက (၃၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစား ပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ နိုင်ငံ့ ကိုယ်စားပြု အားကစားသမား ၃၆ ဦး ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရာ ခွန်ဘိုကာတာ အားကစားနည်း တွင် ရွှေတစ်ခု၊ ကြေး တစ်ခု၊ ဘီလီယက်နှင့် စနူကာပြိုင်ပွဲတွင် ရွှေနှစ်ခု၊ ကြေးတစ်ခု၊ လှေလှော် ပြိုင်ပွဲတွင် ရွှေတစ်ခု၊ ငွေငါးခု၊ ကြေးနှစ်ခု၊ အားကစားကစား

နည်းတွင် ငွေနှစ်ခု၊ ကြေးသုံးခု၊ ဘောလုံးအားကစားနည်းတွင် ငွေ တစ်ခု၊ ဗိုလ်စိန်အားကစားနည်းတွင် ကြေး သုံးခုနှင့် ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲ တွင် ကြေးတစ်ခု စသည်ဖြင့် ရွှေ၊ ငွေ၊ ကြေးတံဆိပ် စုစုပေါင်း ၂၃ ခုတို့ကို အောင်မြင်စွာဆွတ်ခူးရယူ ခဲ့သည်ကို ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူဖွယ် တွေ့ရှိရကြောင်း၊ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ကို အားကစားဖြင့် မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်း အားထုတ် ကြရန် ပြောသည်။

ဆက်လက်၍ ၂၀၂၂ ခုနှစ် တစ်နှစ်တာအတွင်း ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် အားကစား လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု အမြင့် မားဆိုးဆု ပထမဆုဖလားအား ရှမ်းပြည်နယ် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးကျော်ကျော်သိန်းက ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင် ဇော်အေးထံသို့ အပ်နှင်းသည်။

ထို့နောက် ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီး ချုပ် ဦးအောင်ဇော်အေး၊ ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော် တရားသူ ကြီးချုပ်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ ပြည်နယ် အတွင်းရေးမှူးတို့က ရွှေတံဆိပ်၊ ငွေတံဆိပ်၊ ကြေးတံဆိပ်ဆု ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော အားကစား သမားများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ငွေများ ပေးအပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် ဆုရအားကစား သမားများကိုယ်စား အားကစား သမားတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင် စကား ပြန်လည်ပြောကြား ကြောင်း သိရသည်။ ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)



## ပဲခူးတက္ကသိုလ်၌ ကျောင်းမွေးနေ့အထိမ်းအမှတ် သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲနှင့် ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

ပဲခူး ဇွန် ၁၄  
ပဲခူးတက္ကသိုလ်၌ ကျောင်းမွေးနေ့အထိမ်းအမှတ် သုတေသန စာတမ်းဖတ်ပွဲနှင့် ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့မုန်းလွဲ ၃ နာရီက ပဲခူးတက္ကသိုလ် စုဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ရှေးဦးစွာ ပဲခူးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ အေးအေးခိုင်က တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပြီး စာတမ်းဖတ်ပွဲတွင် ဆုများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ စာတမ်းဖတ်ပွဲတွင် သိပ္ပံဘာသာရပ်သုတေသန စာတမ်း ၁၇ စောင်နှင့် ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ် သုတေသနစာတမ်း ၁၄ စောင် ဖတ်ကြားခဲ့ပြီး အကောင်းဆုံး သိပ္ပံဘာသာရပ်သုတေသနစာတမ်း ဆုနှင့် အကောင်းဆုံး ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ် သုတေသနစာတမ်းဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင် (ပြန်/ဆက်)



ဇွန် ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကန်ကြီး ထောင့်မြို့နယ် ပျဉ်းမငူကျေးရွာအုပ်စု ဆင်းခေါင်းကျေးရွာ အမက အနီးတွင် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော် ကျင်းပရာ ခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလင်းကိုကိုနှင့် ခရိုင်သစ်တောဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအုန်းလွင်နှင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ဒေသခံများက ပျိုးပင် ၁၅၀၀ ကို စိုက်ပျိုးပေးကြစဉ်။ ဘော်ဂါသွေး

## မင်းလှမြို့နယ်၌ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် နေထိုင်ပြောဆိုမှုဆိုင်ရာဟောပြောပွဲကျင်းပ

မင်းလှ ဇွန် ၁၄  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့နယ် စစ်ကွင်းမြို့ အထက စစ်ကွင်း ကျောင်း(ရွှေရတနာခန်းမ)၌ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဝတ်စား ဆင်ယင်မှုနှင့် နေထိုင်ပြောဆိုမှုဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောခြင်းကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်မြင့်မြင့် အေးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးထွဋ်က ဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် နေထိုင်ပြောဆိုမှုဆိုင်ရာ အကြောင်းအရာများကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား အသိပညာ ပေး ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ သာယာဝတီခရိုင်အမှတ်(၂) လူကုန်ကူးမှုတားဆီး

နှိမ်နင်းရေး တပ်ဖွဲ့စိတ်မှူး ရဲအုပ်ဥက္ကဋ္ဌာသွင်က လူကုန်ကူးခြင်းမခံရ အောင် သတိပြုရမည့်အချက်များ၊ လူကုန်ကူးမှုကျူးလွန်ပါက ပြစ်ဒဏ် ကျခံရမည့်အချက်များ မြို့နယ်ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ဦးစီးဌာနဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ကေသီမြင့်က သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ဖြစ်ပေါ်လာပါက ဆောင်ရွက်ရမည့်နည်းလမ်းများနှင့် မြို့နယ် သွားဆရာဝန် ဒေါက်တာမြင့်စိုးက ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်၊ စာဖတ် ရှိန်မြှင့်တင်ရေး အသိပညာပေး နံရံကပ်များကိုပြသခဲ့၍ မူးယစ်ဆေးဝါး လက်ကမ်းစာစောင်များကို ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

နိမ်နင်းရေး တပ်ဖွဲ့စိတ်မှူး ရဲအုပ်ဥက္ကဋ္ဌာသွင်က လူကုန်ကူးခြင်းမခံရ အောင် သတိပြုရမည့်အချက်များ၊ လူကုန်ကူးမှုကျူးလွန်ပါက ပြစ်ဒဏ် ကျခံရမည့်အချက်များ မြို့နယ်ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ဦးစီးဌာနဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ကေသီမြင့်က သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ဖြစ်ပေါ်လာပါက ဆောင်ရွက်ရမည့်နည်းလမ်းများနှင့် မြို့နယ် သွားဆရာဝန် ဒေါက်တာမြင့်စိုးက ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်၊ စာဖတ် ရှိန်မြှင့်တင်ရေး အသိပညာပေး နံရံကပ်များကိုပြသခဲ့၍ မူးယစ်ဆေးဝါး လက်ကမ်းစာစောင်များကို ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



# ပန်းတိုင်းပွင့်၍ ပွင့်သောပန်းတိုင်း မွေးပါစေ ....

## ဒေါက်တာမောင်ကျော်၊ ပါမောက္ခချုပ် (ငြိမ်း)

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

### ယှဉ်ပြိုင်မှုကြီးမားတဲ့ခေတ်

ရာစုနှစ်နှစ်ခု၊ နှစ်ပေါင်းနှစ်ရာကျော်ကြာ အမေရိကန်နိုင်ငံ၊ ဆိုဗီယက်ပြည်ထောင်စု၊ ဥရောပ ဂျာမနီနဲ့ ဂျပန်နိုင်ငံတို့ရဲ့ တက္ကသိုလ်နဲ့ကောလိပ်တွေဟာ နိုင်ငံရဲ့တိုးတက်မှုအတွက်ကြိုးစားခဲ့ပါတယ်။ တောထဲကလာတဲ့ပစ္စည်းတွေနဲ့ ပဲရစ်မြို့တော်ကြီးဟာ ကြွယ်ဝချမ်းသာလာတာဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာ့တက္ကသိုလ်တွေဟာ နိုင်ငံရဲ့အနောက်ပိုင်း ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်း၊ ဧရာဝတီ၊ စစ်တောင်း၊ သံလွင်မြစ်ဝှမ်း မြေပြန့်နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့မြောက်ပိုင်း၊ အရှေ့ပိုင်းမှာ တောင်တန်းဒေသဆိုပြီး သီးခြားစီရှိနေတာကြောင့် အာရုံထားဆည်းပူးရမယ့် ပညာရပ်၊ အကျိုးပြုနိုင်တဲ့ သုတေသန၊ ပရိုဂျက်လုပ်ငန်းတွေဟာ ကွာခြားမှု ရှိပါလိမ့်မယ်။ အော်ခက်စတရာလို ချိတ်ဆက်မှု (Community Engagement) ဟာ ကျွန်းကောင်းမှီ ကိုင်းကျွန်းမှီသာမက ဟပ်စပ်မှုရှိရပါလိမ့်မယ်။

လက်တစ်ကမ်းမှာရှိတဲ့ တောထဲတောင်ထဲမှာ ရှိတဲ့ ကြွယ်ဝမှုကို အလျင်အမြန်ဖော်ထုတ်ကြပြီး တိုင်းပြည်ရဲ့ချမ်းသာကြွယ်ဝမှုကို ကျားကုတ်ကျားခဲ ထူထောင်ကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ Investment လုပ်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဟာ အစစ်အမှန်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပဲ။ ဒီခေတ်ပညာရေးဟာ တစ်ကမ္ဘာလုံး Creative နဲ့ Innovative ဘက်ကိုရွှေ့လျားနေတဲ့ ပညာရေးစနစ်ကြီးဖြစ်ပါတယ်။ ၂၁ ရာစုနှစ်ဟာ ယှဉ်ပြိုင်ရတဲ့ ရာစုဖြစ်လာပါတယ်။ ဒီလိုယှဉ်ပြိုင်နိုင်တဲ့ စွမ်းပကားကို ဘယ်မှာရနိုင်သလဲဆိုရင် ပညာရေးမှာပဲဖြစ်ပါတယ်။ တက္ကသိုလ်ကောလိပ်တွေက ပါမောက္ခ၊ ဌာနမှူးကြီးတွေရဲ့ တာဝန်တွေဟာ ပြောင်းလဲလာတဲ့ တောင်းဆိုမှုတွေအရ ပိုပြီးကြီးမားလာပါတယ်။ သင်ကြားရေးသုတေသနနဲ့ ထပ်ဆင့်ထိထွင်မှုတွေကို ပိုဦးစားပေးလုပ်လာကြရပါတယ်။ သိပ္ပံနဲ့ နည်းပညာဟာ ဒီနေ့လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွက် အင်အားကြီးမားစွာ ဖန်တီးပေးနေပါတယ်။ သိပ္ပံနဲ့ နည်းပညာနယ်ပယ်ထဲက လေ့လာမှုရလဒ်တွေကြောင့်၊ သုတေသနတွေကြောင့် ထွန်းကားလာမှုဟာ လူသားကောင်းကျိုးအတွက် အသုံးပြုနိုင်မှုတွေရှိတာဖြစ်ပါတယ်။

### မြန်မာ့လယ်သမားအင်အားစု

ခရစ်နှစ် ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်မှာ နိုင်ငံအင်အား တောင့်တင်းဖို့၊ အလယ်အလတ်တန်းစားဝင်ငွေ ထက်မြင့်တဲ့နိုင်ငံဖြစ်ဖို့ မြန်မာ့လယ်သမားအင်အားစု လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ကို အဖိုးတန်သည်ထက် တန်အောင် အထူးစဉ်းစားကြရပါလိမ့်မယ်။ နိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေးဟာ စိုက်ပျိုးရေးအပေါ်မှာ အကြီးအကျယ် အမှီပြုနေဆဲဖြစ်ပါတယ်။ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု၊ မြေပေါ်မြေအောက် သယံဇာတထုတ်လုပ်မှုအပေါ်မှာ တည်ရှိနေဆဲဖြစ်ပါတယ်။ သယံဇာတမျိုးစုံကို တန်ဖိုးမြင့်မလုပ်နိုင်သေးဘဲ ထုခွဲရောင်းချရတဲ့ အပေါ် မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဟာ ယနေ့အထိ မူတည်နေဆဲဖြစ်ပါတယ်။

စိုက်ပျိုးရေးမှာပဲ နည်းပညာဖြင့် ကျွမ်းကျင် လုပ်သားရှားပါးနေတာကြောင့် အရည်အသွေးမီ သီးနှံထွက်မှုမှာ နိမ့်ကျလျက်ရှိနေပါတယ်။ စက်မှု၊ စိုက်ပျိုးရေးနဲ့ မွေးမြူရေး၊ သွင်းကုန်အစားထိုး ကုန်ပစ္စည်းတွေ၊ Value-added တန်ဖိုးမြင့်ထုတ်ကုန် တွေကို ထုတ်လုပ်ရောင်းချခြင်းနဲ့ မိမိတို့မိသားစု စားဝတ်နေရေးဖူလုံရုံမက နိုင်ငံတော်ရဲ့ စားရေ ရိက္ခာဖူလုံရေးကို အထောက်အကူပြုနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေကို လျှော့ချနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ Knowledge base ကြီးလာတာနဲ့အမျှ ဆင်းရဲတွင်းက ရုန်းထွက်လာနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ တောထဲ



တောင်ထဲကလာတဲ့ ပစ္စည်းတွေနဲ့ ကြွယ်ဝချမ်းသာမှုကို နည်းပညာကသာ ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်တာဖြစ်ပါတယ်။ Genome ခေတ်ရောက်လာမယ်ဆိုရင် စိုက်ပျိုးရေးဟာလည်း တစ်ခေတ်ဆန်းလာမှာဖြစ်ပါတယ်။

### စဉ်းစားဆင်ခြင်တတ်တဲ့ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်

ဒီနေ့ လူ့အဖွဲ့အစည်း၊ ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်း၊ လူတန်းစားအသွားအသီးသီးရဲ့ လိုအပ်ချက်တစ်ခုက စဉ်းစားဆင်ခြင်တတ်တဲ့ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖြစ်ပါတယ်။ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင် ဦးတည်ချက် ပန်းတိုင်သို့ရောက်အောင်သွားနိုင်တဲ့ လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်၊ ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းစကားနဲ့ပြောရင် 'ဘောစီလိုချင်တာက စဉ်းစားဆင်ခြင်တတ်သူ၊ အလုပ်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ကြဉ်းနိုင်သူ၊ ဘောစီလိုချင်တာက ဖြေရှင်းနည်း၊ ပြဿနာမလိုချင်ဘူး' ဆိုသလိုပါပဲ။ နိုင်ငံတော်ရဲ့ နိုင်ငံရေးဦးတည်ချက်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ် စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်နိုင်ရေးအတွက် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ပညာတတ်များ ပေါကြွယ်ဝရေးအတွက်ဖြစ်ပါတယ်။

သင်ကြားသင်ယူမှုဆောင်ရွက်ရတဲ့ ကိစ္စတွေမှာ အခြေခံသဘောတရားတွေကတော့ ဝိဇ္ဇာပညာရပ်၊ သိပ္ပံပညာရပ်ဖြစ်စေ နိုင်ငံတကာဝေါဟာရ ဖြစ်တဲ့ Bloom's Taxonomy နဲ့ အင်္ဂုတ္တိရုပ်ပဋိတော် လာ ဗုဒ္ဓမိန့်ရဲ့ "သု စိ ပု ဘာ ဝိ လိ သိ ဓာ" "အက္ခရာ ရှစ်လုံး" ဟာ ထပ်တူညီမျှပဲဖြစ်ပါတယ်။

အင်္ဂုတ္တိရုပ်ပဋိတော်လာ ဗုဒ္ဓမိန့်ကြားအက္ခရာ ရှစ်လုံးကတော့-

- သု- သုဏေယျ - ကြားနာရာ၏
- စိ-စိန္တေယျ - ကြံစည်ရာ၏
- ပု-ပုစ္ဆေယျ - မေးမြန်းရာ၏
- ဘာ-ဘာသေယျ - ပြောဆိုရာ၏
- ဝိ-ဝိစာရေယျ - စူးစမ်းဆင်ခြင်ရာ၏
- လိ-လိခေယျ - ရေးသားရာ၏
- သိ-သိက္ခေယျ - လေ့ကျင့်ရာ၏
- ဓာ-ဓာရေယျ - နှုတ်ငုံဆောင်ရာ၏

သုဏေယျ ... ကြားနာရာ၏။ ဆရာတွေ သင်ကြားပို့ချချက်တွေကို နားလည်အောင် နားထောင်ရလိမ့်မယ်။

စိန္တေယျ ... ကြံစည်ရာ၏။ ဒီအဆင့်ဟာ အလွန် မြင့်မားပါတယ်။ Imagination စိတ်ကူး စိတ်သန်းမှုတစ်ခု ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဥပမာ- တို့တိုင်းပြည်ကြီး စက်မှုထွန်းကား အောင် ဘယ်လိုဆောင်ရွက်ကြမလဲ။ တို့တတ် ထားတဲ့ပညာနဲ့ မိမိနဲ့ တိုင်းပြည်အတွက် ဘယ်လိုအသုံးပြုမလဲ။ (အိုင်းစတိုင်းရဲ့ အဆို အမိန့်ကတော့ Imagination is more important than Knowledge.)

ပုစ္ဆေယျ ... မေးမြန်းရာ၏။ သင်ယူသူက မရှင်းလင်းသည်ကို ဆရာအား မေးမြန်းခြင်းဖြင့် အဖြေမှန်ကိုရယူခြင်း၊ ဆရာက မိမိတို့ သင်ကြားပို့ချသော သင်ခန်းစာကို နားလည်၏။ မလည်၏ ဆိုသည်ကိုသိရှိရန် အကဲခတ်၊ စဉ်ဆက်မပြတ် အကဲဖြတ်ခြင်း၊ ဒီလိုလုပ်ရင်း ကိုင်းရင်း ကျောင်းသားရဲ့ ဝီရိယအားထုတ်မှု၊ သင်ခန်းစာမှာ စိတ်ဝင်စားမှု၊ စာမေးပွဲ စည်းကမ်းကို လိုက်နာမှု၊ ဘာသာရပ်ကို နှစ်သက်မှု၊ ဝါသနာပါမှု၊ မိမိပတ်ဝန်းကျင်ကို လေးစားမှုစတာတွေကို သိရှိနိုင်ပါတယ်။

ဘာသေယျ ... ပြောဆိုရာ၏။ စာသင်တယ် ဆိုတာ စာအုပ်ကိုဖတ်ပြတာမျိုးမဟုတ်၊ ကျောက်သင်ပုန်းပေါ်ရေးပြတာ တစ်ခုတည်းလည်းမဟုတ်၊ ပြောင်းလဲလာတဲ့ သင်ကြားမှု ပုံစံဟာ ပြောဆိုဆက်ဆံခြင်းပဲ။ (Teachers

အကဲဖြတ်မှု (Evaluation)၊ ပိုင်းခြားစိတ်ဖြာ သုံးသပ်မှု (Analytical Skill) တွေ ပါဝင်တယ်။ ဒီကဏ္ဍအတွက် စာမေးပွဲနဲ့ အကဲဖြတ်စစ်ဆေး ရာမှာ - Essential competencies conceptual understanding အထူးလိုအပ်တဲ့ ကျွမ်းကျင်မှု သို့မဟုတ် ပညာအခြေခံသဘော တရားများနားလည်မှု ဆိုတဲ့ ကဏ္ဍနှစ်ရပ်မှာ Problem Solving, Analytical skill and Critical Thinking အတွက် ဇောင်းပေး မေးခွန်းထုတ်စစ်ဆေးခြင်းအားဖြင့် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်ဟာ အရည်အသွေးတွေ ပြည့်ဝ လာမှာဖြစ်ပါတယ်။ သိပ္ပံပညာရပ်မှာ လက်တွေ့ခန်းထဲ ဆရာရဲ့ကြိုးကြပ်မှုနဲ့ စမ်းသပ်ပြုလုပ်မယ့် လက်တွေ့ (Experiment)၊ ဝိဇ္ဇာပညာရပ်မှာ ဆရာတို့သင်တဲ့ ပြဋ္ဌာန်း စာအုပ်ပါ အကြောင်းအရာတွေသာမက

ကျင်းပပြီးစီးခဲ့တဲ့ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ပညာရေးညီလာခံ (၂၀၂၃) ဟာ အနာဂတ်ပညာရေး ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်ရေးအတွက်ပါပဲ။ ပညာရေးကို ဗဟိုပြု တဲ့ အမြော်အမြင်၊ အရည်အသွေး၊ အရည်အချင်းတွေ၊ ကျွမ်းကျင်မှုတွေ အသီးသီးပါဝင်တဲ့ လောကဇာတ်ခုံကြီးဟာ မြန်မာ့ဆင်းပိုင်းကြီးလိုတစ်မျိုး၊ တစ်ဦးချင်းစီရဲ့ ဂီတကျွမ်းကျင်မှုတွေနဲ့ မြိုင်မြိုင်ဆိုင်ဆိုင်၊ အနေးအမြန် ဌာန၊ ကရိုက် ကျကျ သီဆိုတင်ဆက်တဲ့ သံစုံတီးဝိုင်း {အော်ခက်စတရာ (Orchestra)} လိုတစ်မျိုးဖြစ်ပါတယ်။ ပညာရေးကို ဘယ်ဒေသကမဆို လက်လှမ်းမီဖို့ ဖြည့်ဆည်း ထားမှုတွေက ပြည့်စုံနိုင်သမျှပြည့်စုံအောင်ဖြည့်ဆည်းထားတာမို့ ဥပမာရပ်တွေ ကလည်း ပို၍ကောင်း၊ စာကြည့်တိုက်၊ စာသင်ခန်းနဲ့ ဓာတ်ခွဲခန်းတို့ဟာ ကြည်နူး စရာ၊ လွမ်းမောဖွယ်ရာတွေဖြစ်နေပြီလို့ ပြောနိုင်ပါတယ်။

talk to students)ပဲ။ ကျောင်းသားကလည်း ပြန်လည်ပြောဆိုဆွေးနွေးတတ်တဲ့ အတတ် ပညာတစ်ခုရသွားစေရပါမယ်။ ပြည်တွင်း ပြည်ပပြဿနာတွေကို ဖြေရှင်းရာမှာ၊ ဆက်ဆံ ပြောဆိုရာမှာ ဥပဒေပညာရှင်တွေ၊ စီးပွားရေး ပညာရှင်တွေ၊ နိုင်ငံတကာသုံးစကား တစ်မျိုး မဟုတ်တစ်မျိုး ကျွမ်းကျင်လိမ္မာစွာ ပြောတတ် သူတွေဟာ ယနေ့မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ လိုအပ်ချက် ကြီးပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဝိစာရေယျ ... စူးစမ်းဆင်ခြင်ရာ၏ဆိုတဲ့ ဒီအက္ခရာတစ်လုံးမှာ- နက်နက်နဲနဲစဉ်းစား သုံးသပ်တွေးခေါ်မှု (Critical Thinking)၊ ပြဿနာဖြေရှင်းမှု (Problem Solving)နဲ့ တီထွင်ဖန်တီးမှု (Creativity)၊ ဆန်းသစ်

စာကြည့်တိုက်ဝင်ပြီး ကိုးကားစာအုပ် ဖတ်ရှု တာ၊ အိမ်စာတွေပေးပြီး အကဲဖြတ်တာတို့ ပြုလုပ်ရလိမ့်မယ်။

ခေတ်သစ်ပညာရေးမှာ ကိုယ်တိုင်သင်ယူတာ ကို ပိုအားပေးရမယ်။ ဆရာထံကချည်း မှီခို နေတာမျိုးမဟုတ်သလို မတတ်သာတဲ့အဆုံး သုံးနာရီသာခံတဲ့ ကျူရှင်ကိုပိုမို ကျူရှင် နှာခေါင်းပေါက်နဲ့ အသက်ရှူရတဲ့ဘဝက လွတ်အောင်လုပ်နိုင်မှဖြစ်မယ်။ အလွတ်ကျက် စနစ်ကို စွန့်လွှတ်ရလိမ့်မယ်။ ဆရာတွေက တော့ဘာသာရပ်ဆိုရာ သင်ခန်းစာပါသဘော တရားတွေ အရည်သဖြင့် ကျန်နေအောင် သင်ကြားပေးလိုက်ရမယ်။ ဆင်ခြင်ရာ၏ ဆိုရာ မှာ စာမျက်နှာ ၁၇ သို့



▼ စာမျက်နှာ ၁၆ မှ

မိမိတို့ စူးစမ်းလေ့လာတဲ့ကိစ္စတွေမှာ ဆင်ဆင်ခြင်ခြင်လုပ်ရမယ်ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ပါသလို စူးစမ်းတဲ့ရလဒ်တွေနဲ့စပ်လျဉ်းပြီး ဆင်ခြင်သုံးသပ်မှုကို အမှန်ဆုံးရောက်အောင် သုံးသပ်တတ်တဲ့ပညာလို အဓိပ္ပာယ်ပေါ်ပါတယ်။ မိမိစူးစမ်းလို့ရတဲ့ရလဒ်တွေဟာလည်း ခိုင်မာရမယ်။ အဲဒီရလဒ်တွေအပေါ် ဆင်ခြင်သုံးသပ်ရာမှာ မိမိအလို၊ မိမိဆန္ဒ ထင်ရာ မြင်ရာတွေဆီ ရောက်မသွားဖို့ အလွန်အရေးကြီးပါတယ်။ ဒီလိုဆိုရင် ပြဿနာဖြေရှင်းခြင်း (Problem Solving Skill) နဲ့ပတ်သက်လို့ ကျွမ်းကျင်မှုတွေ ရသွားပါလိမ့်မယ်။

✧ လိမေယျ ... ရေးသားရာ၏။ သိက္ခေယျ... လေ့ကျင့်ရာ၏။ ဓာရေယျ ... နှုတ်ငုံဆောင်ရာ၏ဆိုတဲ့ အက္ခရာသုံးလုံးကတော့ ကျောင်းသင်ပညာရေးရဲ့ လိုအပ်ချက်ပါ။

ယနေ့ခေတ်မီဒီယာပေါင်းစုံနဲ့ ပြည်ပအဖွဲ့အစည်း၊ လူပုဂ္ဂိုလ်တွေနဲ့ ညှိနှိုင်းပြောတာ၊ ပြည်တွင်း ပြည်သူတို့ကို အသိပေးပြောဆိုရာမှာ၊ ပြည်သူ့အရေးကိစ္စအဝဝကို စီမံခန့်ခွဲရာမှာ အထောက်အကူဖြစ်တာမို့ ဒီအက္ခရာ သုံးလုံးဟာလည်း လေ့ကျင့်ရင် လေ့ကျင့်သလောက် လူတစ်ဦးချင်းရဲ့ စွမ်းဆောင်ရည်ဟာ မြင့်လာပါတယ်။

ကျင်းပပြီးစီးခဲ့တဲ့ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ပညာရေးညီလာခံ (၂၀၂၃)ဟာ အနာဂတ်ပညာရေး ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်ရေးအတွက်ပါ။ ပညာရေးကို ဗဟိုပြုတဲ့ အခြေအမြင်၊ အရည်အသွေး၊ အရည်အချင်းတွေ၊ ကျွမ်းကျင်မှုတွေ အသီးသီးပါဝင်တဲ့ လောကဇာတ်ခုံကြီးဟာ မြန်မာ့ဆိုင်ပိုင်းကြီးလို တစ်မျိုး၊ တစ်ဦးချင်းစီရဲ့ ဂီတကျွမ်းကျင်မှုတွေနဲ့ မြိုင်မြိုင်ဆိုင်ဆိုင် အနှေးအမြန် ဋ္ဌာန်ကရိုက်ကျကျ သိဆိုတင်ဆက်တဲ့ သံစုံတီးပိုင်း (အော်ခက်စတရာ

(Orchestra)) လိုတစ်မျိုးဖြစ်ပါတယ်။ ပညာရေးကို ဘယ်ဒေသကမဆို လက်လှမ်းမီဖို့ ဖြည့်ဆည်းထားမှုတွေက ပြည့်စုံနိုင်သမျှဖြည့်စုံအောင်ဖြည့်ဆည်းထားတာမို့ ဥပမာရပ်တွေကလည်း ပို၍ကောင်း၊ စာကြည့်တိုက်၊ စာသင်ခန်းနဲ့ ဓာတ်ခွဲခန်းတို့ဟာ ကြည့်နူးစရာ၊ လွမ်းမောဖွယ်ရာတွေဖြစ်နေပြီလို့ ပြောနိုင်ပါတယ်။

ကိုယ့်ရပ်ရွာဒေသနဲ့ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တွေမှာ ဖြန့်ကြက်တည်ထောင်ထားတဲ့ ကျောင်းနဲ့ တက္ကသိုလ်တွေမှာ ပညာသင်ယူနိုင်တဲ့အခွင့်အလမ်းတွေ ပိုရှိလာပြီ။ ကိုယ်ကြီးပြင်းလာခဲ့တဲ့ ကိုယ့်မြေ၊ ကိုယ်ဒေသနဲ့ နိုင်ငံတော်ကို ချစ်မြတ်နိုးတွယ်တာပြီး အနာဂတ်ခရီးကို ဆက်ကြရပေဦးမယ်။ လမ်းခရုတ်မှာ တွေ့ကြုံနိုင်တဲ့အဟန့်အတား၊ ဆူးငြောင့်ခလုတ်တို့ကို မြေဖြူနဲ့ စာအုပ်ကိုင်တဲ့ ဆရာ ဆရာမတွေက ဦးဆောင်၊ ပြည်သူတို့ပါဝင်ပြီး ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းနိုင်မယ့်နည်းလမ်းတွေ ရှာဖွေဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီ။

မြန်မာ့လူ့ဘောင်ကို ပညာလွှမ်းမိုးတဲ့ လူ့ဘောင် ဖြစ်ထွန်းရေးထဲမှာ လုပ်သားအင်အားတစ်ခုလုံး သင်ယူနေတဲ့အင်အားဖြစ်ဖို့အတွက် မြန်မာနိုင်ငံ ဝိဇ္ဇာနဲ့ သိပ္ပံပညာရှင်အဖွဲ့ဟာ ပညာရေးအဆောက်အအုံတစ်ခုအဖြစ် ပါဝင်နေတာကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

ကောင်းပါပြီ။ ကလေးဘဝကစလို့ လူလားမြောက်တဲ့အထိ သင်ကြားသင်ယူမှုတွေ အသီးသီး အသက် အသက် ရယူနိုင်ကြပြီမို့ လိမ္မော်၊ ချယ်ရီ၊ စတော်ဘယ်ရီ၊ မာလကာ၊ ခတ္တာ၊ ဇီဝါ၊ ဒေလီယာ တို့ပွင့်ကြပြီ။ သရဖီ၊ အင်ကြင်း၊ သဇင်ပင်မင်း မဇူတွေ ပွင့်ကြပြီ။ ပွင့်သောပန်းတိုင်း မွှေးကြိုင်လန်းဆန်းစေဖို့ ပညာရေးဥယျာဉ်မှူးတွေက ရေနဲ့၊ လိုအပ်ပါက ချွေးများဆောင်းပြီး လောင်းကြရပေဦးမည်။ တကယ်တော့ ကျွန်ုပ်တို့စိုက်သောပန်းတွေကို ကျွန်ုပ်တို့ပန်ဆင်ဖို့ပဲ မဟုတ်ပါလား။

\* ကန်သာမင်္ဂလာကန်တော်မှ

အဆိုပါကန်သာမင်္ဂလာကန်သည် ယခင်က မြေသား ရေလျှောင့်ကန်ကြီးဖြစ်ကာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့က ပြည်သူများ အားလပ်ချိန်တွင် စိတ်လက်ဝေပါးစွာ အပန်းဖြေအနားယူနိုင်ရန်နှင့် ကျန်းမာရေးပြုလုပ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ကန်သာမင်္ဂလာကန် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် ကန်ပတ်လမ်းနှစ်ခုပါရှိပြီး အောက်ဆင့် ကန်ပတ်လမ်းနှင့် အပေါ်ကန်ပတ်လမ်းကို Brick Block များဖြင့် လျှောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ ကန်သာမင်္ဂလာကန်တော်အတွင်း ပထမအဆင့်၊ ဒုတိယအဆင့်၊ တတိယအဆင့် မြေကာနံရံတည်ဆောက်ခြင်း၊ မြက်များဖြင့် အလှဆင်ခြင်း၊ ကန်ပေါင်များတွင် လက်ရန်းများ တပ်ဆင်ခြင်း၊ ကန်၏ View Point ကြည့်မည့်နေရာများ ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် Art Bridge များ တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းအပါအဝင် ဘက်စုံ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်း ၁၆ ခုဖြင့် အဆင့်မြှင့်တင် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ပြည်သူများ စိတ်အပန်းဖြေရာ နေရာ တစ်ခုအဖြစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပေး

ခဲ့သည့်အတွက် အားလပ်ချိန်များတွင် ဒေသခံ ပြည်သူများက ကန်သာမင်္ဂလာကန်တော်ကြီးသို့ လာရောက်ပြီး ကျန်းမာရေးအတွက် လမ်းလျှောက်ခြင်း၊ ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားအားကစားပြုလုပ်ခြင်း၊ ကန်တော်ကြီးအတွင်း မွေးမြူထားရှိသော ငါးများကို ကုသိုလ်ပြုအစာများ ကျွေးမွေးခြင်းတို့ဖြင့် စိတ်အပန်းဖြေ အနားယူကြလေ့ရှိသဖြင့် နေ့စဉ်စည်ကားလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆင့်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ကန်သာမင်္ဂလာကန်ကို ပြည်သူများ စိတ်အပန်းဖြေစရာနေရာ (ကန်သာမင်္ဂလာကန်တော်ကြီး) အဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သဖြင့် အားလပ်ချိန်များတွင် ဒေသခံပြည်သူများက လာရောက်စိတ်အပန်းဖြေ အနားယူကြသူများ၍ ကန်တော်အနီးရှိ စားသောက်ကန်ပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များ၊ မြန်မာ့ရိုးရာအစားအစာ (မုန့်) ပြုလုပ်ရောင်းကြသည့် ခေါင်းရွက်ဗျပ်ထိုးဈေးသည်များ အတွက် စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများ များစွာအကျိုးပြုလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လှိုင်ဝင်းလေး (ပွင့်ဖြူမြေ)

❖ ကျောဖုံးမှ

အသင်းသစ် ရန်ကုန်အသင်းသည် ပထမပိုင်းတွင် သွင်းယူသည့်နှစ်ရိုးဖြင့် ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ဒုတိယပိုင်းတွင် ရိုးများပြန်ပေးလိုက်ရသဖြင့် ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ပထမပိုင်းတွင် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းက မထင်မှတ်ဘဲ ဖိအားပေးကစားနိုင်ခဲ့ပြီး တိုက်စစ်မှူး ဇင်မိုးပြည့်က ၁၄၊ ၂၉ မိနစ်တွင် ရိုးများသွင်းယူပြီး ပထမပိုင်းတွင် နှစ်ရိုးအသာဖြင့် ဦးဆောင်နေသည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင် လက်ရှိချန်ပီယံ အား/ကာသိပွဲအသင်းက ချေပရိုးရရန် အားထည့်ကစားလာပြီး ၅၅ မိနစ်တွင် ဆုပြည့်ပြည့်ကျော်က ပထမချေပရိုး၊ ၇၉ မိနစ်တွင် လင်းလဲ့ဦးက ဒုတိယချေပရိုး သွင်းယူခဲ့သည်။ ရန်ကုန်အသင်းသည် ပထမဆုံးပွဲတွင်

အမှတ်ရရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သော်လည်း ၉၀+၃ မိနစ်တွင် လင်းမြင့်မိုးရိုက် အား/ကာသိပွဲအသင်းအတွက် အနိုင်ရိုး သွင်းယူခဲ့သည်။

စလင်းကွင်း၌ ကျင်းပသည့်ပွဲတွင် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနအသင်းက Young Lionesses အသင်းကို လေးဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့သည်။ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနအသင်းအတွက် အနိုင်ရိုးများကို ၁၁၊ ၆၉ မိနစ်တွင် မေသက်ဦး၊ ၄၃ မိနစ်တွင် မိုးမိုးသန်းနှင့် မိနစ် ၉၀ တွင် စန္ဒာလင်းတို့က သွင်းယူခဲ့သည်။

ပွဲစဉ် (၁) ဒုတိယနေ့အဖြစ် ဇွန် ၁၅ ရက်တွင် စလင်းကွင်း၌ သစ္စာအားမာန်အသင်းနှင့် မြဝတီအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။

သတင်း - ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ - MWL

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၄  
မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ မိုးသက်လေပြင်းများကျရောက်ပြီး လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ မိုးသက်လေပြင်းကျစဉ် ရေပြင်/မြေပြင် မိုး/လေ

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၁၅-၆-၂၀၂၃ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြန်ကြီးတိုင်း	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လှိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျွန်းဘော်
92 Ron	၁၉၉၀	၂၀၄၀	၂၀၃၅	၂၀၀၀	၂၀၄၀	၂၀၆၀	၂၀၄၅	၂၀၂၅	၂၀၂၀	၂၀၄၀	၂၀၃၀	၂၀၄၀	၂၀၅၅	၂၀၅၅	၂၀၆၀	၂၀၃၀	၂၀၅၀
95 Ron	၂၀၉၀	၂၁၄၀	၂၁၃၅	၂၀၉၅	၂၁၃၅	၂၁၆၀	၂၁၄၅	၂၁၂၀	၂၁၂၀	၂၁၃၅	၂၁၃၀	၂၁၄၅	၂၁၅၅	၂၁၅၅	၂၁၆၀	၂၁၃၅	၂၁၅၅
HSD (500 ppm)	၁၉၄၅	၁၉၉၅	၁၉၉၀	၁၉၅၅	၁၉၉၅	၂၀၁၅	၂၀၁၀	၁၉၆၀	၂၀၀၀	၂၀၉၅	၁၉၈၅	၁၉၉၅	၂၀၃၀	၂၀၃၀	၂၀၃၅	၂၁၆၅	၂၀၀၅
HSD (50 ppm)	၂၀၂၅	၂၀၇၅	၂၀၇၀	၂၀၃၅	၂၀၇၀	၂၀၉၅	၂၀၉၀	၂၀၆၀	၂၀၆၀	၂၀၇၅	၂၀၆၅	၂၀၇၅	၂၀၁၀	၂၀၁၀	၂၀၁၅	၂၁၄၅	၂၀၆၅
HSD (10 ppm)	၂၀၂၅	၂၀၇၅	၂၀၇၀	၂၀၃၅	၂၀၇၀	၂၀၉၅	၂၀၉၀	၂၀၆၀	၂၀၆၀	၂၀၇၅	၂၀၆၅	၂၀၇၅	၂၀၁၀	၂၀၁၀	၂၀၁၅	၂၁၄၅	၂၀၆၅

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၁၈၈၆	၁၉၅၈
95 Ron	၁၉၈၁	၂၀၅၄
HSD (500 ppm)	၁၈၄၆	၁၉၁၂
HSD (50 ppm)	၁၉၂၀	၁၉၈၈
HSD (10 ppm)	၁၉၂၀	၁၉၈၈

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။  
(၂) သုံးစွဲသူမိတ်ပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၀၆၇-၄၀၉၈၈၁၊ ၀၉-၆၉၉၆၁၁၁၆  
၀၆၇-၄၁၁၂၉၊ ၀၉-၄၄၀၄၃၃၇၃၃

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း ၆၆၂၃ ခု စစ်ဆေးပြီးစီး ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၅၂ ဦးတွေ့ရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း (၁၄-၆-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိ မရှိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၁၃-၆-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၁၄-၆-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း (၆,၆၂၃) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် (၅၂) ဦး တွေ့ရှိရသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၇၉) ရာခိုင်နှုန်း ရှိသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း (၁၀,၇၅၄,၈၂၈) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၃၉,၇၉၂) ဦး ရှိပြီဖြစ်သည်။

ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင်သီးခြားထားရှိခြင်းနှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြားထားရှိကုသမှုပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၅၁) ဦးရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၈,၇၈၉) ဦးရှိပြီဖြစ်သည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူမရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၄) ဦး ရှိသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန



ကယားပြည်နယ်တွင် ချင်းဈေးနှုန်းများ ဆက်လက်မြင့်တက်



လွိုင်ကော် ဇွန် ၁၄
ကယားပြည်နယ်တွင် ချင်းကို လွိုင်ကော်မြို့နယ် ရှိ ကုန်းသာကျေးရွာနှင့် ကယားပြည်နယ်၏ အနောက်ပိုင်းတွင်ရှိသော လွိုင်နန်းဖကျေးရွာ၊ ပန်ပက် ကျေးရွာ၊ လိုဘာခိုကျေးရွာ၊ ဒေါရောက်ခိုကျေးရွာတို့၌ အဓိကစိုက်ပျိုးလျက်ရှိပြီး ရှမ်းပြည်နယ်ရှိ ပင်လောင်းမြို့နယ်၊ ဆီဆိုင်မြို့နယ်၊ ဆိုက်ခေါင်မြို့နယ်၊ ဖယ်ခုံမြို့နယ်တို့မှလည်း မှာယူတင်သွင်းရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဇွန်လဒုတိယပတ် ဈေးကွက်အတွင်း၌ ချင်းတစ်ပိဿာလျှင် ၄၅၀၀၊ ၅၀၀၀ တို့ဖြင့် ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခင် မေလဒုတိယပတ်တွင် ချင်းတစ်ပိဿာလျှင် ၄၀၀၀ ခန့်သာရှိခဲ့ပြီး ယခုလဒုတိယပတ်နှင့် ယခင်မေလ ဒုတိယပတ်ဈေးနှုန်းများကို နှိုင်းယှဉ်လျှင် ချင်းတစ်ပိဿာလျှင် ၅၀၀၀ မှ ၄၅၀၀ ခန့် ဈေးနှုန်းမြင့်တက်လာကြောင်း၊ ဈေးနှုန်းမြင့်တက်လာခြင်းမှာ ချင်းစိုက်တောင်သူများသည် စိုက်ဧက အနည်းငယ်သာစိုက်ပျိုးနိုင်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်မှု လျော့နည်းလာခြင်းကြောင့် ချင်းဈေးနှုန်းများ မြင့်တက်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

Japan Jewellery Fair 2023 သို့ မြန်မာနိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင်များ ပါဝင်ပြသနိုင်

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၄
အထူးအုပ်ချုပ်ရေး ဒေသတွင် ကမ္ဘာ့အကြီးဆုံး ကျောက်မျက် ကို ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့ရှိ Tokyo Big Sight East Hall ၌ သြဂုတ် ၃၀ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၁ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ မြန်မာနိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင်များ အား ပြခန်းများ ပါဝင်ပြသနိုင်ရန် ဖိတ်ကြားလာသည်။
ခင်းကျင်းပြသမည့် အဆိုပါပြပွဲအား ဟောင်ကောင် အဆိုပါပြပွဲသို့ ပါဝင်ပြသလို သည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ အနေဖြင့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာကုန်သွယ်မှု မြှင့်တင်ရေး အဖွဲ့ ကုန်သွယ်မှုဖွံ့ဖြိုးရေး ဌာနခွဲအီးမေးလ် moctradefair@myantrade.gov.mm၊ ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၈၆၂၂၊ ၀၆၇-၄၀၈၆၂၃ သို့ ဆက်သွယ်၍ ချိတ်ဆက်ပြသ နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

China-ASEAN Sugar Expo 2023 သို့ မြန်မာနိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင်များ ပါဝင်ပြသရန် ဖိတ်ကြား

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၄
အဆိုပါပြပွဲသို့ ပြည်တွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာမှ ထင်ရှားသည့် သကြားနှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းရှင်များ ပါဝင်ပြသမည်ဖြစ်သည်။ ပြပွဲ၌ စားသုံးနိုင်သော သကြား၊ သကြားထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ထုပ်ပိုးမှု ဆိုင်ရာ ကိရိယာများကို တရုတ်၊ ဘရာဇီး၊ ထိုင်းနှင့် ရုရှားတို့ကဲ့သို့သော သကြားအဓိက ထုတ်လုပ်သည့် နိုင်ငံများက ပြသမည်ဖြစ်ပြီး သကြားနှင့် ဆက်စပ် သော အစားအစာများ၊ ကော်ဖီစေ့များ၊ သစ်သီးများ၊ သစ်သီးဖျော်ရည်ကုန်ကြမ်းများ၊ အုန်းရည်၊ ဟင်းရွက် ဆီများ၊ ဟင်းခတ်အမွှေးအကြိုင်များ၊ အရှေ့တောင် အာရှမှ ဆန်ကွဲနှင့် ပဲများကဲ့သို့သော ကုန်ကြမ်း ပစ္စည်းများ ပါဝင်ပြသကြမည်ဖြစ်သည်။
အဆိုပါပြပွဲသို့ ပါဝင်ပြသလိုသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာကုန်သွယ်မှု မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့၊ ကုန်သွယ်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ အီးမေးလ် moctradefair@myantrade.gov.mm၊ ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၈၆၂၂၊ ၀၆၇-၄၀၈၆၂၃ သို့ ဆက်သွယ်၍ ချိတ်ဆက်ပြသနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းအရင်းအမြစ် - စီးပွား/ကူးသန်း

ဆိပ်ဖြူမြို့တွင်ဖြစ်ပေါ်နေသော ကြက်သွန်နီ ဈေးနှုန်း / ဈေးကွက်



ဆိပ်ဖြူ ဇွန် ၁၄
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဆိပ်ဖြူမြို့ရှိ ကြက်သွန်နီ ကုန်စည်ဗိုလ်နှင့် ပွဲရုံများတွင် ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇွန်လ (ပထမပတ်)အတွင်း တစ်ရက်လျှင် ကြက်သွန်နီ ပျမ်းမျှ ပိဿာချိန် လေးသောင်းခန့် တစ်ပတ်အတွင်း စုစုပေါင်း ပိဿာ နှစ်သိန်းခွဲခန့် ဈေးကွက်သို့ ဝင်ရောက်အရောင်း အဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ဈေးနှုန်းအနေဖြင့် ဇွန်လပထမပတ်အတွင်း ကြက်သွန်နီ တစ်ပိဿာလျှင် အမြင့်ဈေးထိပ်စ(ရှယ်) ၄၅၀၀ မှ ၅၂၅၀ ကျပ်၊ အလတ်စ ၄၈၀၀ မှ ၄၈၅၀၊ အနိမ့်ဈေး ၄၆၂၅ ကျပ်မှ ၄၇၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ ယခုပတ်၌ ကြက်သွန်နီထိပ်စ အမြင့်ဆုံးဈေးမှာ တစ်ပိဿာလျှင် ၄၉၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ် ဖြစ်ခဲ့၍ ယခုပတ်တွင် ထိပ်စ (ရှယ်) ၄၂၅ ကျပ်၊ အလတ်စနှင့် အနိမ့်စတို့မှာ ၄၈၀၀ မှ ၄၈၅၀ ဖြင့် တက်၍ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၁၄.၆.၂၀၂၃ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

Table with columns for commodity names, units, and prices across different regions. Includes items like rice, oil, and sugar.

မှတ်ချက်။ (၁) စဉ့်မထဆန် တစ်ပြည်လျှင် လားရှိုးတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ပဲခူး တစ်ပိဿာလျှင် လားရှိုးတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ စားအုန်းဆီ တစ်ပိဿာလျှင် ပုသိမ်နှင့် ပဲခူးတွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ငရုတ်ခြောက် တစ်ပိဿာလျှင် ရန်ကုန်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ပုသိမ်တွင် ၄၀၀ကျပ်၊ ပခုက္ကူတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ကြက်သွန်နီ တစ်ပိဿာလျှင် ကျိုင်းတုံတွင် ၃၀၀ကျပ်၊ ဘားအံတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ထားဝယ်နှင့် ပုသိမ်တွင် ၄၀၀ကျပ်၊ ကြက်သွန်ဖြူ(ရှမ်းစ) တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ပခုက္ကူတွင် ၅၀၀ကျပ်၊ (ကြွက်ကုတ်စ) တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်၊ ပခုက္ကူနှင့် ပြည်တွင် ၅၀၀ကျပ်၊ ပုသိမ်တွင် ၂၀၀ကျပ်၊ မုံရွာတွင် ၃၀၀ကျပ်၊ နန္ဒင်းတက် တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်တွင် ၆၀၀ကျပ်၊ ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် တောင်ကြီး၊ မြိတ်နှင့် ရန်ကုန်တွင် ၅၀၀ကျပ်၊ ထားဝယ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ဆား တစ်ပိဿာလျှင် ဘားအံတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ မြေပဲဆန်တစ်ပိဿာလျှင် ဘားအံတွင် ၈၀၀ကျပ်၊ ထားဝယ်တွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ကုလားပဲဝါတွင် ဘားအံနှင့် ပခုက္ကူတွင် ၅၀၀ကျပ်၊ ပုသိမ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ပြည်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ မန်ကျည်းသီး တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်တွင် ၅၀၀ကျပ်၊ ပခုက္ကူတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ အာလူး တစ်ပိဿာလျှင် ကျိုင်းတုံတွင် ၃၀၀ကျပ်၊ ရန်ကုန်တွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ပခုက္ကူတွင် ၈၀၀ကျပ်၊ သကြား တစ်ပိဿာလျှင် ဘားအံတွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ကြက်သား၊ ဝက်သားနှင့် ဆိတ်သား တစ်ပိဿာလျှင် ထားဝယ်တွင် ၁၀၀ကျပ် ဈေးတက်ခဲ့ပါသည်။ (၂) ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် ပခုက္ကူတွင် ၁၀၀ကျပ်၊ မန်ကျည်းသီးတစ်ပိဿာလျှင် ဘားအံတွင် ၃၀၀ကျပ်၊ ဝက်သား တစ်ပိဿာလျှင် ပုသိမ်တွင် ၂၀၀ကျပ်၊ အမဲသား နှင့် ငါးမြစ်ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် ပုသိမ်တွင် ၃၀၀ကျပ်၊ ဆိတ်သား တစ်ပိဿာလျှင် ပုသိမ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ဈေးကွဲခဲ့ပါသည်။



# ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်မူကျောက်ဆင်ပုဒ္ဒရုပ်ပွားဆင်းတုတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်လာမည့် မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်ခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင်ရေးနိုးဆော်ခြင်း



၁။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် (၇)ရက်သား၊ သမီး၊ ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမတို့က “မာရဝိဇယ”ပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီး ခိုင်မာစွာထွန်းလင်းတောက်ပလျက်ရှိမှုအား ကမ္ဘာကိုပြသရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် ထေရဝါဒ ဗုဒ္ဓဘာသာကိုးကွယ်မှု၏ဗဟိုချက်ဖြစ်စေရန်၊ တိုင်းပြည်အေးချမ်းသာယာမှုရှိစေရန်၊ ကမ္ဘာကြီးငြိမ်းချမ်းသာယာမှုဖြစ်စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက် ၄ ရပ်ဖြင့်တည်ထားကိုးကွယ်ရန် ရည်သန်လျက် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ ဒဂုံကန်ရိပ်မြို့နယ်အတွင်း၌ သာသနာတော်ထုံး၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော်ထုံး၊ မြန်မာ့ရိုးရာတည်ထုံးများနှင့်အညီ တည်ဆောက်ပူဇော်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအား တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)မိသားစုများ၊ စေတနာရှင်များ၊ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတို့၏ စုပေါင်းလှူဒါန်းမှုဖြင့် အောက်ပါအတိုင်းတည်ဆောက်ပူဇော်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	လှူဒါန်းနိုင်သည့်အမျိုးအစား	တန်ဖိုး (ကျပ်သိန်း)	လှူဒါန်းနိုင်သည့် အရေအတွက်	လှူဒါန်းပြီး အရေအတွက်	လှူဒါန်းရန်ကျန်ရှိ အရေအတွက်	စဉ်	လှူဒါန်းနိုင်သည့်အမျိုးအစား	တန်ဖိုး (ကျပ်သိန်း)	လှူဒါန်းနိုင်သည့် အရေအတွက်	လှူဒါန်းပြီး အရေအတွက်	လှူဒါန်းရန်ကျန်ရှိ အရေအတွက်
၁။	ကျောက်စာရံစေတီ ၁ ဆူ(ပိဋကသုံးပုံ မြန်မာပိဋကနှင့် ရိုမန်အင်္ဂလိပ် ၂ ချပ်ပါ)	၂၇၉. ၀၀	၇၂၀ ဆူ	၇၂၀	-	၁။	မဟာရံတံတိုင်း၏(အင်္ဂုလီမာမူ)	၄. ၅၀	၂၀၈. ၁၄ ကျင်း	၂၉ ကျင်း	၁၈၉. ၁၄ ကျင်း
၂။	သာသနာ့ဗိမာန်တော်(သိမ်တော်ကြီး)(၂၈၀x၂၀၅)ပေ	၆၀၀၀၀	၀ လုံး	၁၉၁၉၃ သိန်း	၄၀၈၀၇ သိန်း	၁။	မုလိန္ဒတိုင်	၂၂၇၃၀. ၀၂	၀	၅၃၈၅ သိန်း	၁၇၃၄၆. ၀၂ သိန်း
၃။	သုဗ္ဗာဇရပ်(၅၄x၃၀x၃၂)ပေ	၂၉၇၀. ၀၀	၀	၆	-	(က)	မုလိန္ဒတိုင်ရေကန်လုပ်ငန်း	၆၇၃၀. ၅၉	၀	-	၀
၄။	ဂေါပကရုံး(၄၈x၂၄x၂၉)ပေ	၄၈၃၀. ၀၀	၀	-	၀	(ခ)	မုလိန္ဒတိုင်အဝင်မုခ်ဦးတည်ဆောက်ခြင်း	၃၆၀၆. ၃၆	၀	-	၀
၅။	မော်ကွန်းတိုက်(၇၂x၃၀x၃၂)ပေ	၈၀၇၉	၀	၀	-	(ဂ)	မုလိန္ဒတိုင်အတွင်းအပြင်ပတ်လမ်းရင်ပြင်ကွန်ကရစ်ခင်းလှေကားများပြုလုပ်ပေးခြင်း	၁၇၃၀. ၈၅	၀	-	၀
၆။	အဝင်မုခ်ဦး(အနောက်ဘက်)	၂၈၆၅	၀	၀	-	၁။	အနောက်ဘက်အပိုင်း(၃၇၉၉ စပေ)	၁၇၃၀. ၈၅	၀	-	၀
၇။	ရွေ့လျားစက်လှေကား(Walking Escalator)		၀	-	-	၂။	တောင်ဘက်ရင်ပြင်(၆၄၈၂ စပေ)	၂၅၉၄. ၂၆	၀	-	၀
(က)	Acrylic အမိုးအကာလုပ်ငန်း	၄၅၄၃. ၁၀	၀	-	၀	၃။	မြောက်ဘက်ရင်ပြင်(၅၅၅၅ စပေ)	၂၂၃၆. ၄၀	၀	-	၀
(ခ)	Pile Foundation လုပ်ငန်း	၃၂၈၄. ၃၀	၀	-	၀	(ဃ)	စကျင်ကျောက်ပြားခင်းခြင်း(၃၁၇. ၆၅ ကျင်း)	၈. ၅၀	၃၁၇. ၆၅	-	၃၁၇. ၆၅
	အဆောက်အဦ RC Structure လုပ်ငန်း၊ မိုးကြိုးလွှဲတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ ထိန်းချုပ်ခန်းများတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း					(င)	ရေကန်ပတ်လည်	၂၅. ၂၀	၄၇	-	၄၇
၈။	ရေပန်းအသေး(အချင်း ၁၅ ပေ၊ အမြင့် ၉ ပေ)	၈၀၅. ၀၀	၁၈ ခု	၄ ခု	၁၄ ခု	(စ)	ကနက်သံပန်းလက်ရန်းတပ်ဆင်ခြင်း				
၉။	High Mast မီးတိုင်(၂၀ မီတာ) ၁ တိုင်လျှင်	၄၉၄. ၀၀	၉ တိုင်	၆ တိုင်	၃ တိုင်	၁။	အတွင်း/အပြင် မီးနှင့်အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၅၄၀. ၀၀	၀	-	၀
၁၀။	မဟာရံတံတိုင်း၏မြေထိန်းနံရံ(၁၀ ပေ ၁ ခန်း)	၇၂. ၀၀	၂၀၀ ခန်း	၁၆ ခန်း	၁၈၄ ခန်း	၂။	အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၇၂၀. ၀၀	၀	-	၀
၁၁။	မြန်မာ့တစ်ဖက်လှခြံစည်းရိုး ၂၇ ပေခန်း	၃၁. ၀၀	၄၅၅ ခန်း	၉၅ ခန်း	၃၆၀ ခန်း	၃။	အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၂၀၉. ၀၀	၀	-	၀
၁၂။	မဟာရံတံတိုင်းရှိ ထောင့်တိုင်(စကျင်မြန်မာမူပါ)	၃၂. ၀၀	၅၀ တိုင်	-	၅၀ တိုင်	၄။	အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၁၂၇၆. ၄၀	၀	-	၀
၁၃။	လမ်းမီးတိုင်(၆ မီတာ) ၁ တိုင်လျှင်	၁၆. ၈၅	၂၀၈ တိုင်	-	၂၀၈ တိုင်	၅။	စကျင်ကျောက်ပြားခင်းခြင်း(၃၁၇. ၆၅ ကျင်း)	၈. ၅၀	၃၁၇. ၆၅	-	၃၁၇. ၆၅
၁၄။	Garden Light (၄ မီတာ) ၁ တိုင်လျှင်	၁၉. ၀၀	၃၆၆ တိုင်	-	၃၆၆ တိုင်	(ခ)	ရေကန်ပတ်လည်	၂၅. ၂၀	၄၇	-	၄၇
၁၅။	မဟာရံတံတိုင်း စိန်တောင်စကျင်ကနက်ပန်း (စကျင်မြန်မာမူပါ)	၇. ၀၀	၆၅၂ ခု	၁၅၅ ခု	၄၉၇ ခု						
၁၆။	စကျင်ကျောက်ပြား ၁ ကျင်းခွက်	၈. ၅၀	၂၅၇၆. ၃၅ ကျင်း	-	၂၅၇၆. ၃၅ ကျင်း						

၃။ မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ မဟာရံအတွင်း တည်ဆောက်လှူဒါန်းမည့် သာသနိကအဆောက်အဦများအတွက် ကြိုတင်လျာထားစာရင်းပေးသွင်းလှူဒါန်းထားကြသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများအနေဖြင့် မိမိတို့ရည်စူးလှူဒါန်းထားသည့် အလှူငွေများအားလည်းကောင်း၊ အထက်ပါတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများသည်လည်းကောင်း၊ အင်းဝဘက်စွာစာရင်းအမှတ်၊ ၁၀၀၀၀၀၀၀၃၃၅၇၁၇၁ မြဝတီဘက်စွာစာရင်းအမှတ်၊ ၁၀၀၀၀၀၀၀၀၁၇၆၆၆၆၊ ကမ္ဘောဇဘက်စွာစာရင်းအမှတ်၊ ၀၃၄၃၀၂၀၁၇၀၀၂၈၇၀၀၀ တို့သို့ ငွေသားဖြင့်ဖြစ်စေ၊ Account Transfer ဖြင့်ဖြစ်စေ ဦးစွာဆက်သွယ်ပေးသွင်းလှူဒါန်းနိုင်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ အသိပေးဆော်အပ်ပါသည်-

- (က) ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးအောင်ကျော်စော ၀၉-၆၅၀၀၉၉၉၉၊ ၀၃၆-၃၁၀၀၅
- (ခ) ဒေါ်အေးအေးကြည် ၀၉-၄၉၂၂၂၅၄၈၊ ၀၉-၂၅၅၈၂၅၂၀၆

### အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းထားသည့် အလှူရှင်ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများစာရင်း

စဉ်	အမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	စဉ်	အမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	စဉ်	အမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)
၄၃၉၆။	စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄၉) ကျောင်းဆင်းအရာရှိမိသားစုများကောင်းမှု (ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ တတိယအကြိမ်)	၂၀၀၀၀၀၀	၄၄၀၂။	တပ်မတော်(လေ)မှ အရာရှိ၊ စစ်သည် မိသားစုဝင်များကောင်းမှု (ရေပန်းအသေးနှင့် High Mast လှူဒါန်းခြင်း)	၁၂၉၉၀၀၀၀၀	၄၄၁၃။	(ဦးမြင့်သန်း+ဒေါ်မြကြည်) (သား) (ဦးသန်းထိုက်) တို့အားရည်စူး၍ ခေါ်မြင့်မြင့်ဦး၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်ထွေး၊ ဦးကျော်စိုး မိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
၄၃၉၇။	ဗိုလ်မှူးကြီးစံပြည့်(ငြိမ်း)+ဒေါ်အေးအေးသန်း၊ သား၊ သမီး၊ မြေးမိသားစုကောင်းမှု (ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ဒုတိယအကြိမ်)	၁၇၉၀၀၀၀၀	၄၄၀၃။	ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နှင့် ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ တပ်ရင်း/တပ်ပွဲများမှ အရာရှိ၊ စစ်သည် မိသားစုများကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀၀၀	၄၄၁၄။	(သား) (ဦးအောင်သန်းမြင့်)တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ ဦးကျော်မင်း၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သိတာထွေးမိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
၄၃၉၈။	နှစ်ဖက်မိဘများအားရည်စူး၍ ဦးခင်မောင်ဝင်း (အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်-ငြိမ်း၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့)နှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းမာမာကြူ(ကျန်းမာရေးဆရာမ-ငြိမ်း)၊ (သား)ဗိုလ်ကြီးမျိုးမင်းသန့် (B.E., M.E., Ph.D., D.Sc.-thesis-MPEI)၊ (သမီး)ဒေါက်တာနွေးနွေးယုလှိုင် (သားဖွားမီးယပ်အထူးကျ)မိသားစုကောင်းမှု (ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ဒုတိယအကြိမ်)	၂၉၀၀၀၀၀	၄၄၀၄။	ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၇၇)ကျောင်းဆင်းအရာရှိနှင့် မိသားစုများကောင်းမှု (မြန်မာ့တစ်ဖက်လှခြံစည်းရိုး-၁ ခန်း)	၃၁၀၀၀၀၀	၄၄၁၅။	(ဦးအောင်သန်းမြင့်)တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ ဦးကျော်မင်း၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သိတာထွေးမိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
၄၃၉၉။	နှစ်ဖက်သောမိဘများအားဦးထိပ်ထားလျက် ဦးအောင်မွန်ခိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်သန်းဝင်း၊ (သား)မောင်ဒီယာယုမိသားစုကောင်းမှု (ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ တတိယအကြိမ်)	၉၀၀၀၀၀၀	၄၄၀၅။	ကွယ်လွန်သူမိဘနှစ်ပါးအားရည်စူး၍ သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြသန်းချစ်၏ (၇၆)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့အလှူ (မဟာရံတံတိုင်းထောင့်တိုင်-၁ တိုင်)	၇၂၀၀၀၀၀	၄၄၁၆။	(ဦးအောင်သန်းမြင့်)တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ ဦးကျော်မင်း၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သိတာထွေးမိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
၄၄၀၀။	နှစ်ဖက်မိဘနှင့်ဆွေမျိုးများအားရည်စူး၍ ဓာတ်ပုံညောင်ဦး သန်းဌေး+ဒေါ်အမာမြင့် မိသားစုကောင်းမှု (ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ စတုတ္ထအကြိမ်)	၉၀၀၀၀၀၀	၄၄၀၆။	ကွယ်လွန်သူ ဦးဘစိုး၊ ဦးထွန်းဝေနှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းဝင်းတို့အား ရည်စူး၍ ဇနီး ဒေါ်ခင်ချိုနှင့်သား၊ သမီး ဦးစိန်ဆင့်၊ မအေးအေးဝေ၊ ဦးသိန်းဝေ၊ မဝေဝေလှိုင်၊ မခိုင်ဝေလှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀၀	၄၄၁၇။	(ဦးအောင်သန်းမြင့်)တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ ဦးကျော်မင်း၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သိတာထွေးမိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
၄၄၀၁။	နှစ်ဖက်မိဘနှင့်ဆွေမျိုးများအားရည်စူး၍ ဦးသန်းရွှေ+ဒေါ်ခင်တုတ် မိသားစုကောင်းမှု (ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ စတုတ္ထအကြိမ်)	၉၀၀၀၀၀၀	၄၄၀၇။	ဦးအောင်မြင့်သန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သန္တာ (သား)ဗိုလ်ကြီးအာကာကောင်းမြင့်၊ (သမီး)သုန်းဆက်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀၀	၄၄၁၈။	(ဦးအောင်သန်းမြင့်)တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ ဦးကျော်မင်း၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သိတာထွေးမိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
			၄၄၀၈။	ကွယ်လွန်သူ ဦးဘစိုး၊ ဦးထွန်းဝေနှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းဝင်းတို့အား ရည်စူး၍ ဇနီး ဒေါ်ခင်ချိုနှင့်သား၊ သမီး ဦးစိန်ဆင့်၊ မအေးအေးဝေ၊ ဦးသိန်းဝေ၊ မဝေဝေလှိုင်၊ မခိုင်ဝေလှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀၀	၄၄၁၉။	(ဦးအောင်သန်းမြင့်)တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ ဦးကျော်မင်း၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သိတာထွေးမိသားစုကောင်းမှု (အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၂၀၀၀၀၀၀
			၄၄၀၉။	ကွယ်လွန်သူ ဦးဘစိုး၊ ဦးထွန်းဝေနှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းဝင်းတို့အား ရည်စူး၍ ဇနီး ဒေါ်ခင်ချိုနှင့်သား၊ သမီး ဦးစိန်ဆင့်၊ မအေးအေးဝေ၊ ဦးသိန်းဝေ၊ မဝေဝေလှိုင်၊ မခိုင်ဝေလှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀၀	၄၄၂၀။	Seven Max Co.,Ltd. မိသားစုကောင်းမှု (Creamy စက္ကူကျမ်းစာအုပ်-၃ စုံ)	၃၆၀၀၀၀၀
			၄၄၁၀။	ကွယ်လွန်သူ ဦးဘစိုး၊ ဦးထွန်းဝေနှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းဝင်းတို့အား ရည်စူး၍ ဇနီး ဒေါ်ခင်ချိုနှင့်သား၊ သမီး ဦးစိန်ဆင့်၊ မအေးအေးဝေ၊ ဦးသိန်းဝေ၊ မဝေဝေလှိုင်၊ မခိုင်ဝေလှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀၀	၄၄၂၁။	Super Global Co.,Ltd. မိသားစုကောင်းမှု (Creamy စက္ကူကျမ်းစာအုပ်-၃ စုံ)	၃၆၀၀၀၀၀
			၄၄၁၁။	ဦးမြင့်လွင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀၀	၄၄၂၂။	Star Bay Carlton Box Co.,Ltd. မိသားစုကောင်းမှု (Creamy စက္ကူကျမ်းစာအုပ်-၃ စုံ)	၂၄၀၀၀၀၀
			၄၄၁၂။	ကွယ်လွန်သူမိဘနှစ်ပါးအားရည်စူး၍ သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြသန်းချစ်၏ (၇၆)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့အလှူ (မဟာရံတံတိုင်းထောင့်တိုင်-၁ တိုင်)	၇၂၀၀၀၀၀	၄၄၂၃။	New Friend Power Co.,Ltd. မိသားစုကောင်းမှု (Creamy စက္ကူကျမ်းစာအုပ်-၃ စုံ)	၁၂၀၀၀၀၀
			၄၄၁၃။	ကွယ်လွန်သူ ဦးဘစိုး၊ ဦးထွန်းဝေနှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းဝင်းတို့အား ရည်စူး၍ ဇနီး ဒေါ်ခင်ချိုနှင့်သား၊ သမီး ဦးစိန်ဆင့်၊ မအေးအေးဝေ၊ ဦးသိန်းဝေ၊ မဝေဝေလှိုင်၊ မခိုင်ဝေလှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀၀	၄၄၂၄။	စစ်ရာထူးခန့်အပ်မှုမှ အရာရှိ/အရာခံ/ အကြပ်/စစ်သည်များကောင်းမှု (Creamy စက္ကူကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	၁၂၀၀၀၀၀



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဒုတိယအကြိမ်

အိတ်ဖွင့်ပေးနှုန်းလွှာ တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်နှင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်(လှိုင်နယ်မြေ)ရှိ ဆိုင်ခန်း(၃၃)ခန်း ဖွင့်လှစ်ရောင်းချရေးနှင့် အားကစားရုံ(သထုံလမ်း)၊ အားကစားရုံ(လှိုင်နယ်မြေ)၊ တိုအား ငှားရမ်းလုပ်ကိုင်ခွင့်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများပေးသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များကို တစ်စောင်လျှင် ကျပ်၂၀၀၀/-နှုန်းဖြင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ စီမံရေးရာဌာနတွင် (၁၅-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ နံနက်(၁၀:၀၀)နာရီမှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၃။ တင်ဒါပုံစံရက်မှာ (၂၈-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ မွန်းလွဲ(၁၄:၀၀)နာရီဖြစ်ပါသည်။
၄။ တင်ဒါဖွင့်ရက်မှာ (၃၀-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ မွန်းလွဲ(၁၄:၀၀)နာရီဖြစ်ပါသည်။
၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက စီမံရေးရာဌာန၊ ဖုန်းနံပါတ် (၀၉-၄၄၄၀၂၂၂၀၊ ၀၉-၄၄၄၀၈၈၈၈၅)သို့ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးချယ်ကော်မတီ

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ယောမင်းကြီးရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အမှတ်(၃၄)ဟုခေါ်တွင်သော (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံ အနက်မှ တတိယထပ် (တိုက်ကို မျက်နှာမူ- ဘယ်ဘက်ခြမ်း)၊ အကျယ် အဝန်း (၂၅ x ၅၅)ပေရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့် ရေ၊ မီးအစုံ အပါအဝင်အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဦးအိလီယမ် [၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၄၆၅၃၀] မှ စာချုပ်အဆက်စပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအိလီယမ်မှ (၁၅-၂-၂၀၂၂)ရက်စွဲပါ “မေတ္တာဖြင့် အပြီးအပိုင်ပေးကမ်းခြင်းစာချုပ်” အရ ယခုရောင်းချသူ ဇနီးဒေါ်ခင်စန္ဒာဝင်း (ခ)ဧရာဒီယာဘက်စား [၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၁၀၅၅၀]မှ တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင် ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက် လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာစာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံ သောစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော် လွန်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူများမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့် အညီ ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်မာမာသိန်း (LL.B) ဒေါ်နင်းဝေလွင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
(စဉ်-၈၇၉၂) (စဉ်-၅၄၃၀၇)
အမှတ်- ၂၅၅၊ ပထမထပ်၊ ဗညားဒလလမ်းမ၊ အရိုးကုန်းရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၀၆၄၉၅၉၊ ၀၉-၄၂၀၂၂၇၃၃

ဖခင်အမည်မှန်

ဖားကန့်မြို့၊ အထက (ဖားကန့်)၊ Grade-4 မှ မလွန်းဝတီ၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးထွန်းလှဇော် [၁/မကန (နိုင်) ၀၉၃၈၂၁] ဖြစ်ပါသည်။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သုံးခွ မြို့နယ်၊ ကျောင်းစုပတုပ ကျေးရွာတွင် နေထိုင်သော ဒေါ်အိဝေမြိုး၏ဖခင် ဦးစန်းဝင်း (ခ)ဦးဆန်းဝင်း [၁၂/သခန(နိုင်) ၀၁၅၇၉၂]သည် တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မကြာပတ်(၁၃)နာရီ (နိုင်)၁၀၅၅၃၆၂၅၏ ပတ်စ်ပို့ နံပါတ်(ME-446512)မှာ ပျောက် ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၇၉၃၃၃၀

ဥတုရာသီ

တောကို မှီ၏

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် ဦးလွင်ထွန်းအေး (CDC 111077)၏ S.I.D Smart Card ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။ Ph:09-448017466 09-250284135

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်ဝင်းကို [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၅၉၃၅၅]၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (မမှတ်မီ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။ Ph:09-763877871

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၂)၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၄)လမ်းမကြီး၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၉)ဟု ခေါ်တွင်သော ဦးချစ်ဟန် အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ တရားဝင်လက်ရှိဖြစ်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံလျက် ခေါ်ယူသည့်အခါ [၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၃၉၇၉၈]မှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးတင်စိုး [၇/ကတခ(နိုင်) ၀၆၈၁၉]ဖြစ်သူမှလည်း ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို [၁၂-၆-၂၀၂၃]ရက်နေ့တွင် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် အထက်ဖော်ပြပါ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခံစားခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက ဤကြေညာစာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ “စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မူရင်းအပြည့်အစုံ”ဖြင့် လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်အား ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးသူရမျိုးဝင်း LL.B, D.B.L
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၀၂၄၈/၉၈-၈-၂၀၁၂)
အင်းစိန်ရှေ့နေများအသင်းရုံးခန်း၊ စုပေါင်းရုံးခန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၀၅၆၉၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သဒ္ဒါလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၈၉)၊ (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးဘစ်ကရီ အမည်ပေါက် မြေချပါမစ်မြေကွက်အား အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုလာသူ ဦးအောင်မြင့်ကျော် (ဘ) ဦးသောင်းဟန် [၁၄/အဂပ(နိုင်)၀၄၈၄၉၆]၊ အမှတ်(၁၆၉)၊ သုတလမ်း၊ ၄-ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် နေထိုင်သူထံမှ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြေညာစာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်ခင်ခင်မြင့် (B.Sc, PGDL) ဒေါ်ခင်မြတ်သူ(H.G.P,LL.B,D.M.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၁၉၆) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၇၁၅)
ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၁၄၃၃ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၄၈၈၃၀
အမှတ် (၁၂)၊ ၂/လမ်းတောင်၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

သစ်ပင်စိုက်လျှင် တို့ဝန်းကျင် စိမ်းစိုလှပ ကြည်နူးရ၏

“တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ အရိုးကုန်းရပ်ကွက်၊ အရိုး ကုန်းလမ်း၊ အမှတ်(၂၄)၊ မြေညီထပ်၊ (တိုက်ကိုမျက်နှာမူလျှင်- ဝဲဘက်ခြမ်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂ x ၅၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးခိုင်ဇော်မင်း [၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၅၈၁၁၆]က ကွယ်လွန်သူ ဒေါ်လှမြင့် [၁၂/တမန(နိုင်)၀၈၁၃၈၁]ထံမှ အပျောက်စနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့ပြီး၊ လက်ရောက်ရရှိပိုင်ဆိုင်ကာ စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိ သောတိုက်ခန်းဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်မာမာသိန်း (LL.B) ဒေါ်နင်းဝေလွင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
(စဉ်-၈၇၉၂) (စဉ်-၅၄၃၀၇)
အမှတ်- ၂၅၅၊ ပထမထပ်၊ ဗညားဒလလမ်းမ၊ အရိုးကုန်းရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၀၆၄၉၅၉

အများသိစေရန် အသိပေးကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၈၂၊ မြေကွက်အမှတ်- ၃၂၊ အကျယ်အဝန်း (၉၅ ပေ /၁၀၀ ပေ x ၉၄ ပေ x ၉၄ ပေ) လက်မ)၊ ဧရိယာ (၀.၂၀၀)ဧကရှိ မြေပိုင်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ အမှတ် (၄၈၆)၊ ပြည်လမ်း၊ အမှတ် (၈)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်ဟု ခေါ်တွင်သည့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဒေါ်သန်းသန်းနွဲ့ [၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၁၂၇၁၆]၏ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရအရ ဦးမြတ်သူရှိခင်း [၁၂/မရက(နိုင်) ၁၄၉၀၂၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် စရန်တန်ဖိုးငွေကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင် ခံစားခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်ပါရန် နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြော်ငြာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်သီတာအုန်း
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၃၀၇)
အမှတ်(၁၉၄/၁၉၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၁၆၀၆၀၇

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၃/မာန်မြေရပ်ကွက်၊ မာန်မြေ ၈ လမ်း (အရှေ့) အမှတ် ၃၉ က + ၃၃၀ ၁ ဟု ခေါ်တွင်သည့် (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံ (ဆောက်လုပ်ဆဲအဆောက်အအုံ)ရှိ မြေညီထပ် (မြေရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၇ ပေ x ၅၄ ပေ)ခန့်ရှိသော တိုက်ခန်းနှင့်ယင်းတိုက်ခန်း ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ဝယ်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ရောင်း ချခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြသည့် (၁) ဦးကျော်ဆန်း [၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၄၀၆၀၀]၊ (၂) ဦးသောင်းလှ [၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၄၄၃၅၄]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ အား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခံစားခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမူရင်း များနှင့်အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်ပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စပြီး မြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးသန်းဇော်ဝင်းဦး (LL.B, LL.M.)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၉၅၇၇)
တိုက် C2A အခန်း(၁၁၀)၊ (ပ-ထပ်)၊ Time Square Condo၊
မိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၉၆၅၇၄၈၀၈၊ ၀၉- ၂၅၀၆၀၃၁၃

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၁၂၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၄၉)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ)ရှိ ပါမစ် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာနတွင် ဦးအောင်ရွှေ [၃/မဝတ (နိုင်)၀၀၀၇၁၁]အမည်ပေါက်လျက်ရှိသော ပါမစ်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား ဆက်စပ် စာချုပ်များအရ ရောင်းသူ ဒေါ်သီသီဦး [၁၂/ လကန(နိုင်)၂၀၁၅၂၂]မှ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းစွာဖြင့် လက်ဝယ်ရှိ ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသည့်မြေကွက်အား ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ် စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးတိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်သင်းသင်းမော်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၈၈၂၆)
အမှတ် (၁၉၄/၁၉၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၅၀၀၃၂၉၂

ရန်ကုန်ဘတ်စ်ကားအများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ အောက်ဖော်ပြပါ လစ်လပ်ရာထူးများအတွက် ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- ၁။ မန်နေဂျာ(စာရင်း)- (၁) ဦး
- B.Com ဘွဲ့ရပြီး၊ LCCI Level(3)၊ DA၊ ACCA Part(2)ရရှိပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
- စာရင်းအတွေ့အကြုံလုပ်သက် အနည်းဆုံး(၅)နှစ်ရှိရမည်။
- စာရင်းစစ်ဆေးခြင်းနှင့် အခွန်ကိစ္စများ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
- Advance Excel and Accounting Software Knowledge ရှိရမည်။
- လစာ-ညွှန်နိုင်း
၂။ စာရင်းကိုင်-(၃) ဦး
- ဘွဲ့ရ LCCI Level(2) Advance Excel ကျွမ်းကျင်ရမည်။
- စာရင်းအတွေ့အကြုံ လုပ်သက်အနည်းဆုံး(၁)နှစ်ရှိရမည်။
- လစာ-ညွှန်နိုင်း
၃။ ကြီးကြပ်ရေးမှူး(Control Center)-(၁) ဦး
- ဘွဲ့ရ(သို့) IT Diploma/Certificate ရပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- IT နှင့်ပတ်သက်၍ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး(၁)နှစ်နှင့် အထက်ရှိရမည်။
- ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်ပြီး Software, Hardware အခြေခံ နားလည် ရမည်။
- CCTV Head Count System နှင့်ပတ်သက်သော လုပ်ငန်းအတွေ့ အကြုံရှိရမည်။
- လစာ-ညွှန်နိုင်း
၄။ Service Adviser-(၄) ဦး
- Mechanical Enginner(သို့) Diploma ရပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- Internet E-mail ကွန်ပျူတာ ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။
- Bus ကား ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းမှုနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်း(spare part) များ သိရှိနားလည်ရမည်။
- ယာဉ်ဖြင့်ဆင်ထိန်းသိမ်းသည့် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၅)နှစ်ရှိရမည်။
- လစာ-ညွှန်နိုင်း
၅။ ယာဉ်မောင်း(ယာဉ်ကုမ္ပဏီရှိ မည်သည့်ယာဉ်လိုင်စင်မဆို မောင်းနှင် နိုင်သူဖြစ်ရမည်)
- ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်အနိမ့်ဖြစ်ရမည်။
- ယာဉ်ကြီးမောင်းသည့် လုပ်သက်အနည်းဆုံး(၃)နှစ်ရှိရမည်။
- အသက်(၂၅)နှစ်မှ (၆၀)နှစ်အတွင်း ဖြစ်ရမည်။

မှတ်ချက် - ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၀)ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာများရှိ HR ဌာနများတွင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်- အမှတ်(၇)၊ မြို့ရောင်လမ်း၊ ဘွဲ့ကံကြီးကျေးရွာ၊ ထောက်ကြန့် (ရုံးချုပ်) အမှတ်(၁-၅)၊ ၁၁၈ ရပ်ကွက်၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်းမကြီး၊ အရှေ့ဒဂုံမြို့နယ်။ အသေးစိတ်စုံစမ်းသိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၉-၇၅၀၆၀၆၃၁၀၊ ၀၉-၇၅၀၉၄၀၂၆ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ Facebook page- Yangon Bus Public Company Limited များတွင်လည်း ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

(၄-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ၏ စာမျက်နှာ(၂၀) ၌ ထည့်သွင်း ထားသော ဦးတင်လှအောင် [၇/ပတထ(နိုင်)၀၄၇၅၄၆]၏ အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရအရ ဒေါ်သန္တာမှန်း [၁၂/လမထ(နိုင်)၀၂၀၆၁၂]က ရှေ့နေမှတစ်ဆင့်ကြေညာထားသော အများသိစေရန် ကြေညာချက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသော ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ ကိုင်းတန်းလမ်း၊ အမှတ်(၃၈)၊ မြေညီထပ်တိုက်ခန်းနှင့် ဒေါ်ခင်စန်းနှင့် ဒေါ်ခင်နီလှတို့က ၎င်းတို့၏ကိုယ်စားပြုလုပ်ဆောင်ရွက် လုပ်ကိုင်နိုင်ရန်အတွက် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာဖြင့် လွှဲပြောင်းတာဝန်ပေးအပ်ထားသူ ဦးသန်း ထိုက် [၁၂/လသန(နိုင်)၀၆၅၇၀၅]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါ အတိုင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်-
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူတို့သည် ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ ကိုင်းတန်းလမ်း၊ အမှတ်(၃၈)၊ (၆)ထပ်တိုက်ခန်း မြေညီထပ် တိုက်ခန်းကို ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးတင်လှအောင်ထံမှ ၁၉၉၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၉) ရက်နေ့၌ တိုက်ခန်းငှား ကတိစာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆို၍ ငှားရမ်းနေထိုင်ခဲ့ရာ ယနေ့အချိန် ထိဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတို့သည် ပြဋ္ဌာန်းဥပဒေနှင့်အညီ တိုက်ခန်း ငှားရမ်းခငွေကြေးများကို ဦးတင်လှအောင်ထံသို့ပေးကောင်း၊ ငှားရမ်းခကြေးကြပ် ပေးမှုဝန်ထံသို့လည်းကောင်း ပုံမှန်ငှားရမ်းခပေးသွင်း၍ နေထိုင်လာခဲ့သူများ ဖြစ်ကြပါသည်။ ထိုသို့ငှားရမ်းခနေထိုင်ခဲ့ရာ (၁၅-၅-၂၀၀၉)ရက်နေ့နောက်ပိုင်းတွင် ဦးတင်လှအောင်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတို့က ပေးအပ်သော ငှားရမ်းခငွေကြေး များကို လက်ခံရယူခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ ဦးတင်လှအောင်က တရားလိုပြုလုပ်၍ ရန်ကုန် အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်၏ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၉၀၄/၂၀၁၁ ဖြင့် “အခွင့် အမိန့်ဖြင့် ခေတ္တယာယီ နေထိုင်ခွင့်ပြုလုပ်ရအောင် ဖယ်ရှားပေးစေလိုမှု”စွဲဆိုခဲ့ ပါသည်။ ယင်းစွဲဆိုထားသောအမှုကို ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၏ ၂၀၁၃ ခုနှစ် တရားမအထွေထွေလျှောက်လွှာ(အထူး) အမှတ်- ၂၁၆ ဖြင့် အမှုအား စရိတ်နှင့်တကွ ပလုပ်သည့်အမိန့်ချမှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် လူကြီးမင်း တို့အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတို့ တရားဥပဒေနှင့်အညီ ငှားရမ်းခငွေထိခံစားခံခဲ့ လျက်ရှိသော နေအိမ်တိုက်ခန်းနှင့်အသိပေးသည့်အခွင့်အရေးနှင့် ဆန့်ကျင်၍ ကျူးကျော် ဝင်ရောက်ခြင်း၊ အနိုင်အထက်ပြုကျင့်၍ အတင်းအဓမ္မဖယ်ရှားခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက် ခြင်း၊ ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းစေရန်ရည်ရွယ်၍ မမှန်ကန်သော သတင်းများရေးသား၍ ကြေညာထည့်သွင်းခြင်းများ ထပ်မံပြုလုပ်ပါရန်နှင့် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မည်ဆို ပါက တရားဥပဒေနှင့်အညီ တိုင်ကြားတရားစွဲဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး အကြောင်းပြန်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတို့ထံမှ ရရန်ရှိသော တိုက်ခန်း ငှားရမ်းခငွေများကို မည်သည့်အချိန်၌တွင်မဆို ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဆက်သွယ်၍သော် လည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတို့ထံမှ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်၍သော်လည်း ကောင်း၊ ငှားရမ်းခကြေးကြပ်ပေးမှုဝန်ထံမှဆောင်သော်လည်းကောင်း၊ အနီးဆုံး နေ့ရက် အနီးဆုံးအချိန်၌ လာရောက်ကောက်ခံတောင်းခံနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတို့က တိုက်ခန်းငှားရမ်းခငွေများအား ပုံမှန်ပေးသွင်းပါ လျက်နှင့် လူကြီးမင်းတို့ဘက်မှ ကောက်ခံရန် ပျက်ကွက်ခြင်းသည် ပျက်ကွက်သူ များသိရှိ၍ အထင်အမြင်လွှဲမှားမှုမရှိစေရန်အတွက် ပြန်လည်ရှင်းလင်း အသိပေး အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးစွမ်းထက်ပိုင်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၂၀၆)
LL.B, DBL, DIL, MA(Business Law)
တိုက်(၁၄)၊ အခန်း (B-1 / B-2)၊ မဟာမြိုင်အိမ်ရာ၊ (၄၁/တိုးချဲ့)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၄၆၇၉၂



**“အများသိစေရန် ကြေညာမြှောက်တင်ကြေညာခြင်း”**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ Marga Landmark Development Company Limited ၏ Shop.5/The Central Boulevard Corner Of Kabar Aye Pagoda Road and Kanbae Road, Yankin Township Yangon အမည်ဖြင့်ဆောင်ရွက်ထားသောလိုင်စင်အမှတ်-0VSIL 32324013349(12/06/2023)CIF Value-1,638,000,000.0000 တန်ဖိုးရှိသည့်လိုင်စင်သည် AZY Logistics Co.,Ltd၏ပိုင်ရှင်ဖြစ်သော ဦးစောစောအောင်(ဘ)ဦးကြွယ်[၁၂/၂၅ကတ(နိုင်) ၁၃၁၅၁၃၂] အမှတ်-၉၄/၃၉ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့မှ နေထိုင်သူသာလျှင် တစ်ဦးတည်းပိုင်ရှင်ဖြစ်ပါကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေသာလျှင် စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဥပဒေနှင့်အညီ အများ သိစေရန် မြှောက်တင်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်မြကေအိုင် (LL.B, DBL, TTI, CFS, Strategic Organization Management)**  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၈၃၄)  
 ဖုန်း-၀၉-၂၆၁၄၅၀၉၈၉၊ ၀၉-၆၇၉၃၇၂၀၉၅

**“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(ရွှေကမ်း သာယာအိမ်ရာ-၁)၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၃၁)၊ အကျယ်(၅၀x၇၅)ပေရှိ ဦးမျိုးမင်းထွန်း အမည်ပေါက်သည့် နှစ်(၆၀)မြေငှား ဂရုန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီးလျှင်ပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမျိုးမင်းထွန်း [၁၂/မကဒ(နိုင်) ၀၁၆ ၆၁၂၀၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရာ ရောင်းဖိုးစရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ဆိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း) များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်ပြီးပါက အရောင်းအဝယ်စွဲကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဖြစ်စေရန် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**“ဝယ်ယူသူ၏လွှဲအပ်ချက်အရ”**  
**“တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ”**  
 ဦးအောင်နိုင်ထူး(စဉ်-၁၃၇၇၇) ဦးကျော်စွာမြင့်(စဉ်-၁၃၈၀၂)  
 LL.B,WIPO(Switzerland) (LL.B,D.B.L,D.I.L)  
 အမှတ်(၈၃)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:01-385205,09-420088970

**သက်ဆိုင်သူများကန့်ကွက်နိုင်ရန် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၁)ရပ်ကွက်၊ ဦးဌေးကိုင်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၃၆)ဟုခေါ်တွင်သော ဒေါ်ကြွယ်အောင်အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေအမျိုးအစားမြေကွက်၊ အကျယ်အဝန်း(အလျား၄၄ပေ x အနံ၆၀ပေ)အနက်မှ တရားဝင် မခွဲစိတ်ရသေးသော (မြေရင်းခြမ်း)အကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ပေ x အနံ၆၀ပေ)ရှိမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံတို့အား တရားဝင်လက်ဝယ်ယူ၍ လက်ရှိထားကာ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသည့် ဦးစိုးစိုးအိန်စိန်[၁၃/လရန(နိုင်)၁၁၂၄၅၂၂]နှင့် ဒေါ်နန်းပွင့်ဖြူ[၉/မကန (နိုင်)၁၀၅၇၇၂]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သင်သိင်္ဂီ [၇/ရကန(နိုင်)၀၆၀၅၅၄]သည် အပြီးအပိုင်ပိုင် ပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို (၁၃-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိုက်ရိုက်မသော စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အညီ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်ဝယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးအောင်မျိုးချစ်(LL.B)** ဒေါ်သက်စောအောင်(LL.B)  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၂၇၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၇၀၀၀၆)  
 တိုက်(B-၈)၊ အခန်း(၂၀၄)၊ ဗိုလ်မင်းရောင်အိမ်ရာ၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 Ph: 09-778849700, 09-773562082

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ**  
 ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်-၃၄၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀၆၈/က)၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၁၀၆၈/က)၊ နိဗ္ဗာန်လမ်း(၁၀) ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ဦးမြင့် ၀၀၂/၉ကမ(နိုင်)၀၈၀၈၄၀)အမည် ပေါက် ပါမစ်မြေအား အရပ်ကတိ စာချုပ်အဆက်အစပ်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဦးစောဝင်းနေ [၇/၁၀၀က(နိုင်) ၀၆၂ ၀၆၂]မှ ပါမစ်မူရင်းတွင် မြေနေရာချ ထားပေးခံရသူများ၏ မိမိခွင့်များစားရင်း တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ မိသားစုစေတီရုံ၊ ရွှေပြောင်းမည်သူများ၏ ရာဇဝင် အကျဉ်းချုပ်နှင့် အိမ်ရာဆောက်လုပ် နေထိုင်ခွင့်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော် မြား၊ အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတိ စာချုပ် အဆက်အစပ်တို့ကတိပြု၍ ပါမစ်စံဖြင့် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် (ဂရုန်)လျှောက်ထားလျှင်အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင် ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ**

**အများပြည်သူသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
 ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ၅၅ရပ်ကွက်၊ Yankin Palm Village အိမ်ရာစီမံကိန်း စုပေါင်းပိုင်ဆိုင်အဆောက်အအုံအမှတ် - ၂၀၊ ၄၁ခန်းတွဲ ဖိထပ်တိုက်အမျိုးအစား၊ အခန်းအမှတ်-၂၂၊ ဒုတိယထပ်(၈၉၆) စတုဂံပုံပုံပေ အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်တွင်တပ်ဆင်ပါရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့အား မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးစွဲစီးငွာနွတ် အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်ကျော့ကျော့မောင်(ဘ) ဦးမောင်မောင်မြင့် [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၀၃၇၁၆]တို့က [၂၀]၊ အခန်း(၂၂)၊ Yankin Palm Village ၊ ၅-ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်း မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေသူထံမှ ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ် သည့်ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ(၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အဆိုပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-**  
**ဒေါ်ခင်ဝင်းမြင့်(B.Sc, PGDL)** ဒေါ်ခင်မြတ်သူ(H.G.P, LL.B, D.M.L)  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၁၉၆) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၅၁၇၅)  
 အမှတ်-၁၂၂-လမ်း၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အမှတ်-၁၂၂-လမ်း၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊  
 အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 ဖုန်း-၀၉-၂၇၁၇၁၄၃၃၃ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၅၄၈၃၃၀

**ပျိုသီရုန့်ပွင့်**  
**ဘာလုံးပွဲနှင့် တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ**

**FOREVER FC**  
 ငကင်းထက်ဇော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်

**MUSIC FC**  
 ထူးအယ်လင်း၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်၊ ဘိုဇော်

**MOVIE FC**  
 ငကင်းထက်ဇော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်

**OLD STAR FC**  
 ငကင်းထက်ဇော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်၊ ငကင်းကျော်

**၁၆.၆.၂၀၂၃ (သောကြာနေ့)** **၁၇.၆.၂၀၂၃ (စနေနေ့)**  
**ပွန်းလှ (၃) ဘူမိ** **ပွန်းလှ (၂) ဘူမိ** **ပွန်းလှ (၃) ဘူမိ**  
**ဘာလုံးပွဲမြင်ပွဲ** **တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ** **ဘာလုံးပွဲမြင်ပွဲ**  
**သုတေသနဌာနကဏ္ဍ**  
**LIVE ON** **MRTV SPORTS** **MRTV FARMERS** **MRTV PARLIAMENT**  
 Readers Channel Sky Net Sports Channel  
**နိုင်ငံကျော်စွာပညာရှင်များ၏ ပါဝင်အားပေးမှုဖြင့် ပြုစုပေးကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။**  
 ၁၇.၆.၂၀၂၃ (စနေနေ့) ပွဲစဉ်အား လက်မှတ်တစ်စောင်လျှင် (၃၀၀၀) ကျပ်ဖြင့် ဝယ်ယူအားပေးကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

**သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ အမှတ်-၁၃၇/ခ နေထိုင်သူများဖြစ်သော ဦးကြည် ဝင်း(၁၄/ဘကလ(နိုင်)၁၀၄၀၄၂)နှင့် ဒေါ်ခင်ယု(အစန(နိုင်)၁၂၅၅၅) ကိုင်ဆောင်သူတို့၏ လွှဲအပ် ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
 သမီးဖြစ်သူ မသက်ဝေခိုင်(၁၂/ရပယ(နိုင်)၀၅၅၅၇၇)ကိုင်ဆောင်သူသည် မိဘများ၏ဆုံးမမှုအား နားမခံခြင်း မရှိဘဲ မိဘများ၏ရက်စက်သောကျင့်စဉ်များဖြင့် ပြုမူဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါ၍ ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့် မသက်ဝေခိုင်နှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်ကိစ္စရပ်ကိုမူ မိဘများဖြစ်သော ဦးကြည် ဝင်းနှင့် ဒေါ်ခင်ယုတို့မှ တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်လှိုင်ဝင်းထွန်း(LL.B)**  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၆၇၉)  
 အမှတ်-၃၅(က)၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်။  
 ဖုန်း-၀၉-၄၂၆၃၃၈၇

စဉ်	လျှောက်ထားသူ			လျှောက်ထားသည့်				လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	
၁	ဦးစောစောအောင်	၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	သယံဇာတ	၅၂	၂၂၇	မဟာရွှေတောင်မြို့နယ်၊ ကျောက်ဆိုင်ရပ်ကွက်၊ အိမ်ရာ	၂၂၇၊ နှင်းဆီလမ်း၊ သွယ်(၅)လမ်း၊ ၅၂+၅၃(နှင်း) ပညာပေးအိမ်ရာရပ်ကွက်၊ ၆/၅၄၊ ၇/၅၄၊ ၈/၅၄၊ ၉/၅၄၊ ၁၀/၅၄၊ ၁၁/၅၄၊ ၁၂/၅၄၊ ၁၃/၅၄၊ ၁၄/၅၄၊ ၁၅/၅၄၊ ၁၆/၅၄၊ ၁၇/၅၄၊ ၁၈/၅၄၊ ၁၉/၅၄၊ ၂၀/၅၄၊ ၂၁/၅၄၊ ၂၂/၅၄၊ ၂၃/၅၄၊ ၂၄/၅၄၊ ၂၅/၅၄၊ ၂၆/၅၄၊ ၂၇/၅၄၊ ၂၈/၅၄၊ ၂၉/၅၄၊ ၃၀/၅၄	ဂရုနသစ်
၂	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၃	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	ဂရုနသစ်	
၄	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	ဂရုနသစ်	
၅	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၆	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၇	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၈	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၉	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၀	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၁	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၂	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၃	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၄	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၅	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၆	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၇	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၈	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၉	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း**  
 ရွှေပြည်သာမြို့၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေ တိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၃/နဝဒေးရပ်၊ နဝဒေးရပ်ကွက်ရှိ ဗိုလ်ကြီးရန်နိုင်ငွေ (ကိုယ်ပိုင်အမှတ်၊ ကြည်း-၁၇၈၁၇)၊ [၉/အမစ(နိုင်)၀၀၅၅၅၄]အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေ ကွက်အမှတ် ၀၈(B)၁၈၂၅ အမည် ပေါက်(ကွယ်လွန်)၏တရားဝင်အမွေခံ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်နန်းအိန်စိန်(၁၂/သယက (နိုင်)၁၀၄၆၆၆)အမည်ပေါက် ဦးစိန်စိန်မှ တရားဝင်အမွေခံဖြစ်ကြောင်း တရား ရုံးကျွမ်းကျင်ဆုံးချက်များဖြင့် မြေကွက် မှ ပေးသွင်းချလွှဲခဲ့ပါကြောင်း ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာ ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက အမွေခံအဖြစ် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ**

စဉ်	လျှောက်ထားသူ			လျှောက်ထားသည့်				လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	
၁	ဦးစောစောအောင်	၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	သယံဇာတ	၅၂	၂၂၇	မဟာရွှေတောင်မြို့နယ်၊ ကျောက်ဆိုင်ရပ်ကွက်၊ အိမ်ရာ	၂၂၇၊ နှင်းဆီလမ်း၊ သွယ်(၅)လမ်း၊ ၅၂+၅၃(နှင်း) ပညာပေးအိမ်ရာရပ်ကွက်၊ ၆/၅၄၊ ၇/၅၄၊ ၈/၅၄၊ ၉/၅၄၊ ၁၀/၅၄၊ ၁၁/၅၄၊ ၁၂/၅၄၊ ၁၃/၅၄၊ ၁၄/၅၄၊ ၁၅/၅၄၊ ၁၆/၅၄၊ ၁၇/၅၄၊ ၁၈/၅၄၊ ၁၉/၅၄၊ ၂၀/၅၄၊ ၂၁/၅၄၊ ၂၂/၅၄၊ ၂၃/၅၄၊ ၂၄/၅၄၊ ၂၅/၅၄၊ ၂၆/၅၄၊ ၂၇/၅၄၊ ၂၈/၅၄၊ ၂၉/၅၄၊ ၃၀/၅၄	ဂရုနသစ်
၂	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၃	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	ဂရုနသစ်	
၄	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	ဂရုနသစ်	
၅	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၆	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၇	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၈	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၉	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၀	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၁	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၂	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၃	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၄	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၅	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၆	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၇	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၈	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	
၁၉	ဦးစောစောအောင်	၇/မကန(နိုင်)၀၅၀၅၅၄	အိမ်ရာ	၄၂	၅၂	အိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း	

**သင့် သွေးဖြင့် အသက် ကယ်ပါ**

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ







ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃)၊ ဦးဝင်းဖေလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၆၆)။ အကျယ်အဝန်း (၄၂ ပေ x ၆၀ ပေ)ရှိ ဒေါ်အေးအေးမူ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားကရန်အမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ (၁)ထပ်တိုက်(၁)လုံး၊ လျှပ်စစ်ပိတ်စက်၊ စက်ရေတွင်း၊ လေအေးပေးစက်(၁)လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား (၅-၆-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါကတစ်စာချုပ်အရ တရားဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပြီး၊ ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးထင်ကျော် (၁၂/သယက (နိုင်) ၁၃၅၇၅၀)၏ကိုယ်စား ဒေါ်ချိုချိုစန်း (၁၂/မရက (နိုင်) ၁၁၈၀၄၈) ထံမှကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် (၁၃-၆-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါစရပ်ပေးကတစ်စာချုပ်ဖြင့်စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုအရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်ခွဲပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်းစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါကအရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်ခွဲ ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအောင်မျိုးသိန်း ( LL.B, DBL, DIL, DA Psy ) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၇၈၃၃)

အမှတ်-၅၀၊ ပ-ထပ်၊ အခန်း (D-2)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉- ၇၈၅၅၀၂၅၄

ရန်ကုန်မြို့၊ တာဝန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃-ဘီ) မြေကွက်အမှတ်(၄၃၈ အမိ/၃၃၊ ၄၃၈ အမိ/၃အီး (လမ်းမြေ) ဧရိယာ(၀.၃၃၈)ဧကရှိ ဒေါ်ခင်မေညွန့်၊ ဒေါ်မာလာညွန့်၊ ဦးသိန်းဇော်၊ ဒေါ်နီလာကျော်ညွန့်၊ ဦးသန်းနိုင် အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေကွက်နှင့် မြေပေါ်ရှိအမှတ်(၄၀၂)ဗညားဒေလလမ်းနတ်မောက်ရပ်ကွက် တာဝန်မြို့နယ်ဟုခေါ်သောနေအိမ်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အထက်ပါမြေကွက်နှင့်နေအိမ်ကို အမည်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းပြုတ်တင်ပြီး တာဝန်မြို့နယ်၊ မြေကွက်အမှတ်(၃-ဘီ) မြေကွက်အမှတ်(၄၃၈ အမိ/၃၃၊ ၄၃၈ အမိ/၃အီး (လမ်းမြေ) ဧရိယာ(၀.၃၃၈)ဧကရှိ ဒေါ်ခင်မေညွန့်၊ ဒေါ်မာလာကျော်ညွန့်၊ ဦးသန်းဇော်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၉၆၃၃) ၊ ဒေါ်နီလာကျော်ညွန့်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၂၄၄၇) ၊ ဦးသန်းနိုင်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၉၆၃၃) ၊ ဒေါ်နီလာကျော်ညွန့်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၂၄၄၇) ၊ ဦးသန်းဇော်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၉၆၃၃) တို့က တရားဝင်ပိုင်ရှင်များအဖြစ် အရပ်အရင်းကင်းစွာ လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ကြပါကြောင်း နှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)များပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအိမ်ခြံမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူနှင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွ လက်ဝယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွန့်ခွဲပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။(လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ)

ဦးသန်းဇော် (LL-B) ဒေါ်ဟန်နီဇော် (LL-B) အမှတ်(၅၀)ပထမထပ်အခန်း(D-2) တာဝန်မြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၀၂၅၄

သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ ပြည်တော်သာလမ်း၊ အမှတ်(၁၅/၅၅)နေ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးဟာတင်(၃/ကကရ(နိုင်)၀၆၀၇၄၉)နှင့် ဒေါ်အိမ်စိန်(၃/ကကရ(နိုင်)၀၆၀၇၄၉)တို့၏သမီး မမြင့်မြင့်စန်း(၁၂/သယက(နိုင်)၀၅၁၂၅၃)သည် ဖခင်အားစိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြုလုပ်ပြီး အမြဲတစေအရှက်တကွအကျိုးနည်းဖြစ်အောင် ပြုလုပ်နေသည့်အတွက် ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်းနှင့် နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်ကိစ္စအဝဝကိုမျှ ဖခင်ဖြစ်သူမှ တာဝန်ယူခြင်းပေးမည်မဟုတ်တော့ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးဟာတင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ညွန့်ဟေမာသိန်း LL.B, DL-101(WIPO, Switzerland) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၂၉၃) Ph:09-267211563, 09-959583001

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်မြမြနယ်၊ ယမုံနာ(၂)ရပ်ကွက်၊ သင်္ဘောကျင်းလမ်းမကြီး၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(က/၁၁၈)နှင့် (က/ဂ)ဟုခေါ်တွင်သောမြေကွက်ပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၂)ခန်းတွဲ(၆)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ (၆)ပြေ လမ်းဘက်မျက်နှာလှည့်ရှိ(၃)တံတံထပ်/၃ လွှာ၊ အကျယ်အဝန်း(၂၅ပေ x ၄၀ပေ)လှည့်လည်မှု အမှတ် (၂၅-၆-၂၀၁၉)နေ့စွဲပါ "နတ်ဦးသင်္ဘောတည်မှုစာချုပ်"အရ တရားဝင်ခွဲဝေရရှိပိုင်ဆိုင်ထားကြောင်း၊ လွတ်လပ်စွာစီမံခန့်ခွဲလွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိကြောင်း၊ ပိုင်ဆိုင်မှုအရှုပ်အရှင်၊ ပြဿနာတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါကြောင်း ဖြတ်ဟန်ခံကတိပြုလျက် လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း "အထွဋ်အထိပ်" ဆောက်လုပ်ရေးနှင့်အထွေထွေလုပ်ငန်းသမဝါယမအသင်း(HIGH TOP Construction Group Co., Ltd)(L.C No-397)(ငင်းအသင်းအဖွဲ့/ကုမ္ပဏီ၏ ကိုယ်စား ဒါရိုက်တာ ဦးစော်လင်း ၁၂/မဂက(နိုင်)၀၇၃၃၁၁)က အဆိုပြုကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေများပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွ လက်ဝယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွန့်ခွဲပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-ဒေါ်တင်တင်ယု (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၃၃၁၈/၂၀၁၇) အမှတ်-၀၀၄၊ ပထမထပ်၊ ၃၉ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၂၅၀၂၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၆)၊ ကျွန်ုပ်၏လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၀၇)၊ (အလျား)ပင်လယ်လမ်း x အနံ ၆၀(ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ဟန်ကျော်မြင့်(၁၃/မဆတ(နိုင်)၀၅၈၄၄၇)မှ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်ဝယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမောင်မောင်ချစ်(စလင်း)(LL.B) ဒေါ်မိုးယုနွယ် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၄၇၇) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၉၂၄) Ph:09-954280932 LL.B,D.B.L,D.I,L,D.M,L,WIPO အမှတ်(၈၁) တကောင်း(၅)လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက် (Switzerland) တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ Ph:09-420080932, 09-983837110

တစ်ချက်တည်းကျင်းဝင် (ရန်ကုန်ဂေါက်အသင်း၊ တည်းကုန်း)

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၁၁)ရက်နေ့ မွန်းလွဲ(၂:၅)နာရီတွင် ရန်ကုန်ဂေါက်အသင်း(တည်းကုန်း)၌ Gon Lar သည် ၎င်း၏ ကစားဖော်များဖြစ်ကြသော Ahdu, Zaw Bawn, Thurain Nyunt တို့နှင့်အတူ ဂေါက်သီးရိုက်ကစားစဉ် ကျင်းအမှတ်(၄)ကို (၁၅၃)ကိုက်အကွာမှ Titleist-1 ဘောလုံးအား Honma 6 တုတ်ဖြင့် ရိုက်လိုက်ရာ တစ်ချက်တည်းကျင်းဝင်သွားပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၆၇+၆၆၈)ပါမစ်အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်သိန်းအေး (၇၇/၆၆၇)နှင့် ဦးစောဝင်းခင်စိန် (၇၇/၆၆၈)အား ပါမစ်မူရင်းလက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဟိန်းအောင်အောင်(၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၅၀၂၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်သည် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအားပေးပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်နှင့်လိပ်စာထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွန့်ခွဲပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမင်းမိုး [၉/ပတာန(နိုင်)၀၀၀၂၀၀] Ph:09-5120982, 09-262133008 အမှတ်(၁၄၉)၊ ကွမ်အိမ်သားလမ်း၊ (၆၈)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ငါးထပ်ကြီးအနောက်ရပ်ကွက်၊ ကိုယ့်မင်းကိုယ်ချင်းလမ်း၊ အမှတ်(၅၄)မြေကွက်ပေါ်ရှိ(၄)ခန်းတွဲ(၈)ထပ်ခွဲ Liftပါ အဆောက်အအုံ Grand Hill Condo အခန်းအမှတ်(707)၊ (7-B)၊ (၈)လွှာ၊ (1891-Sft) အကျယ်အဝန်း၊ ကားပါကင်(၁)စီးရပ်နားခွင့်ပါကွန်ဒိုမီနီယံခန်း(၁)ခန်း အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို (၁)ဦးအောင်မိုးလွင် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၀၄၄၃]၊ (၂) ဒေါ်ခင်သူဇာဝင်း[၁၄/ပတာန(နိုင်)၀၀၁၄၄၅]တို့မှ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်ဝယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွန့်ခွဲပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမောင်မောင်ချစ်(စလင်း)(LL.B) ဒေါ်မိုးယုနွယ် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၄၇၇) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၉၂၄) Ph:09-954280932 LL.B,D.B.L,D.I,L,D.M,L,WIPO အမှတ်(၈၁) တကောင်း(၅)လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက် (Switzerland) တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ Ph:09-420080932, 09-983837110

လုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားအသိပေးကြေညာခြင်း ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မပုလမ်းနှင့် မြေနီကုန်းတန်းလမ်းထောင့်၊ အမှတ်(၆၉) ၄-လွှာတွင်တည်ရှိသော SIAM LAND COMPANY LIMITED ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်-134662085/2022 သည် အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံး မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၄၈၇၁/၂၀၂၃ဖြင့် (၂၅-၅-၂၀၂၃)နေ့တွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။



(၄၈၇၁/၂၀၂၃) SIAM LAND COMPANY LIMITED သည် အထက်ပါ "HOT POT LAND" လုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားအား ပုံသဏ္ဍာန်/ဒီဇိုင်း/အရောင်/အရွယ်အစား/ဆိုဒ်အမျိုးမျိုးဖြင့် အသုံးပြုပြီး ဟောပြောဆိုခြင်း၊ စားသောက်ဆိုင်များကို ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ဖွင့်လှစ်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ အဆိုပါ "HOT POT LAND" လုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားနှင့်ပတ်သက်၍ အခြားမည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှလုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားတစ်ခုလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်သော်လည်းကောင်း၊ သွယ်ဝိုက်၍သော်လည်းကောင်း အသုံးပြုခြင်း၊ ပုံတူပုံမှား၊ ထင်ယောင်ထင်မှား၊ သိတူကြောင်းကွဲ၊ မြန်မာ-အင်္ဂလိပ်အဓိပ္ပာယ်တူ ဆင်တူယိုးမှားတူပုံပုံစံခြင်း၊ မပြုရန်နှင့် တပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ဦးက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ SIAM LAND COMPANY LIMITED၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်ဖြင့်- ဒေါ်ခင်မိုးအောင်(LL.B) ဒေါ်မရန်ဂျာဆီင်း(LL.B, D.B.L, D.I,L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၆၄) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၉၅၅) အခန်း-၆၊ အမှတ်-၈၆/၈၈၊ ဗဟိုလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၀16722, ၀၉-၅၀15134

"ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း"

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၉၁/၁)၊ ကျော်သူ(၁၅)လမ်းဟုခေါ်တွင်သော(၁၂၀၀)စတုရန်းပေအကျယ်ရှိ မြေကွက်မှာ ဦးမောင်မောင်ကြီးအမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ ဖခင်ကြီး ဦးမောင်မောင်ကြီးနှင့်မိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းကြည်တို့ကလွန်ခဲ့သော(၂၅)နှစ်အတွင်း အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူများဖြစ်သော ဒေါ်သန်းဌေး၊ ဒေါ်ခင်ထွေးတို့မှ မိမိတို့သာပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ထုတ်ဖော်ကမ်းလှမ်းပြောဆိုချက်အရ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေများပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါ မြေနှင့် အိမ်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လက်ဝယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွန့်ခွဲပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခင်ကြည်မွန်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၀၅၂) Ph:09-43114141, 09-400101414

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၇၁-၇၂)၊ လူနေရပ်ကွက်(၄)၊ ဈေးလမ်းရှိ မြေကွက်အမှတ်(၇၈၅)၊ အိမ်အမှတ်(၅)၊ အကျယ်(၂၅ x ၅၀)ပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နှစ်ထပ်အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို အမည်ပေါက် ဒေါ်သန်းသင်းရွှေ(၁၂/မရ(နိုင်)၀၁၅၄၂)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးစိန်ဝင်း(၁၂/မမတ(နိုင်)၀၁၅၄၅)က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေး၍ ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို အမည်ပြောင်းသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခင်စိန်ဝင်း(LL.B, D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၆၉၁) အမှတ်(၈၂)၊ ၄-လွှာ၊ ၁၂-လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၂၅၀၂၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ဟံသာဝတီလမ်း၊ ဟံသာဝတီအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(B-8)၊ တိုက်ခန်းအမှတ်(၅၀၆)၊ (၅)လွှာထပ်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်အိမ်စိန်အောင် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၇၅၄]ထံမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်စန္ဒာစိန်(၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၅၈၆၃၇)က စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ (ရ)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွန့်ခွဲပတ်သက်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစည်သူဝင်း (LL.B,D.M.L) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၀၅) အမှတ်(၁၀၀၈)၊ အင်းဝလမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့သစ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၂၅၀၂၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၈၄)ဟုခေါ်တွင်သော မြေအပါအဝင်မြေပေါ်တွင် ဒေါ်စိန်နွဲ့နွဲ့(MAG-143180)[၁၂/မရ(နိုင်)၀၁၅၄၅]မှ အမည်ပေါက်ရှိ အလျား(၄၀)ပေအနံ(၆၀)ပေ၊ ဧရိယာ(၂၄၀၀)စတုရန်းပေ မြေကွက်အမှတ်(၅)၊ အကျယ်အဝန်း(၆၀)ပေ x (၄၀)ပေ၊ မြေကွက်၏ အမှတ်-၇၈၂ နှင့်ကပ်လျက်အခြား(မြေအပါအဝင်)အလျား(၂၀)ပေအနံ(၆၀)ပေ၊ ဧရိယာ(၂၄၀၀)စတုရန်းပေ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးမင်းသူ(၁၂/မရ(နိုင်)၀၀၄၅၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်စန္ဒာစိန်ဝင်း(၁၂/မရ(နိုင်)၀၀၄၅၅)ထံမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အရှိန်ပြောအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်စန္ဒာစိန်ဝင်း(LL.B,D.B.L) ဒေါ်မြတ်မိုးခင်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၄၀/၁၃-၉-၂၀၁၂) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၀၅) အမှတ်(၈၉၉)၊ မဟာဓမ္မလမ်း၊ (၃၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၉၇၃၉၇၀၉၉

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်းသွယ်၊ အမှတ်(ခ/၃)နေ ဒေါ်သန်းသန်းစိုး(ဘ)ဦးသောင်းအေး(၁၂/မရက(နိုင်)၀၀၈၇၄၄)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာပါသည်။ ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်းသွယ်၊ အမှတ်(ခ/၃)၊ အကျယ်အဝန်း(၃၀ x ၉၀)ပေရှိ ဘိုးဘုမိမြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်သန်းသန်းစိုး(ဘ)ဦးသောင်းအေး(၁၂/မရက(နိုင်)၀၀၈၇၄၄) တစ်ဦးတည်းသာလျှင် ယနေ့အချိန်ထိ လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်ပါသည်။

ယခုအခါ အထက်ဖော်ပြပါ အိမ်နှင့်မြေအား ရောင်းချတော့မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ (ရ)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သန်းသန်းစိုး(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၅၁၃) အမှတ်(၁၄၂/က)၊ သုဒဿန(၃)လမ်း၊ (၁၆/၂)ရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၂၅၀၂၅



### ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများအား လှူဒါန်းပူဇော်ပွဲ၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး ဖိတ်ကြားလွှာ

ပရိယတ္တိသာသနာ့ဥက္ကဋ္ဌ ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီး၏ (၉၇)ကြိမ်မြောက် ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ ဩဝါဒါစရိယ၊ လှူဒါန်းပူဇော်ပွဲ၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ နှင့် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကြွရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

#### အစီအစဉ်

- ကျင်းပမည့်နေ့ရက် ။ ။ ၁၃၅၅ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလဆန်း (၈)ရက် ၂၅-၆-၂၀၂၃ (တနင်္ဂနွေနေ့)
  - ကျင်းပမည့်အချိန် ။ ။ နံနက်(၉:၃၀)နာရီ (ပူဇော်ပွဲ) မွန်းလွဲ (၁)နာရီ (နှစ်ပတ်လည်)
  - ကျင်းပမည့်နေရာ ။ ။ အမှတ်(၇၇/၇၉)၊ အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အသင်းတိုက်သစ်၊ ဘုရားခန်းမဆောင်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်။
- အမှုဆောင်အဖွဲ့  
ပရိယတ္တိသာသနာ့ဥက္ကဋ္ဌ ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်း  
ဖုန်း- ၀၉-၂၆၀၆၆၆၀၇၇၊ ၀၉-၂၅၄၈၉၃၆၄၀  
မှတ်ချက်။ ။ အသင်းကြီးအကျိုးအတွက် အကြံကောင်း၊ ဉာဏ်ကောင်းများကို ၂၀-၆-၂၀၂၃(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ (၃)နာရီအရောက် ပေးပို့ကြပါရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

**ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် (၄)ရပ်ကွက်၊ ရွှေမာလာရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ ရွှေကန္တာလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(M)၊ အခန်းအမှတ်(၈)၊ ၄-လွှာ၊ တတိယထပ်တိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

အထက်လိပ်စာပါ တိုက်ခန်းကို တရားဝင်ဝယ်ယူပြီး လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးသိန်းလွင် (BGE-060424) [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၂၅၀၂]နှင့် သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်ရွှေစင်လွင် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၂၅၀၂]တို့ထံမှ ဦးကျော်စိုးလင်း [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၀၈၃၅၉] + ဒေါ်နှင်းနီနီလင်း [၁၂/လကန(နိုင်)၂၀၆၉၅၂]တို့က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားများမှ ရှင်းရှင်းရှင်းရှင်း ဤကြော်ငြာစာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်စိုးလင်း+ဒေါ်နှင်းနီနီလင်းတို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
ဒေါ်ခင်မာလာ (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၂၀)  
တိုက်(၅)၊ အခန်း(၀၀၈)၊ အေးရိပ်မွန်(၉)လမ်း၊ (၅) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၀၉-၅၁၈၀၁၂၀

**သားအမြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း**

ရုပ်ပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း၊ ကျိုင်းတုံမြို့၊ မြို့သစ် (၃) ရပ်ကွက်၊ သစ်ခွလမ်း၊ အမှတ်-၅၇ နေ ဦးတိုက်နွဲ့ (၁၃/ကတန(နိုင်)၀၂၀၄၉၉) နှင့် ဒေါ်မိမိခိုင် (၁၃/ကတန(နိုင်)၀၂၀၄၇၁) တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဦးတိုက်နွဲ့ နှင့် ဒေါ်မိမိခိုင် တို့၏ သားဖြစ်သူ ပိုင်ဆောင်သူ (၁၃/ကတန (နိုင်)၀၂၀၄၉၉) ကိုင်ဆောင်သူသည် မိဘများ၏ ဆိုဆုံးမှုများကိုမနာခံဘဲ မိဘများစိတ်ဆင်းရဲစေသော ကိစ္စရပ် များအား အကြိမ်ကြိမ်အခါခါပြုလုပ်ခဲ့ပြီး မိမိ၏ဆန္ဒအလျောက် နေအိမ်မှထွက်ခွာသွားပါသည်။ ယနေ့မှစ၍ သားအမြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့် နောက်ဆောင် ငှားနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား တာဝန်ယူ မြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးထွန်းသန်းဝင်းအောင် LL.B, WIPO, DLP (Switzerland) ဦးသန်းလွင်ဦး ဒေါ်နှင်းဝတ်ရည်ထွန်း  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၂၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ  
ဖုန်း-၀၉ ၅၅၂၀၄၀၃၃ (စဉ်-၁၇၇၁၁) (စဉ်-၅၀၉၉၇)  
အမှတ်-၁၃၅၊ တတိယထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

**အများသိစေရန်ကြေညာချက်**

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ကြယ်တာယာလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (သကမ-၉)၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၆၁/၁) ဟုခေါ်တွင်သော ဦးအောင်ခင် အမည်ပေါက် မြေချပ်မစ်မြေကွက်၊ (အလျား ၂၀၆x အနံ ၆၀ပေ) အကျယ် မြေကွက်ထဲမှ တရားဝင် မခွဲစိတ်ရသေးသော (အလျား ၁၀၆x အနံ ၆၀ပေ) အကျယ် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော မြေအိမ်အပေါ် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်သော ဒေါ်မိမိခိုင် (၁၃/ကတန(နိုင်)၀၂၀၄၉၉)ထံမှ (၈-၆-၂၀၂၃) ရက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဒေါ်ဥမ္မာစိုး (၁၃) ဦးခင်ဝင်း [၁၃/၀၈(နိုင်)၁၇၄၃၇၀]မှ ဥပဒေနှင့်အညီ ဝယ်ယူ၍ တရားဝင် လက်ရောက်ရယူပိုင်ဆိုင်ထားသောကြောင့် အထက်ပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဒေါ်ဥမ္မာစိုးမှသာလျှင် ဥပဒေနှင့်အညီ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလျက်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
ဒေါ်အိအိဖြိုး LL.B, D.B.L, WIPO (Switzerland) ဦးမောင်မောင်ဖြင့် LL.B., D.B.L, WIPO (Switzerland)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၄၇၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၇၁၉)  
အမှတ်(၂၃၄)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ မကျည်းတန်းတောင်/ အနောက်ရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၃၄၀၃၃၊ ၀၉-၂၅၄၈၉၃၆၄၀

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(U 9) တိုင်းရပ်(၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၃)၊ အကျယ်အဝန်း(၆၀x၈၀)ပေမျှပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီးလွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးအောင်မြင့် (၆/ကသန(နိုင်)၀၀၄၀၀၃) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲ အပ် ညွှန် ကြား ချက် အရ  
ဒေါ်ခိုင်းအိဖြိုး  
LL.B, D.B.L, B.I.L, D.I.P.L, WIPO (Switzerland)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၃၂၅)  
Ph : 09-5080073, 09-408098822, 09-409238877  
အမှတ် (1/A2)၊ ပြင်ဆင်ခံရသူ(၁၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္က၊ လာပေါမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

**လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန နိုင်ငံတကာ အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် အဆိုပြုလွှာခေါ်ယူခြင်း**

၁။ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနသည် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခု ဖြစ်သည့် မြေပုံရေးဆွဲခြင်းနှင့် စာရင်း ကောက်ကွက်ဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်း ကို Geographic Information System (GIS) နည်းပညာ အသုံးပြု၍ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတကာအကြံပေး ပုဂ္ဂိုလ်သည် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ဖွဲ့စည်းပေးခြင်း၊ နည်းပညာ ပိုင်းဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်များ ပံ့ပိုးခြင်း၊ သင်တန်းပို့ချပေးခြင်းနှင့် Geo Database အား Update ပြုလုပ်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အဆိုပြုလွှာခေါ်ယူမှုအတွက် အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်သည် နိုင်ငံတကာအကြံပေး ပုဂ္ဂိုလ်ကို စိစစ်အကဲဖြတ် ရွေးချယ်တာဝန်ပေးအပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ စိတ်ဝင်စား သူများ အောက်ပါအတိုင်း ဆက်သွယ်၍ အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

(က) နိုင်ငံတကာအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်၏ - ၁၅-၆-၂၀၂၃ ရက်နေ့မှ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်ရယူနိုင်မည့် ၁၄-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ ရုံးချိန်အတွင်း။ လုပ်ငန်း လမ်းညွှန်အား [www.dop.gov.mm](http://www.dop.gov.mm) တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။

(ခ) အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရမည့် နေရာ - ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၄၈) နေပြည်တော်။

(ဂ) အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရမည့် နည်းလမ်း - လူကိုင်တိုင် သို့မဟုတ် email: [pop.dept.mm@gmail.com](mailto:pop.dept.mm@gmail.com) မှတစ်ဆင့်

(ဃ) အဆိုပြုလွှာခေါ်ယူမှုအတွက် ဆုံး တင်သွင်းရမည့် နေ့ရက်နှင့် အချိန် - ၁၄-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့၊ ၁၆:၃၀ နာရီ မြန်မာစံတော်ချိန် (ရုံးချိန်အတွင်း)

(င) အတိတ်ဇာတိ: ကျင်းပမည့် - ထပ်မံအကြောင်းကြားပါမည်၊ နေ့ရက်နှင့်အချိန်

၃။ သတ်မှတ်ရက်နှင့် အချိန်ထက်ကျော်လွန်တင်သွင်းသည့် အဆိုပြုလွှာ များကို လက်ခံခြင်း ပြုမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ အဆိုပြုလွှာပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိရှိ လိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်နှင့် Email သို့ ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-

ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်  
ဖုန်းနံပါတ် - +၉၅၆၇-၄၃၀၀၆၆၊ +၉၅၆၇-၄၃၀၀၆၇  
Email address - [pop.dept.mm@gmail.com](mailto:pop.dept.mm@gmail.com)  
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စိစစ်ရေးကော်မတီ

**“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးခရိုင်၊ ဒလမြို့နယ်၊ ပျော်ဘွယ်ကြီး ကျေးရွာ၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ်(၂၀၉.က)၊ ကွင်း/အကွက်အမည်(ကုန်းတန်း)၊ ဦးပိုင်လှကွက်အမှတ် (၄/၂)၊ ဧရိယာ (၂.၉၈)ဧကခန့်ရှိ ဦးသက်ထွန်း အမည်ပေါက်သည် လယ်ယာမြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံး တို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိ ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးသက်ထွန်း [၁/မကတ(နိုင်)၀၁၅၅၅၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရာ ရောင်းဖိုးစရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်၍ ဆိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၁၉-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်ပြည့်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဖြစ်စေရန် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**“ဝယ်ယူအိတ်အရပ်အရ”**  
**“တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ”**  
ဦးအောင်နိုင်ထူး (စဉ်-၁၃၅၇၅) ဦးကျော်စွာဖြင့် (စဉ်-၁၃၂၅၂)  
LL.B., WIPO (Switzerland) LL.B., D.B.L, D.I.L  
အမှတ်(၈၃)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။  
Ph: 01-385205, 09-420088970

**ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ (၂၉)ရပ်ကွက်၊ (သုဝဏ္ဏ)ဥဒန်လမ်း၊ အမှတ်(၈၉)၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၂၉)ရွှေဝါဆန်၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၉)၊ ဦးမောင်မောင်(CF-၀၅၃၂၈၇) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက် အပါအဝင် အဆောက်အအုံတို့၏အကျိုးခံစားခွင့်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ဖော်ပြပါ ပါမစ်မြေကွက်နှင့်အဆောက်အအုံတို့၏အကျိုးခံစားခွင့်ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်သဖြင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ ကတိပြုသူ ဦးကျော်သိန်း [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၀၉၇၇၅]ထံမှ အပြီးအပိုင် လက်ရောက်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ယင်းအပေါ် အကျိုးသက်ဆိုင်သူ ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တရားဝင်ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ် တို့ထံ ဆက်သွယ်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်နိုင်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
ဦးအောင်နိုင်ဝင်း(စဉ်-၈၂၀၉) ဒေါ်တင်တင်နိုင်(စဉ်-၈၀၀၈) (LL.B, D.I.L) (LL.B, D.B.L, D.M, L, D.I.L)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အမှတ်(၁၃/ခ)၊ ၈-လမ်း၊ (၃/ခ)ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်။  
ဖုန်း- ၀၉-၄၄၀၀၂၅၉၉၂၊ ၀၉-၄၄၀၉၄၀၀၆၆

**(၈-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာမှ ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်စိုးဝင်းသန္တာနှင့် ၎င်း၏ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ဖြိုးပပ(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်-၁၂၀၅၇ ၏ အများသိစေရန် ကြေညာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပြန်လည်ရှင်းလင်း ကြေညာခြင်း**

ဒေါ်စိုးဝင်းသန္တာ [၁၂/အလန(နိုင်) ၀၄၆၃၄၂] အခန်း(၂၄)၊ တိုက်(၁)၊ ၄ဝါလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ နေထိုင်သူနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏သားဖြစ်သူ ဦးတိုးနိုးဇော်ဝင်းတို့သည် ၎င်းတို့ထိမ်းမြားပြီးချိန် (၂၀၁၇)ခုနှစ်မှ စတင်၍ ကျွန်ုပ်တို့မိဘများနှင့် အိမ်ခွဲနေထိုင်ခဲ့ကြသူများဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ (၈-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ပါ ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြသည့် ဒေါ်စိုး ဝင်းသန္တာ၏ တင်ပြလွှာအပေါ်ချက်အရ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ဖြိုးပပမှ အများသိစေရန် ကြေညာချက်တွင် ကြေညာသကဲ့သို့ လမ်းမယား(၂)ဦးပိုင် ရွှေပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများနှင့် မရွှေပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများအား တစ်ဖက်သတ်ထိန်းသိမ်း ထားပါသည်ဟုသော ကြေညာချက်မှာ ဒေါ်စိုးဝင်း သန္တာတို့ဘက်မှ တစ်ဖက်သတ်မှားယွင်းစွာ ကြေညာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ မိဘနှစ်ပါးမှ အများသိစေရန်နှင့် ပြန်လည်ကြေညာအပ်ပါသည်။

(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ)

**ဦးတိုးနိုးဇော်ဝင်း၏ မိဘ ဦးစိုးဝင်း နှင့် ဒေါ်ရီရီအေး**

**ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်**

၁၂-၆-၂၀၂၃ ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂) တွင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်လှလှကျော်အမည်ဖြင့် ထည့်သွင်း ကြေညာခဲ့သော ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာတွင် မြေတိုင်း(၃၈)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၂၇၃)၊ သာမီလမ်း(၂/၁၈)အစား (၃/၁၈)ရပ်ကွက် ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန်။

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၃၉၆/က)၊ သုဗ္ဗမာလမ်းမ၊ အကျယ်အဝန်း (၁၆၄၀)တရားမူရင်း ပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဒေါ်ယုယုသိန်း(ခ)ကျွန်းတိုင်ရင် အမည်ဖြင့် မှတ်သားထားရှိပြီး ၎င်းထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှာအရ ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကြည်လင် [၁၃/လရန(နိုင်)၀၀၈၀၁၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဤအရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက တရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း (မူရင်း)များနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုင်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
ဦးသန်းညွန့် (စဉ်-၁၃၅၀) LL.B, C.P.T, C.J.T  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ  
အမှတ်(၁၀၀၄)၊ ယသဝတီ(၁၄)လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
Ph: 09-427577757, 09-787577757

**ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ကွမ်းခြံ (၁)လမ်း၊ တံသာရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၁၅/၂၁) ဟုခေါ်တွင်သော (၈)ခန်းတွဲ (၄)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ အခန်းအမှတ်(၂၀၁)၊ ဒုတိယထပ်၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂၅x၅၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံး တို့ကို လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ အရပ်အရှင်းကင်းလျက် လွတ်လပ်စွာလွှဲပြောင်း ရောင်းချ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ယုယုနွယ် [၁၂/ ကမရ(နိုင်)၀၀၄၀၅၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် တရားဝင်ခိုင်ဆိုင်ခွင့် ရှိသူဖြစ်ပါက ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ဤ ကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပြီး ကန့်ကွက်မည်သူမဆိုပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဦးစော်ကိုကိုဦး (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၄၄၄၄)  
တိုက် (၁)၊ ကွမ်းခြံ (၂) လမ်း၊ (၄) ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၃၄၀၆၆၆၊ ၀၉-၈၆၃၀၂၁၀

**ကန့်ကွက်ကြောင်း သက်ဆိုင်သူများနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

၈-၆-၂၀၂၃ ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၃၁)ပါ အထက်တန်း ရှေ့နေများဖြစ်ကြသော ဒေါ်အေးသန္တာဖြင့်နှင့် ဒေါ်ခင်နီလာဦးတို့၏ ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်းကြော်ငြာနှင့်ပတ်သက်ပြီး ပြန်လည်ကန့်ကွက်ကြေညာအပ်သည်မှာ လူကြီးမင်းတို့၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူမည်ဆိုသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင် မြို့နယ်၊ ထန်းပင်ကုန်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၁၅)၊ ထန်းပင်ကုန်းတောင်ကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၅)၊ ဧရိယာ (၂.၀၄၆)ဧကရှိ ထန်းပင်ကုန်း (၈)လမ်းထောင့်နှင့် မြို့ပတ်လမ်းရှိ ဥယျာဉ်မြေကွက်မှာ လူကြီးမင်းတို့ဘက်မှ စရန်ပေးထားသော ဒေါ်ရွှေအိ၊ ဒေါ်ဌေးဌေးဖြင့် (ခ)ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း၊ ဒေါ်ခင်လေးဖြင့်၊ ဒေါ်မုမု၊ ဦးထိန်ဝင်း၏ဇနီး ဒေါ်တင်ညွန့်တို့သာ ပိုင်ဆိုင်ကြခြင်းမဟုတ်ဘဲ ဦးမြစ်၏ သားများ ဖြစ်သော ဦးသိန်းအောင်နှင့် ဦးသိန်းယုတို့မှ မွေးဖွားခဲ့သော သားသမီးများအနေဖြင့် လည်း အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဦးမြစ်၏ သားများဖြစ်ကြသော ဦးသိန်းအောင်နှင့် ဦးသိန်းယုတို့၏ သားသမီး (အမွေဆိုင်)သူများအား အသိပေးအကြောင်းကြား သဘောထားခံယူခြင်းမရှိဘဲ အရောင်းအဝယ်ကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုလုပ် ပါရန် အသိပေးအကြောင်းကြား ကန့်ကွက်အပ်ပါသည်။ အမွေစုံစိမ်းခန့်ခွဲရန်ကိစ္စ ကိုလည်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဤကြော်ငြာဖြင့်ပင် သက်ဆိုင်သူများ သိစေရန် ထပ်မံကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
ဦးမင်းဇော် (၁၁) ဦးသိန်းအောင် ဦးထွန်းထွန်းမိုး(LL.B)  
ဦးစော်မင်းနိုင် (၁၁) ဦးသိန်းယု အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၂၈၅) (၈-၃-၂၀၀၄)  
ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ အမှတ်-၁၇/၅၊ ကျောင်းလမ်း၊ ဗိုလ်ချုပ်ရွာ၊ သန်လျင်မြို့၊  
သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၇၆၅၄၅၇၅၄၉

**ဥတုရာသီ တောက်မှို၏**



ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၉ အနော်ရထာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၉၁)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀ x ၆၀)ပေရှိ ဦးပိုင်ဇော်ကုမ္ပဏီ (၁)လီမိတက် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားရမ်းမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို ယခုရောင်းချသူ ဦးမျိုးသက် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၁၄၅၇၁] မှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမှရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်တိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀၅)၊ ချင်းတွင်းလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၄၁၅) ဟုခေါ်တွင်သော ဒေါ်မိုးမိုး(MYGN-၀၀၇၅၄၉)အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို အမည်ပေါက်ထံမှ ယခုရောင်းချသူ ဦးအောင်မြတ်စိုး [၁၂/တမန(နိုင်) ၀၀၁၂၇၇] မှ ဆက်စပ်စာချုပ်အရ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြောကြားသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန်တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမှရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်တိုင်အောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ကုန္ဒာ(၇)လမ်း(လယ်)၊ အမှတ်(၆၆၇)နေ ဦးစည်မိုး[၁၂/ဒဂန(နိုင်) ၀၀၀၁၂၈]နှင့် ဒေါ်နန္ဒာ[၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၁၄၀၉၅၂]တို့၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းအရ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏အမည်သည် ဦးစည်မိုးနှင့်ဒေါ်နန္ဒာတို့၏သားကြီးဖြစ်သူ ကိုဦးစည်မိုး[၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၀၅၇၂၃]သည် မိဘမောင်ဖွားများအား ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းစေရန် အမျိုးမျိုးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ စိတ်ဆင်းရဲကိုယ်ဆင်းရဲဖြစ်အောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုမူဆောင်ရွက်ခြင်း စသည့်အပြုအမူများကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသဖြင့် ကိုဦးစည်မိုးအား ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော မည်သည့်ကိစ္စကိုမျှ ကျွန်ုပ်တို့အား စွန့်ပေးပေးစေရန် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၆၆)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေရှိသော ဦးချစ်ရွှေ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်ခင်မာမာ [၁၂/ဒဂန(နိုင်)၀၀၄၅၇၅] မှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သော ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်မှတ်ထိုးလက်မှတ်ထိုးရန်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

သာကေတမြို့နယ်မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁/ထုပါရုံမြေကွက်အမှတ်-၁၅၄၄(က)၊ ဧရိယာ(၁၂၀၀၈/ပေ)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၅၄၄/က) ထုပါရုံ(၁၇)လမ်း၊ အရှေ့(၁)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ဦးမောင်မောင်(၁၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၉၉) အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေငှားရမ်းမြေအားသာကေတမြို့နယ်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်(၃၈/၂၀၂၀)တွင် တရားလိုဒေါ်သန်းသန်းအောင်မှ တရားဖြင့် ဦးမောင်မောင်အပေါ်က တစ်ပည့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးစေရန်ဖြင့် ဦးမောင်မောင်အပေါ် အနိုင်ပေးရန်အတွက် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သော ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်မှတ်ထိုးလက်မှတ်ထိုးရန်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

သမီးအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ အောင်မင်္ဂလာ(၃)လမ်း၊ အမှတ်-၁၄၄၄ နေ ဦးအိန်စိုင်း [၁၂/သယက(နိုင်)၀၀၃၄၀၇]၊ နော်အင်ဖန်ဝင်း [၁၂/အစန(နိုင်)၀၄၄၆၇၉] တို့၏ သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မာမာအောင် [၁၂/အစန(နိုင်)၂၂၇၇၅၄] ကို ဆောင်သူသည် မိဘများ၏ ဆိုဆုံးမမှုကို နားထောင်ခြင်းမပြုသည့်အပြင် မိဘများအား စိတ်ဆင်းရဲခြင်း၊ ကိုယ်ဆင်းရဲခြင်းများနှင့် ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းအောင် ပြုမူဆောင်ရွက်ပြီး (၃-၉-၂၀၂၂) ရက်နေ့တွင် မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက် နေအိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် ထိုနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အပြီးအပိုင်စွန့်လွှတ်ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့် ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝတို့ကိုလည်း လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

အကြွေးကင်းစင်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၆၆)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေရှိသော ဦးချစ်ရွှေ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်ခင်မာမာ [၁၂/ဒဂန(နိုင်)၀၀၄၅၇၅] မှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သော ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်မှတ်ထိုးလက်မှတ်ထိုးရန်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

အနာဂတ်ရောင်ခြည်အသေးစားငွေကြေးလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက် (အစုရှယ်ယာအားဖြင့် တာဝန်ကန့်သတ်ထားသည့် အများနှင့်မသက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီ) မတည်ရင်းနှီးငွေနှင့် ရှယ်ယာများလျှော့ချဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း အနာဂတ်ရောင်ခြည် အသေးစားငွေကြေးလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်တွင် ထည့်ဝင်ထားသော မတည်ရင်းနှီးငွေနှင့် အစုရှယ်ယာများအား ကျပ်သန်း ၃၀၀၀မှ ကျပ်သန်း ၃၀၀၀၀ (အစုရှယ်ယာတစ်စုလျှင် ကျပ် ၅၀၀၀) တန် အစုရှယ်ယာ ၆,၆၀၀ စုမှ ၆၆၀ စုသို့ လျှော့ချဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဟာအောင်မြေခရိုင်၊ မဟာအောင်မြေအရှေ့ရပ်ကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၃-၈) (၈၀၈၀)လမ်း၊ (၃၉၃၄၄)လမ်းကြား၊ ရတနာလမ်း၊ အကွက်အမှတ်(၅၂၀)၊ ဧရိယာ(၀.၀၃၅၉)ဧကရှိ ဘိုးဘုရင်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟုဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်မာမာ [၉/မရက(နိုင်)၀၃၆၆၇၃]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသိန်းထိုက်စံ [၉/ပတန(နိုင်)၂၁၅၄၂၂]၊ ဒေါ်ခင်မာမာ [၈/ထလန(နိုင်)၀၅၀၂၀၇] တို့မှ အပြီးအပြတ်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ မဟာအောင်မြေခရိုင်၊ တာဝါ(A)မဟာအောင် Condo Basement+ မြေညီထွင် ကားပါကပ်ပေါ်သော RC(၈)ထပ်ခွဲကွန်ကရစ်တိုက်မှ အခန်းအမှတ်(A-108)၊ (၁၃၅)၊ ဧရိယာ(1088)စတုဂံပုံပေရှိ ကွန်ကရစ်ခန်းနှင့် တကွ ရေစိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးအောင်ဇေယျာ [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၁၄၄၆၆]၊ ဒေါ်မြမိုးမြမိုးအိ [၉/ပမန(နိုင်)၀၄၄၄၆၆] တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးစည်မိုး [၇/ပမန(နိုင်)၀၃၆၆၇၃] မှ အပြီးအပြတ် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ သာကေတမြို့နယ်မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁/ထုပါရုံမြေကွက်အမှတ်-၁၅၄၄(က)၊ ဧရိယာ(၁၂၀၀၈/ပေ)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၅၄၄/က) ထုပါရုံ(၁၇)လမ်း၊ အရှေ့(၁)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ဦးမောင်မောင်(၁၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၉၉) အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေငှားရမ်းမြေအားသာကေတမြို့နယ်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်(၃၈/၂၀၂၀)တွင် တရားလိုဒေါ်သန်းသန်းအောင်မှ တရားဖြင့် ဦးမောင်မောင်အပေါ်က တစ်ပည့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးစေရန်ဖြင့် ဦးမောင်မောင်အပေါ် အနိုင်ပေးရန်အတွက် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သော ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်မှတ်ထိုးလက်မှတ်ထိုးရန်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လမ်းဦးစီးဌာန၊ ကရင်ပြည်နယ် တင်ဒါအမှတ်စဉ် (၂/၂၀၂၃-၂၀၂၄)(ပစ္စည်း) ဒုတိယအကြိမ် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း ၁။ ကရင်ပြည်နယ်၊ လမ်းဦးစီးဌာနအတွင်းရှိ ခရိုင်များ၏ (၂၀၂၃-၂၀၂၄) ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်နယ် ငွေလုံးငွေရင်း/ ပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်း ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လမ်း-တံတားလုပ်ငန်းများအတွက် ပစ္စည်းတင်ဒါများကို (ဒုတိယအကြိမ်) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူမည် ဖြစ်ပါသည်။

- တင်ဒါလျှောက်လွှာစတင် - ၁၅-၆-၂၀၂၃ရက် ရောင်းချမည့်ရက်/အချိန် (ကြာသပတေးနေ့) ရုံးချိန်အတွင်း
- တင်ဒါလျှောက်လွှာ ပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၇-၆-၂၀၂၃ရက် (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ (၁:၀၀)နာရီ
- တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့် ရက်/အချိန် - ၂၈-၆-၂၀၂၃ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီ
- တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်နေရာ - ညွှန်ကြားရေးမှူး(မြို့ပြ)ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ဘားအံမြို့၊ ကရင်ပြည်နယ်။

၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မာမာ [၁၂/ဒဂန(နိုင်)၀၀၄၅၇၅] မှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးစေရန် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သော ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျစွာလုပ်သော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

အကြွေးကင်းစင်ခြင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ဦးငွေအောင် [၉/ကပတ(နိုင်)၂၂၄၅၂၆] နှင့် ဒေါ်ခင်မာမာအောင် [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၂၅၅၇၃] တို့သည် (၆-၁၀-၂၀၂၂)ရက်နေ့တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ အကြွေးကင်းစင်မှုအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲခြင်း ကတိစာချုပ် အား ပြုလုပ်ချုပ်ဆို၍ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးငွေအောင်၏လွှဲအပ်ပေးခြင်းအရ ဦးမောင်မောင်သူရ(မြောင်းမြ) ဦးဇေယျာထွန်း(LLB) LL.B, A.G.T.(EP), D.B.L, D.M.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၀၈) (စဉ်-၁၂၅၃၂) ဒေါ်ချယ်ရီလှိုင်(LLB) ဦးစိုးလွင်စိုး(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၆၆၀) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၇၅၈၀) အမှတ်-၁၃၂ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၅၀၄၄၊ ၀၉-၇၃၁၁၅၀၅၂၊ ၀၉-၄၂၁၀၈၅၅၁၊ ၀၉-၄၂၂၈၇၃၄

စဉ်	လျှောက်ထားသူ	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူအကြောင်းအရာ
၀၁။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၀၂။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	မြေကွက်(အရောင်း)
၀၃။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	ရန်ကုန်တပ်မတော်
၀၄။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၀၅။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၀၆။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၀၇။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	ရန်ကုန်တပ်မတော်
၀၈။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၀၉။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၀။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၁။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၂။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၃။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၄။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၅။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၆။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၇။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၈။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၁၉။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၂၀။	ဒေါ်ခင်မာမာအောင်	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	၀၂/သယက(နိုင်)၀၀၄၅၇၅	သယံဇာတ	ကွင်းပွားရေ(မြောက်)	၂၀၀/က	ဒေါ်ခင်မာမာ	၂၀၀/ကသယံဇာတ	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး(ဒုတိယဥက္ကလာပမြို့နယ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



### မဏ္ဍိမဝံသဗုဒ္ဓဓမ္မဒီပလိုမာသင်တန်းခေါ်ယူခြင်း

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ မဏ္ဍိမဒေသပြန် ဒေါက်တာဘွဲ့ရ မြန်မာရဟန်းတော်(၁၅၀)ခန့်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသော မဏ္ဍိမဝံသမြန်မာရဟန်းတော်များအဖွဲ့မှ ဒီပလိုမာ (Diploma)(၁)နှစ်သင်တန်းကို ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊ အောင်သပြေ(၂)လမ်း၊ ညောင်ကန်အေးကွင်းကျောင်းတိုက်၌ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း သိတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ပထမကြီးတန်းအောင်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ဝိဇ္ဇာသိပ္ပံဘွဲ့ရပုဂ္ဂိုလ်များလျှောက်ထားနိုင်သည်။  
စာရင်းသွင်းရမည့်နောက်ဆုံးရက် - ၁-၇-၂၀၂၃ရက် (စနေနေ့)

စုံစမ်းဆက်သွယ်ရန်-

ရုံးတာဝန်ခံဆရာတော် ဒေါက်တာအရှင်ဥတ္တမသီရိ ၀၉-၂၅၀၇၄၄၇၄၇  
လက်ထောက်ရုံးတာဝန်ခံဆရာတော် အရှင်ရာဇဓမ္မ ၀၉-၄၃၀၈၂၇၇၂

### မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာမေတ္တာရပ်ခံအသိပေးခြင်း

မိုးခါးမုန်တိုင်းဒဏ်သင့် ပြည်သူများအား ကူညီ ထောက်ပံ့ရန် ရန်ပုံငွေ ချစ်ကြည်ရေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲနှင့် ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်အား သုဝဏ္ဏဘောလုံးကွင်းတွင် (၁၆-၆-၂၀၂၃)၊ (၁၇-၆-၂၀၂၃)ရက်များတွင် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုအစီအစဉ်များအား ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘာဝအစည်းအရုံးများက ဦးစီးဦးဆောင်ပြီး အနုပညာရှင်များက မေတ္တာဖြင့် ပါဝင်ကူညီပေးပေး ဆောင်ရွက်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

ထိုအစီအစဉ်ကိုလည်း MRTV ရုပ်သံနှင့် Sky Net ရုပ်သံတို့၏ Channel အသီးသီးတွင် ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့် ပြသမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းနေ့များတွင် အနုပညာရှင် များက သင့်တော်မည့်တေးသီချင်းများကို အသုံးပြု ဖျော်ဖြေသွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မေတ္တာဖြင့် အသုံးပြုခွင့် ပေးပါရန် မူပိုင်ခွင့်များအား လေးစားစွာဖြင့် မေတ္တာရပ်ခံ အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

(ရန်ပုံငွေဘောလုံးပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ)

### ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၁၃၃၊ မြေအမျိုးအစား - ပါမစ်မြေ  
(၁) မြေကွက်အမှတ် - ၆၅၂/က၊ အမည်ပေါက်-ဦးသက်ဝင်း (KPW- ၁၅၅ ၈၂၄) အကျယ် (၂၀' x ၆၀')

(၂) မြေကွက်အမှတ် - ၆၅၂/ခ၊ အမည်ပေါက်-ဦးဘိုနီ [၁၄/၀၈/မိုင်] ၁၀၈ ၇၉၉ အကျယ် (၂၀' x ၆၀') ရှိ မြေကွက် (၂) ကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် အရပ်ကတိအရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက် ဆက်နှင့် (၆-၆-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ "နှစ်ဦးသဘောတူအိမ်ခြံမြေ အရောင်းအဝယ် စရန်ငွေပေးကတိစာချုပ်" တို့အရ ဒေါ်ခန့်သန်းအောင် [၁၄/ကမန(နိုင်) ၀၃၈၅၄၀] က ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့က ဝယ်ယူရန် နှစ်ဖက်သဘောတူညီ ထားသည့် ရောင်းဖိုးပေးအခွင့်အရေး စာချုပ်အရ ဝန်ခံပြောဆိုသည့် အထောက် အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆို နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ဆက်လက်ပြု လုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးကောင်းမြတ်စော်  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၇၉၂)  
အမှတ် (၄၆) ပထမထပ် (၆)၊ ဗဟာဗျူဟာလမ်း၊  
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

### ကန့်ကွက်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် ဗိုလ်ဆွန်ပက်လမ်း ထောင့်၊ အမှတ်(၆၀၈)၊ ဗိုလ်ဆွန်ပက်ကွန်ဒိုအဆောက်အအုံအစီအစဉ်(၁၁)ထပ်တွင် အခန်းအမှတ်(၁၁-၀၇)၊ (၁၅၀) စတုရန်းပေအကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်း အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ဒေါ်ရင်ရင်ချို [၁၂/ကမန(နိုင်) ၀၆၇ ၁၀၆၂] က ယူနိုက်တက်ဆောက်လုပ်ရေး (United Construction Co., Ltd) ထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ အဆိုပါတိုက်ခန်း၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ဦးစန်းမောင် [၁၃/ကကန(နိုင်) ၁၄၅၇၅၅] က ဒေါ်ရင်ရင်ချိုထံမှ (၂-၁-၂၀၂၄) က ဝယ်ယူခဲ့၍ ဦးစန်းမောင် ပိုင်ဆိုင်သော တိုက်ခန်းဖြစ်ပါသည်။ ယင်း တိုက်ခန်းနှင့်ပူးတွဲဆက်စပ်စားသုံးခွင့်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့အား လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟုဆိုသော ဦးစန်းမောင် [၁၃/ ကကန(နိုင်) ၁၄၅၇၅၅] ကိုယ်တိုင်ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အဆိုပါတိုက်ခန်း ၏တန်ဖိုးအပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူတို့က ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ (စရန်ငွေ) ပေးချေပြီးဖြစ်၍ ဤအရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများကို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိ ပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း၊ အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို တရားဝင် ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ချုပ်ဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဒေါ်စံသိန်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၈၆၃)  
အမှတ် (၄၄/၄)၊ သီတာလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်။  
ဖုန်း - ၀၉-၂၅၀၇၄၄၇၄၇၊ ၀၉-၄၃၀၈၂၇၇၂

### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၁၊ မြေကွက်အမှတ်- ၃၃၅၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၄၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)ဧကရှိ ဦးသက်ဝင်း အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) မြေကွက်အမျိုး အစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၁) ရပ်ကွက်၊ ခွာညိုလမ်း၊ အမှတ်- ၃၃၅ ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်၏အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက် ဦးသက်ဝင်း [၁၂/ကကန(နိုင်) ၀၇၃၀၄၄] ထံက စာချုပ်အဆက်အစပ်မူရင်းများဖြင့် အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူ၍ အရှုပ် အရှင်းပြဿနာ ကင်းရှင်းပြီး လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သည်ဟု ဒေါ်မြမြင့် (ခ) ဒေါ်စန်းစန်း [၁၂/လလန(နိုင်) ၀၀၉၀၁၀၂] က အဆိုပြုလျက် ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် မြေကွက်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံး၏ တန်ဖိုးတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယင်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း (မူရင်း) အပြည့်အစုံနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဒေါ်စန်းစန်း (LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၄၀၉/၀၉)  
အမှတ် (၁၃၃/ခ)၊ (၃၅)လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊  
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၈၂၇၇၂၊ ၀၉-၇၉၅၇၃၃၅၅

### ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၂)၊ ဝိသုဒ္ဓိ(၅) လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၇၇)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ) အနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေး သော (ခေါင်းရင်းခြမ်း)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၇၆)နှင့်ကပ်လျက်ဘက်အခြမ်း၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၂၀ပေ x ၆၀ပေ) ရှိ နှစ် (၆၀) မြေဌာနရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့၊ ပြင်ပကမ်းခြေ နှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှု မြေယာဌာနတွင် ခေါ်ဝင်ထွေးသန်း (ISN - ၂၀၆၆၅၈) အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ထံမှ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်ကျော် (၁၂/လလန(နိုင်) ၀၁၇၈၀၁) သည် နှစ်ဦးသဘောတူအဆင့်ဆင့် အဆက်စပ် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အမှတ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာလွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန်စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သောတန်ဖိုးအထိတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေ အဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက် အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အမှတ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း သိစေရန် အကြော်ငြာပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဒေါ်ခင်စုစုစော (LL.B) ဒေါ်ကော့ကော့ (LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၃၄၄)  
အမှတ် (၁၃၁)၊ မြေကနာ(၇)လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၂၂၃၀၄၊ ၀၉-၄၂၆၈၇၆၆၆၀

### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မဟာဓမ္မ (၂)လမ်း၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၄၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၆၉)၊ မြေအမျိုးအစား-နှစ်(၆၀)မြေဌာန၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် တို့မှာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့မြေစီမံခန့်ခွဲမှု ဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းတွင် ခေါ်အနံးဖြင့် (CF - ၀၃၇၆၇၇) အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပြီး ခေါ်အနံးဖြင့်ထံမှ အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့်ဝယ်ယူကာ ရောင်းချခြင်းဖြင့် စီမံခန့်ခွဲပိုင် ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်သော ဦးစန်းမောင်ထံမှ [၂/ကကန(နိုင်) ၁၁၆ ၆၉၇] နှင့် ဒေါ်နန္ဒာလှိုင် [၂/ကကန(နိုင်) ၀၃၄၆၃၅] တို့က ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား မိမိတို့ လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အမေဆိုင် အပေါင်းအနှံ၊ အရှုပ်အရှင်း ကင်းရှင်း ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလျက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချ ရန် စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်း အဝယ်ပြုသည့် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြော်ငြာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက် အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများနှင့် တကွ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဒေါ်လှလှဝင်း (LL.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၃၂၂)  
အမှတ်-၁၀၈/၁၀၊ ၃-လမ်း (အောက်)၊ ၆-ရပ်ကွက်၊  
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၇၉၅၇၅၅၅၅၊ ၀၉-၄၀၁၅၄၆၂၄

### ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆)၊ တောင်ထိပ်ပန်းလမ်း၊ မြေကွက် အမှတ်(၄၀၃)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀)စတုရန်းပေရှိ နှစ်(၆၀)မြေဌာနရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော် မတီ၊ မြို့မြေစီမံခန့်ခွဲမှု မြေယာဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းတွင် ခေါ်စံနံနံ (NTG-၀၂၀၅၇) အမည်ဖြင့် အမည် ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ထံမှ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်ကျော် (၁၂/ကကန(နိုင်) ၀၀၄၀၆၅) သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ် စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ် (၉၆၆/၂၀၂၃)ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ ၎င်းထံမှ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင် [၁၂/ကကန(နိုင်) ၀၇၀၇၀၃] သည် "နှစ်ဦးသဘောတူအဆင့်ဆင့်အဆက်စပ်အရောင်းအဝယ်ကတိ စာချုပ်များ"ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ကြီးမြောက်ဆောင်ရွက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဒေါ်ယုဦး (LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၄၀၆)  
အမှတ် (၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၈၂၇၇၂၊ ၀၉-၇၉၅၇၃၃၅၅

### "ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း"

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂၀)၊ အောင်သိဒ္ဓိ (၃)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၈/ခ) ဟုခေါ်တွင်သော ဒေါ်သက် သက်တင် အမည်ပေါက်သည် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအမျိုးအစား မြေအကျယ်ပေ (၂၀ x ၆၀) ပေ၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၅၆၀) စတုရန်းပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသောနေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့ကို ဒေါ်လှလှစန်း [၁၂/ကကန(နိုင်) ၀၂၇၂၀၆] နှင့် ဦးသုရီမင်း [၁၂/ကကန(နိုင်) ၁၇၁၂၅] တို့မှ စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းတစ်စုံတစ်ရာမရှိကြောင်း ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း တောင်းဆို နေခြင်းဖြစ်ပြီး အမည်ပေါက်ထံမှ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်ကျော် (၉၆၆/၂၀၂၃) နှင့် ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်ကျော် (၉၆၆/၂၀၂၃) တို့က ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့အား လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟုဆိုသော ဦးစန်းမောင် [၁၃/ ကကန(နိုင်) ၁၄၅၇၅၅] ကိုယ်တိုင်ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အဆိုပါတိုက်ခန်း ၏တန်ဖိုးအပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူတို့က ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ (စရန်ငွေ) ပေးချေပြီးဖြစ်၍ ဤအရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများကို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိ ပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း၊ အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို တရားဝင် ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ချုပ်ဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဒေါ်စံသိန်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၈၆၃)  
အမှတ် (၄၄/၄)၊ သီတာလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်။  
ဖုန်း - ၀၉-၂၅၀၇၄၄၇၄၇၊ ၀၉-၄၃၀၈၂၇၇၂

### ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ ဝဟိုစည်အိမ်ရာတိုက်အမှတ်(၄၁)၊ အခန်းအမှတ်(၅)၊ (၃)ခန်းတွဲ(၄)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ (ပထမထပ်)၊ (အလယ်ခြမ်း)၊ တိုက်ခန်းအကျယ်အဝန်း (၉၅၀)စတုရန်းပေ၊ အပြင်(၉)ပေရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့်ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပိုင် အဆောက်အအုံနှင့်ပိုင်ခွင့်စာချုပ်တွင် ဒေါက်တာတင်အေးဆေ (၁၂/ကမန(နိုင်) ၀၃၀၀၆၇) (2MDN-၁၁၇၂၆) အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည် ပေါက်ထံမှ မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင် (နိုင်) ၀၀၁၇၆၀) ထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သောတန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ကြီးမြောက်ဆောင်ရွက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ပေစင်ဦး (LL.B) (စဉ်-၃၉၅၁၀)  
အထက်တန်းရှေ့နေ  
အမှတ်(၅၇၇)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။  
ဖုန်း - ၀၉-၇၉၅၈၇၁၂၂၊ ၀၉-၄၂၀၀၃၇၂၅

### အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်သိမ်းခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်၊ ကန်/တောင်ရပ်ကွက်၊ ၉၄လမ်း၊ အမှတ်(၅၁)နေ (ဘ)ဦးအုံးမောင်၏သိမ်းမြစ်သူ ကျွန်ုပ် ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း [၁၂/ကကန(နိုင်) ၀၁၁၆၃၂] ကိုင်ဆောင်သူမှ ကျွန်ုပ် ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း၏အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အစည်းအား ဆောင်ရွက်ရန် အတွက် ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၌ [၂၁-၇-၂၀၂၂] ရက် တွင် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်အမှတ် ၁၂၅၀၇/၂၀၂၂ ဖြင့် ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ စက်တွင်းလမ်း၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၄၅)နေ (ဘ) ဦးကြင်အောင်၏သားဖြစ်သူ ဦးသိန်းထွန်းအောင် [၁၂/အလန(နိုင်) ၀၃၅၅၇၄] ကိုင်ဆောင်သူအား အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ် လွှဲအပ် ခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ် ကျွန်ုပ် ဒေါ်ကြည် ကြည်ဝင်းမှ ဆက်လက်လွှဲအပ်ရန် ဆန္ဒမရှိပါသောကြောင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှစ၍ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်(၁၂၅၀၇/ ၂၀၂၂) [၂၁-၇-၂၀၂၂] အား ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။

ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း  
[၁၂/ကကန(နိုင်) ၀၁၁၆၃၂]  
အမှတ်(၅၁)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်၊ ကန်/တောင်ရပ်ကွက်၊  
(၉၄)လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉-၇၀၆၈၄၅၃၁







“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန့်လှိုင်ခရိုင်၊ သန့်လှိုင်မြို့၊ အောင်ချမ်းသာတိုင်းနယ်၊ “မြတ်ရတနာ” တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်း၊ လှူဒါန်းအဖွဲ့၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၃၆)၊ မြေအကျယ်(၄၀x၆၀)ပေ မြေပိုအကျယ် (၄၀x၇.၆)ပေရှိ ဦးတင်ကြီး [၇/ပခန(နိုင်)၀၀၈၇၆] အမည်ဖြင့် မြေကွက်နှင့် မြေပေါ်မြေအောက် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတိစာချုပ် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ပိုင်ရှင်ဖြစ်ပြီး၊ လွှဲပြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကတိပြုပြောဆိုသူ ဦးထွန်းထွန်းမောင် (၁) ဦးစက်မောင် (၇/ရတရ(နိုင်) ၀၁၂၃၅၅) ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းများ၊ အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်မူရင်း အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍(၁၄)ရက်အတွင်း မည်သူမဆို ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတိမှတ်ရန် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သော်သော်လင်း(LL.B) ဒေါ်စိုးစိုးကြည်(LL.B,D.B.L) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၀၈၅၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၈၆၇) အမှတ်(၁၂)၊ ပြည်တော်သာလမ်း၊ မြို့သစ်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ သန့်လှိုင်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၅၁၈၅၁၆၇

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၇(မြို့သစ် အရှေ့တောင်) မြေကွက်အမှတ် (၇၈/၆၇၆) ဟုခေါ်တွင်သော အလျား x အနံ (၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ) အကျယ်ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအရောင်းအဝယ်ကို

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံသူ ဒေါ်အေးအေးသန့် (၁) ဦး၊ [၁၂/မကန(နိုင်)၀၅၈၀၅၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသက်နိုင် ထွန်း (၁) ဦး၊ သီးသန့်ထွန်း [၁၂/ကတက(နိုင်)၀၂၃၈၇၅၅] က ပြန်လည်ဝယ်ယူရန် အတွက် ၎င်းအားစရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ရှင်အဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်း (အပြည့်အစုံ) နှင့် တကွ ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတိမှတ်ရန် အတွက် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီး ဆုံးအောင် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ကာ အရောင်းအဝယ်ပြုသည့်ပစ္စည်းကို လက်ရောက်ရယူသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးစောညင် (LL.B., D.B.L) ဒေါ်နှင်းနှင်းထွေး (LL.B)(စဉ်-၂၄၉၆၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၆၆၈) ဒေါ်အိမ်မော်(ခ)ဒေါ်အိမ်သာအောင်(LL.B)(စဉ်-၅၀၈၅၄) အထက်တန်းရှေ့နေများ ဗိုလ်မှူးညိုလမ်းသွယ်၊ အောင်ချမ်းသာ (၂) ရပ်ကွက်၊ သန့်လှိုင်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၂၆၂

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

လွိုင်လင်ခရိုင်၊ မိုင်းကိုင်မြို့၊ ရပ်ကွက်(၄)၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၃၃၈)နေ ကျွန်တော်ဦးကျော်နိုင် [၁၃/မကန(နိုင်)၀၁၈၄၅၁]၏ သားဖြစ်သူ အိမ်အမှတ်(၁၉)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ရပ်ကွက်(၅)၊ မိုင်းကိုင်မြို့နေ မောင်စေယျာလင်း[၁၃/မကန(နိုင်)၀၄၉၆၅၆]သည် မခင်အား ဒုက္ခများစွာ ပေးပြီး စိတ်သောကရောက်အောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ကာ ဆုံးမသွန်သင်၍ လုံးဝမရတော့သည့်အတွက် (၁၃-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ပြီး၊ နောင်တွင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စ အဝဝအား တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်နိုင်[၁၃/မကန(နိုင်)၀၁၈၄၅၁]

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေသပြည်သူ့မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၃) (၇/၇)ရပ်ကွက်အမှတ်(၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၃/က)ဒေသ(၂၀'x၆၀')ရှိ သေချာပြီးတင်ဆောင်း (ISN-၅၇၃၄၉၄) အမည်ပေါက်နံ(၆၀) မြေငြင်းဂရုန်မြေကွက်နှင့်စနစ်အိမ် အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့်စနစ်အိမ်ကို နှစ်(၆၀)မြေငြင်းဂရုန်တွင်တရားဝင် အမည်ပေါက်သူ-ဦးတင်ထွေး(ISN-၅၇၃၄၉၄)ကိုယ်တိုင်က အရှုပ်အရှင်း ကင်းရှင်းလက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအိမ်ခြံမြေကွက် နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသောစာရွက် စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတိမှတ် ရန်ရက်ကျော်လွန်ပါက အိမ်ခြံမြေအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံး သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာပါသည်။ (လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ)

ဦးသန့်ဇင် (LL-B) ဒေါ်ဟန်ဇွန့်ဇင် (LL-B) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၀၆၈) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၀၆၈) Ph-09 253995848, 09-798420119 Ph-09-4200 73685 အမှတ်(၅၀) ပ-ထပ်၊ အနန်း(D-2)၊ ဘက်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

“အိမ်ခြံမြေ ဝယ်ယူမည်”ဖြစ်ပါ၍

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိရှိနိုင်စေရန် ကြေညာခြင်း ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဒေါ်မိုးမြင့်မေ[၁၂/ပဟန(နိုင်)၀၈၂၄၉၅] နှင့် ဦးနေလင်းခိုင်[၁၂/ပဟန(နိုင်)၀၈၇၄၁၀]တို့သည် “ရန်ကုန်မြို့၊ ပဟန်း မြို့နယ်၊ ဆရာစံမြောက်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ အေးစေတီလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၃၇)၊ အိမ်အမှတ်-၂၄(ခေါင်းရင်းဘက်ခြမ်း)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ် (၁၀ပေ x ၄၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံး”တို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူရန် အတွက် ဦးကျော်ဦး[၁၁/ကဖန(နိုင်)၀၉၃၀၉၄]ထံသို့ ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ဤသတင်း စာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါက အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအထောက်အကူအကူအကူအကူ ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်မေသာသိန်း(LL.B)(စဉ်-၁၄၄၉၈) ဒေါ်ပွင့်သူစော(LL.B)(စဉ်-၁၄၄၉၂) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ အမှတ်(၃၄၅)၊ နဝရတ်(၃)လမ်းအောက်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၇၂၄၅ ၀၉-၂၆၆၅၇၄၄၄ ၀၉-၂၆၄၆၅၇၉၀၉



ရဲထိုက် ပိုင်လမ်းအောင် စိန်ကျော် မေသက်ထူးဆွေ ချစ်စု

၁၆-၆-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့) ၁၆ နာရီ LIVE ON MRTV HD

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန့်လှိုင်မြို့၊ အောင်ချမ်းသာတိုင်းနယ်၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၅၈၊ ဧရိယာ(၄၀ပေ x ၆၀ပေ) ကျယ်ဝန်းသော မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ခြံမြေများဦးစီးဌာနက ဗိုလ်မှူးခန့်နေသွေး [၁၀/ပခန(နိုင်) ၀၀၈၇၉၀] အမည်ဖြင့် ချထားပေးသော ပါမစ်မြေကွက်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါ မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို မြေကွက်အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတိစာချုပ် အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်အေးအေးမာ [၁၂/ပဟန(နိုင်)၀၀၈၇၄၀]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးစေယျာမောင် [၇/ဒနန(နိုင်)၀၀၈၇၆၅] က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတိမှတ်ရန် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်စောဝတ်ရည်မျိုး LL.B., D.B.L., W.I.P.O (Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၁၅၅၇/၂၀၁၆) အမှတ် (၁၉)၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ ၁၅-နယ်မြေ၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ သန့်လှိုင်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၉၉၄၉၉၀၃

ကန့်ကွက်လိုက် ခိုင်လုံသော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးအထောက်အထားစာရင်းရုပ်ပုံဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုရှိပါက လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ရာတွင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသောမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 12 columns: No., Name, Address, and other details for land transactions.

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၀၄)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၃/အောင်ရတနာ(၂)လမ်း၊ (၂၈)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (ဦးမြင့်မင်း) BSN/W-167191 အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် (၈ရန်)မြေအား မြေအမည်ပေါက်(ခင်ပွန်း)ဦးမြင့်မင်း(ခ)ဦးမြင့်မင်းကွယ်လွန်သဖြင့်(စနစ်)အခြေခံအားဖြင့်(၁၂/ပကန(နိုင်)၀၅၄၆၅၆)မှ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင် စနစ်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၎င်း သာလျှင် တရားဝင်အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ ၎င်းမှလွှဲ၍ အခြား သော အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူတစ်ဦး တစ်ယောက်မျှရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ လွှာ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ၊ (ခင်ပွန်း)ဦးမြင့်မင်း၏သေစာရင်းသွင်း မိတ္တူမှန် အိမ်ထောင်စုဦးရေစာရင်း၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်(၈ရန်)တို့ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပိုကူး လျှောက်ထားလာခြင်း အား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် လိုလုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ရာတွင် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

စာအုပ်စာပေ လူ့မိတ်ဆွေ















### ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၁၂)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့်ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံးထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး။
- (ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

- (ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း(MSME)များကို ရေရှည်အာမခံချက် ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ထုတ်ကုန်များစွာ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။
- (ဃ) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် ပြည်သူ့လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကိုအခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာသည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။
- (ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

❖ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုတာ လူတိုင်း၊ နိုင်ငံတိုင်းရဲ့ လိုလားချက်၊ မျှော်လင့်ချက် ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုလားချက်၊ မျှော်လင့်ချက်ကို ကျွန်တော်တို့ အရှိန်အဟုန် မြှင့်တင်ဖြည့်ဆည်း ကြပါမယ်။ ကျွန်တော်တို့တစ်တွေ လုံ့လဝီရိယ ခွန်အားစိုက်ထုတ် ဆောင်ရွက်ဖို့သာ လိုပါတယ်။ ဆန္ဒကြီးခြင်းဖြင့် ကျွန်တော်တို့ ကြံသမျှပြီးရပါမယ်။

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ် မျိုးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့ (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတု လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဂုဏ်ပြုအခမ်းအနားတွင် ပြောကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)

### အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့သို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟုသုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ ဆရာမများ အပါအဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကိုသတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH၊ NUG၊ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန် နေသည်။

၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လူသတ်၊ အဖျက်အမှောင့်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH၊ NUG၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု၊ ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှုမပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်/ခဲယမ်း ကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက် သမားတို့၏ သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

### အမျိုးသမီးလိင်တွင် လက်ရှိချန်ပီယံ အား/ကာသိပွဲနှင့် အား/ကာအသင်း အနိုင်ရ

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၄  
၂၀၂၃ ရာသီ မြန်မာအမျိုးသမီးလိင် ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ် (၁) ပထမနေ့ကို ဇွန် ၁၄ ရက် က ရန်ကုန်မြို့ရှိ ပဒုမ္မာကွင်းနှင့်စလင်း ကွင်း၌ ကျင်းပရာ လက်ရှိချန်ပီယံ အား/ကာသိပွဲနှင့် အားကစားနှင့် ကာယပညာ

ဦးစီးဌာနအသင်းတို့ နိုင်ပွဲရရှိသည်။ ပဒုမ္မာကွင်း၌ ကျင်းပသည့်ပွဲတွင် လက်ရှိချန်ပီယံ အား/ကာသိပွဲအသင်းက ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ စာမျက်နှာ ၁၇ ကော်လံ ၃ သို့ ❖



အား/ကာသိပွဲအသင်းနှင့် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



### မကွေးမြို့ ကန်သာမင်္ဂလာကန်တော်၌ လာရောက်အပန်းဖြေအနားယူကြသူများဖြင့် နေ့စဉ်စည်ကားလျက်ရှိ

မကွေး ဇွန် ၁၄  
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့ရှိ ကန်သာမင်္ဂလာကန်တော်ကို ပြည်သူများ စိတ်အပန်းဖြေအနားယူနိုင်ရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့က အဆင့်မြှင့်တင် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ထားရှိရာ အားလပ်ချိန်များတွင် ဒေသခံပြည်သူများက လာရောက် အပန်းဖြေအနားယူကြသဖြင့် နေ့စဉ်စည်ကားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ စာမျက်နှာ ၁၇ ကော်လံ ၁ သို့ ❖